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ΑΝΑΛΥΤΗΣ

Τα Αεροσκάφη PZL στο Αεροδρόμιο της Καβάλας 
και η Πρόληψη στην Αντιπυρική Περίοδο

ΤΑ ΠΕΤΖΕΤΕΛ 
ΣΤΗΝ ΚΑΒΑΛΑ!
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Μέσω Δήμου Νέστου η ενεργειακή 
αναβάθμιση του Εκθεσιακού Κέντρου

Συνάντηση Ομάδας 
Εργασίας, για το έργο της 
“Τεχνικής Βοήθειας του 
Παγκόσμιου Οργανισμού 
Τουρισμού” στην ανάκαμψη 
του τουρισμού της Θάσου

Ο πρώην διπλωμάτης 
στο Κόσοβο 
Β. Καρακωστάνογλου 
στον ΑναλυτήΣ. 13

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
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Μητσοτάκης για ακρίβεια
Αν δεν υπήρχε το ελαιόλα:δο 
ο πληθωρισμός δεν θα ήταν 
πάνω από 2%

Ακόμη μια αυτοδιοικητική αναγνώριση 
για τον Δήμο Παγγαίου από την ΚΕΔΕ, 
αυτήν τη φορά στο πρόσωπο του Χρήστου 
Μποσμπότη Σ. 4
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ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Τζούλια 
Βασιλείου, Γιαννης Χ’εμμανουήλ, 

Κώστας Παπακοσμάς,  Παναγιώτης 
Πυλιώτης, Γιάννης Γεωργαλής, 

Βασιλική Βασιλειάδου

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών                       60€ + ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες      90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων      150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών  5 00€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων          1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού

Επικρατείας,
η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων
νομαρχιακών

εφημερίδων που 
έχουν την

δυνατότητα
καταχώρησης

δημοσιεύσεων του
δημοσίου.
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Μια συνάντηση με θετικό πρόσημο

γράφει 
ο Κώστας Υφαντής*
*Καθηγητής Διεθνών Σχέσε-
ων και πρόεδρος του ΙΔΙΣ, 
Πάντειο Πανεπιστήμιο.

Ηδη λίγες ώρες μετά τη 
συνάντηση της Αγκυρας, η 
πολιτική ένταση και η αμφι-
σβήτηση της χρησιμότητάς 
της, που τη συνόδευσε τις 
ημέρες πριν από την πραγ-
ματοποίησή της, φαίνεται 
να έχουν κοπάσει. Θα έλεγε 
κανείς -με κάποια διάθεση 
υπερβολής, ίσως- ότι δεν 
υπάρχει κάτι σημαντικό να 
συζητηθεί και να αξιολο-
γηθεί. Η επαφή των δύο 
ηγετών επιβεβαίωσε όσα 
γνωρίζουμε. Η διάθεση να 
διατηρηθεί το καλό κλίμα 
εξακολουθεί να υφίσταται, 
παρά τις θεμελιώδεις και 

λιγότερο σημαντικές δια-
φορές.

Και αυτό είναι ενδεικτικό 
δύο -τουλάχιστον- πραγ-
μάτων. Πρώτον, αντιμετω-
πίζουμε την επαφή με την 
Τουρκία με μια ερμηνεύσι-
μη μεν, αδικαιολόγητη δε, 
φοβία. Πολλές και πολλοί 
βλέπουν σε κάθε επικοι-
νωνία την προοπτική της 
διπλωματικής παγίδας, 
αν όχι στρατηγικής ήττας. 
Πίσω από κάθε συνάντηση 
κρύβεται η τουρκική δι-
πλωματική πανουργία και 
αποκαλύπτεται η ελληνική 
υποχωρητικότητα. Κάθε 
τουρκική ενέργεια είναι και 
ένα τετελεσμένο, σε μια πο-
ρεία κατευνασμού και υπο-
χωρητικότητας εκ μέρους 
της ελληνικής πλευράς.

Δεύτερον, υπάρχει μόνιμη 
-και ως ένα βαθμό εύλογη- 
η «αγωνία» ενός αβέβαιου 
μέλλοντος. Πού θέλουμε 
να πάμε με την τρέχουσα 
διαδικασία επαναπροσέγγι-
σης; Πώς αντιμετωπίζουμε 
το αδιέξοδο πέντε δεκαε-
τιών; Υπάρχει μονοπάτι που 
οδηγεί στην επίλυση του 
μεγάλου προβλήματος της 

οριοθέτησης, που βρίσκεται 
στην καρδιά της ελληνο-
τουρκικής αντιπαράθεσης; 
Ποιο είναι αυτό και μήπως 
περνά μέσα από τη νομιμο-
ποίηση των τουρκικών ανα-
θεωρητικών θέσεων; Πώς 
μπορούμε να αποδράσουμε 
από την αέναη προσδοκία 
των επαναλαμβανόμενων 
κρίσεων;

Η εύκολη απάντηση είναι 
ότι όλα τα παραπάνω καθί-
στανται εφικτά αν η Τουρ-
κία αλλάξει. Αν εγκαταλεί-
ψει τις θέσεις/διεκδικήσεις 
της, αν μετασχηματιστεί σε 
κάτι άλλο από αυτό που 
είναι. Είναι προφανώς μια 
προσδοκία. Το ζήτημα στις 
διεθνείς σχέσεις, όμως, εί-
ναι η πραγματικότητα και 
η μεθοδολογικά ορθή προ-
βολή της στο μέλλον. Η ση-
μερινή πραγματικότητα δεν 
δικαιολογεί τέτοιες προσ-
δοκίες. Καμία χώρα στον 
κόσμο, ούτε οι ΗΠΑ, ούτε 
τα ευρωπαϊκά έθνη δεν 
σχεδιάζουν πολιτικές στη 
βάση μιας τέτοιας ελπίδας. 
Η Αθήνα και οι εκάστοτε 
κυβερνήσεις οφείλουν να 
λειτουργούν με βάση τημν 
Τουρκία όπως αυτή είναι 

και εξελίσσεται και όχι με 
βάση μια φαντασιακή προ-
τίμηση.

Μια άλλη -επίσης εύκολη- 
απάντηση είναι ότι, ακρι-
βώς επειδή η Τουρκία δεν 
πρόκειται να αλλάξει, κάθε 
επαφή, συζήτηση και επι-
κοινωνία δεν είναι χωρίς 
συνέπειες στρατηγικού χα-
ρακτήρα. Κάθε συνάντηση 
σημαίνει έμμεση αποδοχή 
ή νομιμοποίηση των τουρ-
κικών θέσεων. Η μετατροπή 
της Μονής της Χώρας σε 
τζαμί είναι «απόδειξη» της 
τουρκικής αναθεωρητικής 
κουλτούρας. 

Το τουρκικό διάβημα για 
τα θαλάσσια πάρκα στο 
Αιγαίο είναι αποκαλυπτικό 
των τουρκικών διεκδικήσε-
ων εις βάρος της ελληνικής 
κυριαρχίας. Το ίδιο και η 
τουρκική αδιαφορία για τις 
προβλέψεις της Συνθήκης 
της Λωζάννης ως προς τον 
προσδιορισμό της ελληνι-
κής μουσουλμανικής μει-
ονότητας. Αρα, η βέλτιστη 
επιλογή για την ελληνική 
ασφάλεια δεν μπορεί να 
είναι άλλη από τη διακο-
πή των επαφών, τουλάχι-

στον στο ανώτατο επίπεδο. 
Αυτό, βέβαια, θα σήμαινε 
ότι δύσκολα θα μπορούσε 
μετά από μια τέτοια κίνηση 
να επαναληφθεί η επικοι-
νωνία σε αυτό το επίπεδο, 
παρά μόνο στην περίπτωση 
που η Τουρκία θα αναδι-
πλωνόταν. Μόνο τότε θα 
είχε νόημα μια κίνηση που 
θα οδηγούσε σε ρήξη και 
επιστροφή σε κατάσταση 
έντασης.

Και οι δύο απαντήσεις είναι 
στρατηγικά έωλες, δεν δι-
καιώνονται από την ιστορία 
και δεν αντέχουν σε μεθο-
δολογικά έγκυρη ανάλυση. 
Στη διεθνή πολιτική ακόμη 
και οι πιο θανάσιμοι εχθροί 
πάντοτε επιλέγουν την ορι-
οθετημένη επικοινωνία. Οι 
εναλλακτικές δεν είναι ελ-
κυστικές, παρά μόνο όταν 
πρόκειται να ικανοποιη-
θούν εσωτερικές πολιτικές 
ανάγκες και σκοπιμότητες 
ή όταν η μία πλευρά έχει 
αποφασίσει να οδηγήσει 
τα πράγματα στα άκρα. 
Στο βαθμό που η Τουρκία 
δεν επιστρέφει σε τακτικές 
έντασης όπως αυτές του 
πρόσφατου παρελθόντος, 
η Αθήνα δεν έχει κανέναν 

απολύτως λόγο να μην επι-
διώκει τη διμερή διάδραση.

Προς το παρόν, η ελληνική 
στρατηγική που διευκολύ-
νει τη διεύρυνση της συ-
νεργασίας σε μη συγκρου-
σιακά πεδία πολιτικής και 
στον βαθμό που αυτό είναι 
και επιδίωξη της Άγκυρας 
μόνο κέρδη μπορεί να έχει. 
Και όσο κατοχυρώνονται 
αυτά τα κέρδη, τόσο θα 
μεγαλώνει το κόστος της 
επιστροφής σε συνθήκες 
όξυνσης. 

Η υπεράσπιση του status 
quo είναι ο παραδοσιακός 
στόχος της ελληνικής δι-
πλωματίας απέναντι στον 
τουρκικό αναθεωρητισμό. 
Η Αγκυρα θα συνεχίσει να 
υπενθυμίζει τι επιδιώκει και 
τι διεκδικεί στο Αιγαίο και 
στην ανατολική Μεσόγειο. 
Και η Αθήνα, χωρίς αφέ-
λεια, θα πρέπει να συνεχί-
σει να κινείται ευέλικτα, με 
αφετηρία πάντοτε την απο-
τροπή που προκύπτει μέσα 
από στρατηγικές εξισορρό-
πησης της τουρκικής ισχύος 
και απειλής..

www.real.gr

Γιώργος Σταμάτης
Το δικαίωμα στον προσωπικό βοηθό υλοποιείται στην πράξη

Γιώργος Σταμάτης 
Βουλευτή Επικρατείας της 
ΝΔ.

Η διασφάλιση της ανε-
ξάρτητης διαβίωσης και 
της ένταξης στην κοινωνία 
για τα άτομα με αναπηρία, 
συνιστά θεμελιώδη αρχή, 
στην οποία εδράζεται το 
δικαιωματικό μοντέλο θε-
ώρησης της αναπηρίας
Κατοχυρώνεται στο αρ.19 
της Σύμβασης των ΗΕ για 
τα Δικαιώματα των Ατό-
μων με Αναπηρία, απο-
τελώντας παράλληλα το 
δομικό θεμέλιο του συνό-
λου της Σύμβασης και της 
προσέγγισης της διεθνούς 
κοινότητας για την αναπη-
ρία. Γιατί η αναπηρία είναι 
κατεξοχήν ζήτημα ανθρω-
πίνων δικαιωμάτων και το 
δικαίωμα αυτοδιάθεσης και 
αυτοκαθορισμού για όλους 
χωρίς διακρίσεις είναι θε-
μελιώδες πανανθρώπινο 
δικαίωμα.
Η διασφάλιση της δυνα-
τότητας πρόσβασης σε 
υπηρεσίες προσωπικής 
βοήθειας, στα άτομα με 
αναπηρία που την έχουν 
ανάγκη, αποτελεί τον πυ-
ρήνα του δικαιώματος στην 
ανεξάρτητη διαβίωση και 
την κοινωνική τους συμπε-
ρίληψη. Ο θεσμός του προ-

σωπικού βοηθού είναι το 
πλέον ισχυρό μέσο για την 
επίτευξη της αυτονομίας 
και της ανεξαρτησίας των 
ατόμων με αναπηρία, εξα-
σφαλίζοντας τους την άρση 
πληθώρας εμποδίων και το 
δικαίωμα να ελέγχουν τις 
αποφάσεις για τη ζωή τους 
και να ζουν σύμφωνα με τις 
δικές τους εξατομικευμένες 
ανάγκες και επιλογές.

Η πρόσβαση στην προσω-
πική βοήθεια ξεκίνησε να 
εφαρμόζεται από τον πε-
ρασμένο αιώνα σε αρκετές 
χώρες της Ευρώπης και της 
Αμερικής, όπως και στην 
Αυστραλία, ενώ ο κύκλος 
των χωρών που υιοθετούν 
αυτήν την πολιτική προσέγ-
γιση διευρύνεται περαιτέ-
ρω τα τελευταία χρόνια. 

Ωστόσο, στη χώρα μας, 
μέχρι πριν πέντε χρόνια, η 
παροχή της δυνατότητας 
για προσωπικό βοηθό στα 
άτομα με αναπηρία, φά-
νταζε ένα όνειρο που δε 
μπορούσε να χωρέσει στην 
ελληνική πραγματικότητα, 
γιατί δεν είχε αναδειχθεί 
ως πολιτική επιλογή από 
κανένα πολιτικό κόμμα. 
Η κατάσταση άλλαξε το 
2019, όταν ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης έθεσε τα δι-
καιώματα των ατόμων με 
αναπηρία στο επίκεντρο 
των δημόσιων πολιτικών 
και την εξασφάλιση της πα-
ροχής προσωπικού βοηθού 
σε άτομα με αναπηρία που 
τον χρειάζονται ως μείζονα 
πολιτική προτεραιότητα.

Ο απολογισμός πέντε χρό-
νια μετά, βρίσκει τη χώρα 
μας σε ένα τελείως δια-

φορετικό σημείο. Μέχρι 
πρόσφατα, οι συνθήκες 
διαβίωσης των ατόμων με 
αναπηρία, η διαχείριση της 
καθημερινότητας τους, η 
εξέλιξη τους, βασιζόταν 
στην υποστήριξη τους από 
το οικογενειακό περιβάλ-
λον. 

Σήμερα, έχουμε θεσμοθε-
τήσει το πιλοτικό πρόγραμ-
μα για την παροχή προσω-
πικού βοηθού σε άτομα με 
αναπηρία που τον χρειά-
ζονται, μεταβαίνοντας έτσι 
στην ουσιαστική εφαρμογή 
του δικαιωματικού μοντέ-
λου για την αναπηρία. Το 
πρόγραμμα αφορά 1000 
ωφελούμενους στην Πε-
ριφέρεια Αττικής και 1200 
στις υπόλοιπες περιφέρειες. 
Στην Αττική οι διαδικασίες 
έχουν ολοκληρωθεί και οι 
περισσότεροι συμπολίτες 
μας που εγκρίθηκαν έχουν 
υπογράψει σύμβαση εργα-
σίας με τους προσωπικούς 
τους βοηθούς. Στην υπό-
λοιπη Ελλάδα οι αξιολογή-
σεις βρίσκονται σε εξέλιξη, 
ενώ αρκετοί ωφελούμενοι 
από το σύνολο των περι-
φερειών της Χώρας έχουν 
ήδη υπογράψει και εκείνοι 
συμφωνητικά με τους προ-
σωπικούς τους βοηθούς. 
Μετά τη λήξη της πιλοτικής 
εφαρμογής, θα ξεκινήσει 
η καθολική εφαρμογή του 
προγράμματος.

Ο θεσμός του προσωπικού 
βοηθού συμβάλλει ουσι-
ωδώς στην πρόληψη και 
αποτροπή της ιδρυματο-
ποίησης, αφού αίρονται 
οι πρακτικές διαχωρισμού 
και περιθωριοποίησης των 
ατόμων με αναπηρία, οι 

οποίες παρατηρούνται είτε 
στα ιδρύματα, είτε ακόμη 
και στα σπίτια τους, όταν 
ζουν σε συνθήκες απομό-
νωσης και εγκλωβισμού. Ο 
προσωπικός βοηθός, επι-
λέγεται μέσα από το σχε-
τικό μητρώο από το άτομο 
με αναπηρία και ενεργεί 
σύμφωνα με τις δικές του 
επιθυμίες και επιλογές, 
αίροντας τους λειτουργι-
κούς του περιορισμούς. 
Συντελεί στην προσωπική 
και επαγγελματική εξέλιξη 
των ατόμων με αναπηρία, 
την ισότιμη κοινωνική τους 
συμμετοχή, την προώθηση 
της εξωστρέφειας και την 
καλλιέργεια κοινωνικών 
σχέσεων.

 Έτσι, τα άτομα με αναπηρία 
παίρνουν στα χέρια τους τη 
ζωή τους, αποκτούν ορα-
τότητα στην κοινωνία και 
μεγιστοποιείται η αυτονο-
μία τους, αποδεσμεύοντας 
παράλληλα την οικογένεια 
από τη συνεχή υποστήριξη 
τους.

Η θεσμοθέτηση του προ-
σωπικού βοηθού συνιστά 
επίσης επένδυση και για 
την κοινωνία. Αφενός το 
κοινωνικό σύνολο ωφελεί-
ται από τη συμμετοχή και 
τις δεξιότητες των ατόμων 
με αναπηρία και εμπλου-
τίζεται με την συνεισφορά 
που προσφέρει η ποικιλο-
μορφία. Αφετέρου, δημι-
ουργείται ένα νέο επάγ-
γελμα, με εξασφαλισμένη 
αμοιβή και ασφάλιση. Πα-
ράλληλα, οι προσωπικοί 
βοηθοί λειτουργούν και ως 
πρεσβευτές της ορατότη-
τας των ατόμων με ανα-
πηρία, ενισχύοντας την κα-

τάρριψη των στερεοτύπων 
και προκαταλήψεων.

Η εμβληματική, μεταρρυθ-
μιστική πρωτοβουλία της 
θέσπισης του προσωπι-
κού βοηθού για τα άτομα 
με αναπηρία, αποτελεί μια 
απτή απόδειξη για την προ-
ώθηση και εφαρμογή από 
την κυβέρνηση του Κυριά-
κου Μητσοτάκη του κοινω-
νικού Κράτους στην πράξη. 
Σχεδιάζουμε και υλοποιού-
με ενεργητικές κοινωνικές 
πολιτικές που έχουν ως 
στόχο όχι απλά την επιβί-
ωση των ατόμων με ανα-
πηρία, αλλά την αξιοπρεπή 
τους διαβίωση με ίσους 
όρους με τους υπόλοιπους 
πολίτες. Ο προσωπικός βο-
ηθός αποτελεί το μέσο για 
την εξασφάλιση των συν-
θηκών απρόσκοπτης και 

ισότιμης κοινωνικής έντα-
ξης των ατόμων με αναπη-
ρία στη βάση της αρχής της 
ισότητας, της ελευθερίας 
των επιλογών και της συ-
μπερίληψης..
.

www.protothema.gr/
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Μάκης Παπαδόπουλος 
«Ο Δήμαρχος Καβάλας ομολόγησε πως “πιάστηκε κορόιδο” 
και έχασε την Καλαμίτσα!»

Σε τηλεοπτικές του δηλώ-
σεις, την Πέμπτη 16 Μαΐ-
ου, ο Δήμαρχος Καβάλας 
ομολόγησε δημόσια ότι 
“πιάστηκε κορόιδο” από την 
ΕΤΑΔ στο θέμα της παρα-
χώρησης της Καλαμίτσας 
και είναι πλέον δύσκολο 
να καταλήξει ο Δήμος Κα-
βάλας σε μία συμφέρουσα 
συμφωνία για την αξιοποί-
ηση της ακτής.

Οι ευθύνες του Δημάρχου 
Καβάλας για αυτήν την εξέ-
λιξη είναι τεράστιες.

Κατά την προηγούμενη θη-
τεία του, με προσωπικές 
του αποφάσεις και αγνοώ-
ντας τα όργανα του Δήμου 
και το Δημοτικό Συμβού-
λιο, ο Δήμαρχος Καβάλας 
αρχικά, το έτος 2020, συ-
νομολόγησε δικαστικά ότι 
η ακτή ανήκει στην ΕΤΑΔ, 
ενώ μέχρι τότε η Καλαμί-
τσα ήταν εγγεγραμμένη 
στο Κτηματολόγιο ως ιδιο-
κτησία του Δήμου Καβάλας 
και αργότερα, το έτος 2023 
δεν προχώρησε σε έφεση, 
για να σταματήσει το αρ-
χικό λάθος, που έκανε το 
2020.

Υπενθυμίζουμε πως το 
2013, όταν ο σημερινός 
Δήμαρχος ήταν Αντιδήμαρ-
χος Τεχνικών Υπηρεσιών, 
έβαλε πολεοδομικό πρόστι-
μο €900.000 στην ΕΤΑΔ, 
το οποίο, μάλιστα, δεν γνω-
ρίζουμε τι απέγινε και αν το 
έχει εισπράξει τελικά ο Δή-

μος ή το χαρίσαμε…

Αυτή όμως η υποχωρητικό-
τητα και η οικειοθελής πα-
ραίτηση του Δημάρχου για 
λογαριασμό του Δήμου από 
τα δικαιώματά του στην 
Καλαμίτσα, έγιναν άραγε 
με μόνο στόχο να επιτύχει 
τελικά συμφωνία με την 
ΕΤΑΔ, με οποιοδήποτε κό-
στος και οποιουσδήποτε 
όρους; Αυτό που φαίνεται 
είναι ότι ο Δήμαρχος ήθελε 
“να αποδείξει” πρώτα στον 
εαυτό του και μετά στους 
Δημότες ότι κατάφερε να 
φέρει συμφωνία για την 
Καλαμίτσα.

Βέβαια, οι προτάσεις συμ-
φωνίας με την ΕΤΑΔ που 
έφερε στη συνέχεια ο Δή-
μαρχος Καβάλας για τη 
χρήση της ακτής και των 
εγκαταστάσεων της Κα-
λαμίτσας, ήταν όλες ξεκά-
θαρα ασύμφορες για τους 
δημότες:

– η πρώτη πρόταση ήταν να 
πληρώνουμε ετήσιο ενοί-
κιο €25.000 για τα πρώτα 
3 χρόνια και €50.000 για 
τα επόμενα. Όλες οι δα-
πάνες αποκατάστασης-συ-
ντήρησης-λειτουργίας να 
βαρύνουν τον Δήμο και τα 
έσοδα να μοιράζονται 50% 
– 50% με την ΕΤΑΔ. Η δι-
άρκεια της παραχώρησης 
θα ήταν 20 χρόνια με δι-
καίωμα επέκτασης + άλλα 
10 χρόνια.

– η επόμενη πρόταση ήταν 
να πληρώνουμε ετήσιο 
ενοίκιο €70.000.

– η επόμενη να πληρώνου-
με €120.000 (για όλη την 
έκταση).

– η επόμενη να πληρώ-
νουμε €90.000 ετησίως 
και πάλι για παραχώρηση 
20+10 ετών.

Και μετά από όλα αυτά, 
έρχεται τώρα ο Δήμαρχος 
Καβάλας και ομολογεί ότι 
μας ζητάνε να πληρώνου-
με ετήσιο ενοίκιο €90.000, 
αλλά για παραχώρηση δι-
άρκειας μόνο 5 χρόνων! 
Και μετά;;;

Προφανώς, διαπιστώνει 
πλέον ο Δήμαρχος το ΠΛΗ-
ΡΕΣ ΑΔΙΕΞΟΔΟ, στο οποίο 
παρέσυρε τον Δήμο, απο-
κλειστικά με προσωπικές 
του μονομερείς ενέργειες 
και δική του ευθύνη.

Όλα τα προηγούμενα χρό-
νια, εμείς επιμέναμε συνε-
χώς ότι ο Δήμος Καβάλας 
μπορούσε να διεκδικήσει 
δικαστικά την ιδιοκτησία 
της Καλαμίτσας, διότι εί-
χαμε τα νομικά όπλα να 
το υποστηρίξουμε και θα 
έπρεπε ο Δήμαρχος να το 
έχει ήδη κάνει.

Δυστυχώς όμως, για ακόμη 

μία φορά, ο Δήμαρχος Κα-
βάλας λειτούργησε με προ-
σωπικά κριτήρια και τώρα 
μας έχει εγκλωβίσει όλους, 
Δήμο και δημότες, σε αυτό 
το ΑΔΙΕΞΟΔΟ.

Δήμαρχε Καβάλας, σε κα-
λούμε να επιλύσεις ΑΜΕΣΑ 
την εμπλοκή με την ΕΤΑΔ 
γύρω από την υπόθεση 
ΚΑΛΑΜΙΤΣΑ και να φέρεις 
την οριστική, συμφέρουσα 
λύση για τους Καβαλιώτες 
και τους επισκέπτες μας!

ΔΕΝ ΜΑΣ ΑΞΙΖΕΙ ΑΥΤΗ Η 
ΕΙΚΟΝΑ ΠΑΡΑΚΜΗΣ ΣΤΗΝ 
ΑΚΤΗ ΚΑΛΑΜΙΤΣΑΣ!

Μάκης Παπαδόπουλος
Δημοτικός Σύμβουλος
Επικεφαλής της Ανεξάρτη-
της Δημοτικής Κίνησης
Ο ΤΟΠΟΣ ΤΗΣ ΖΩΗΣ ΜΑΣ

Νέες βραβεύσεις από την Energean σε σχολεία του Δήμου 
Καβάλας στον Σχολικό Μαραθώνιο «Πάμε Ανακύκλωση»

Για δεύτερη συνεχόμενη 
χρονιά, η Energean συμ-
μετέχει ως Χορηγός στον 
Σχολικό Μαραθώνιο “Πάμε 

Ανακύκλωση”, χορηγώντας 
τα δώρα που απονεμήθη-
καν σε 7 σχολεία Πρωτο-
βάθμιας και Δευτεροβάθμι-

ας Εκπαίδευσης της πόλης, 
μεταξύ των οποίων και το 
1 ο Ειδικό Νηπιαγωγείο 
Καβάλας ως βραβεία για τη 

διάκρισή τους στο πλαίσιο 
της συγκεκριμένης πρωτο-
βουλίας.
Πρόκειται για εξοπλισμό 
που θα χρησιμοποιηθεί για 
εκπαιδευτικούς σκοπούς 
και τον οποίο παρέλαβαν 
τα σχολεία στη διάρκεια εκ-
δήλωσης της πλατφόρμας 
Followgreen του Δήμου 
Καβάλας, η οποία πραγμα-
τοποιήθηκε την Τετάρτη 22 
Μαϊου στην πόλη.

Εκ μέρους της Energean, 
τα δώρα παρέδωσε στα 
βραβευθέντα σχολεία η 
Δρ. Κατερίνα Σάρδη, Δι-
ευθύνουσα Σύμβουλος 
και Country Manager της 
Energean στην Ελλάδα, 
συνοδευόμενη από τον Αρ-

τέμη Μπαρμπούνη, υπεύ-
θυνο για τις Εταιρικές Υπο-
θέσεις της εταιρείας στην 
Καβάλα.

Η κα. Σάρδη δήλωσε σχε-
τικά: «Η πρωτοβουλία 
Followgreen στον Δήμο 
Καβάλας είναι πραγματι-
κά αξιέπαινη και είμαστε 
πολύ ικανοποιημένοι που 
αποτελούμε μέρος της πα-
ρέχοντας, μέσα από αυτές 
τις βραβεύσεις με τα δώρα, 
κίνητρα για ακόμη μεγαλύ-
τερη προσπάθεια στην ανα-
κύκλωση από την μαθητιώ-
σα νεολαία.

Οι επιδόσεις των σχολείων 
αποτελούν ένα παράδειγμα 
προς μίμηση συνολικά για 

την κοινωνία, ενώ και εμείς 
στην Energean πετύχαμε 
να υποστηρίξουμε το δικό 
μας πρότυπο, ανακυκλώνο-
ντας το 99% του νερού που 
χρησιμοποιήσαμε σε όλες 
μας τις εγκαταστάσεις.

Νιώθουμε ότι η κοινωνία 
της Καβάλας βρίσκεται σε 
καλό δρόμο, καθώς μέσα 
από ανάλογες δράσεις στα 
σχολεία δημιουργούνται 
υπεύθυνοι πολίτες που θα 
συμβάλλουν σε έναν κό-
σμο χωρίς κοινωνικούς 
αποκλεισμούς που με ευ-
αισθησία και αποτελεσμα-
τικότητα θα απαντά στις 
προκλήσεις που σχετίζονται 
με το Κλίμα».

«Βραβεία Μπότση» 
Στην Εύβοια το φετινό βραβείο της Ένωσης Ιδιοκτητών 
Επαρχιακού Τύπου

Η 38η απονομή των δημο-
σιογραφικών βραβείων και 
τιμητικών διακρίσεων του 
Ιδρύματος Προαγωγής Δη-
μοσιογραφίας «Αθανασίου 
Β. Μπότση», πραγματοποι-
ήθηκε την Δευτέρα 20 Μα-

ΐου 2024 στο περιστύλιο 
του Ζαππείου Μεγάρου, 
παρουσία της Προέδρου 
της Δημοκρατίας κ. Κατερί-
νας Σακελλαροπούλου.

Στην ειδική τελετή απονε-

μήθηκαν βραβεία και τιμη-
τικές διακρίσεις, σε δημοσι-
ογράφους που διακρίθηκαν 
σε διάφορους τομείς πνευ-
ματικής και κοινωνικής 
προσφοράς.

Ανάμεσα στους βραβευθέ-
ντες, ο συνάδελφος, μέλος 
της Ένωσης Ιδιοκτητών 
Επαρχιακού Τύπου, Άκης 
Θεοφανίδης, ιδιοκτήτης – 
εκδότης της εφημερίδας 
«Ευβοϊκή Γνώμη», καθώς 
και ο ιδρυτής της εφημερί-
δας Ιωάννης Θεοφανίδης, 
στους οποίους απονεμή-
θηκε το βραβείο «Δικαία 
Ζαμπούνη»* που απονέμει 
από το 2019 η Ένωση μας.

Στην εκδήλωση παρευ-
ρέθησαν εκ μέρους της 
Ε.Ι.Ε.Τ., ο Πρόεδρος Αντώ-

νης Μουντάκης (που έκανε 
και την απονομή) και ο Τα-
μίας Άγγελος Βασίλαινας.

νάμεσα στους δημοσιο-
γράφους που βραβεύτηκαν 
ήταν οι:

Γιώργος Λιάνης, Κώστας 
Χαρδαβέλας, Δημήτρης 
Κωνσταντάρας, Μανώ-
λης Κωστίδης, Απόστολος 
Μαγγηριάδης, Μένιος Σα-
κελλαρόπουλος κ.α.

Την εκδήλωση προσφώνη-
σε ο Πρόεδρος του Ιδρύ-
ματος Προαγωγής Δημο-
σιογραφίας, «Αθανασίου 
Μπότση» Πάνος Καραγιάν-
νης, ενώ χαιρετισμούς 
απηύθυναν η Πρόεδρος τη 
ΠΟΕΣΥ Σωτήρης Τριαντα-
φύλλου και η Πρόεδρος 

της ΕΣΗΕΑ Μαρία Αντωνι-
άδου.

Η φετινή εκδήλωση είχε 
δύο ιδιαίτερα στοιχεία. Το 
πρώτο ήταν η απονομή 
ενός συλλογικού βραβεί-
ου στους δημοσιογράφους 
που κάλυψαν τις πλημμύ-
ρες που προκάλεσε η κα-
ταστροφική επέλαση του 
«Ντάνιελ» στη Θεσσαλία 
καθώς και τη σιδηροδρομι-
κή τραγωδία στα Τέμπη.

Το δεύτερο ήταν η απο-
νομή τιμητικών πλακετών 
στους δύο πιλότους που 
έφυγαν από τη ζωή στις 
25 Ιουλίου 2023, κατά τη 
διάρκεια αεροπυρόσβεσης 
στον Πλατανιστό Ευβοίας. 
Τις πλακέτες για τον σμη-
ναγό Χρήστο Μουλά και 

τον ανθυποσμηναγό Περι-
κλή Στεφανίδη απένειμε η 
Πρόεδρος της Δημοκρατίας 
σε ανώτατο αξιωματικό του 
στρατού και στον πατέρα 
του Π. Στεφανίδη.

*Με απόφαση του Δ.Σ. 
της Ε.Ι.Ε.Τ. το βραβείο της 
Ε.Ι.Ε.Τ., που θεσμοθετήθηκε 
από το 2019 στα πλαίσια 
Βραβείων των Ιδρύματος 
Προαγωγής Δημοσιογρα-
φίας «Αθανασίου Β. Μπό-
τση», ονομάστηκε «Δικαία 
Ζαμπούνη», τιμώντας μ’ 
αυτόν τον τρόπο τη μεγά-
λη δωρήτρια από την Σάμο, 
στην οποία οφείλουμε 
τα ιδιόκτητα γραφεία της 
Ε.Ι.Ε.Τ. στην Αθήνα (Ακαδη-
μίας 71-73).
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7ος στο Παγκόσμιο Πρωτάθλημα ο Γαβριήλ Αραμπατζής από 
την Ελευθερούπολη με νέο πανελλήνιο ρεκόρ

Πολύ καλή παρουσία του 
Γαβριήλ Αραμπατζή στο 
Παγκόσμιο Πρωτάθλημα 
της Ιαπωνίας, στην κατη-
γορία Τ20, όπου τελικά 
τερμάτισε στην 7η θέση με 
νέο πανελλήνιο ρεκόρ, το 
οποίο είναι παράλληλα και 
ατομικό.

Όπως δήλωσε στο ENA 
Channel ο Γαβριήλ Αρα-
μπατζής ο ίδιος είναι πολύ 
ικανοποιημένος από την 
απόδοση του και προχωρά 
πλέον για την επόμενη δι-
οργάνωση.

Ακόμη μια αυτοδιοικητική αναγνώριση για τον Δήμο 
Παγγαίου από την ΚΕΔΕ, αυτήν τη φορά στο πρόσωπο του 
Χρήστου Μποσμπότη

Ο Αντιδήμαρχος Πολι-
τισμού και Αθλητισμού 
του Δήμου ορίστηκε ως 
μέλος της Επιτροπής 
Παιδείας και Αθλητι-
σμού της ΚΕΔΕ

Την Τετάρτη 22 Μαΐου 
2024 την Αθήνα συνήλθε 
σε συνεδρίαση το Διοικη-
τικό Συμβούλιο της ΚΕΔΕ, 
ύστερα από πρόσκληση του
προέδρου της, Δημάρχου 
Αμπελοκήπων-Μενεμένης, 
Λάζαρου Κυρίζογλου με 

θέμα τον ορισμό μελών 
στις Επιτροπές Πολιτικής 
της ΚΕΔΕ.

Η συνεδρίαση είχε και 
πάλι… άρωμα Παγγαίου 
και μάλιστα εν είδει επι-
τυχίας για τους αιρετούς 
του Δήμου, καθώς μετα 
τις θέσεις που κατέλαβε ο 
Δήμαρχος, Φίλιππος Ανα-
στασιάδης στο Διοικητικό 
Συμβούλιο της ΚΕΔΕ και 
στο προεδρειο της Αναπτυ-
ξιακή Εταιρείας της ΚΕΔΕ 

(ΕΠΤΑ), ο Αντιδήμαρχος 
Πολιτισμού και Αθλητισμού 
του Δήμου, Χρήστος Μπο-
σμπότης ορίστηκε ως μέλος 
της Επιτροπής Παιδείας και 
Αθλητισμού της ΚΕΔΕ.

Η εν λόγω απόφαση μόνο 
τυχαία δεν μπορεί να χα-
ρακτηριστεί, καθώς ελή-
φθη με γνώμονα τα τε-
ράστια άλματα τα οποία 
έχουν γίνει στο πεδίο του 
αθλητισμού και δη του Στί-
βου στον Δήμο Παγγαίου, 

με έναν εκ των βασικών 
πρωτεργατών να είναι ο κ. 
Μποσμπότης, έχοντας την 
αμέριστη υποστήριξη του κ. 
Αναστασιάδη, ο οποίος έχει 
θέσει ως μια βασική προ-
τεραιότητα την ανάπτυξη 
του αθλητισμού στον Δήμο 
και την προσέλκυση κυρίως 
νέων παιδιών.

www.kavalapost.gr

Δήμος Παγγαίου 
Η πυγμαχία στο προσκήνιο…

Με συνολικά 17 μετάλ-
λια επέστρεψαν οι αθλη-
τές των δύο συλλόγων 
του Δήμου από το Πα-
νελλήνιο πρωτάθλημα 
που πραγματοποιήθηκε 
στα Γρεβενά

Πολλές ήταν οι επιτυχίες 
των αθλητών πυγμαχίας 
του Δήμου Παγγαίου κατά 
την διάρκεια του πρόσφα-
του Πανελληνίου Πρωτα-
θλήματος που διεξήχθη 
στα Γρεβενά, τόσο από τον 
ΑΟ Ορμή όσο και από τους 
Μαχητές της Ελευθερού-
πολης. Ο Δήμος Παγγαίου 
και η Αντιδημαρχία Αθλη-
τισμού και Πολιτισμού με 
ανακοίνωση της δίνει τα 
«θερμά συγχαρητήρια σε 
όλους τους αθλητές και 
τους προπονητές τους» για 
την προσπάθεια και την 
επιτυχία τους.

Αναλυτικά οι αθλητές των 
συλλόγων του Δήμου 

Παγγαίου που κατέκτησαν 
μετάλλια στο Πανελλήνιο 
πρωτάθλημα είναι οι εξής:

Χρυσό μετάλλιο

• Βερβερίδης Νίκος Μα-
χητές Ελευθερούπολης

• Καραίτης Άγγελος Μα-
χητές Νέας Περάμου

• Χατζηστεργίου Άρτεμις 
ΑΟ Ορμή

• Τολμίδης Σάββας ΑΟ 
Ορμή

Ασημένιο μετάλλιο

• Λάμτσε Άλεξ Μαχητές 
Ελευθερούπολης

• Παλούση Ευαγγελία 
Μαχητές Ελευθερού-
πολης

• Τσακμάκης Δημήτρης 
Μαχητές Νέας Περά-
μου

• Τσαπτζής Αλέξανδρος 
Μαχητές Νέας Περά-
μου

• Ανωτίδου Γεωργία 

Μαχητές Νέας Περά-
μου

Χάλκινο μεταλλίο

• Σειτανίδης Θεόδωρος 
Μαχητές Ελευθερού-
πολης

• Βορδοναράκη Μαρία 
Μαχητές Ελευθερού-
πολης

• Μαστόρτσε Στυλιανός 
Μαχητές Ελευθερού-
πολης

• Ψουρούκης Ανέστης 
Μαχητές Νέας Περά-
μου

• Μολλάς Κωνσταντίνος 
ΑΟ Ορμή

• Παπαδόπουλος Ανα-
στάσιος ΑΟ Ορμή

• Κοτρώτσιος Παρα-
σκευάς ΑΟ Ορμή

• Παπαδόπουλος Βασί-
λειος ΑΟ Ορμή

www.kavalapost.gr
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Μέσω Δήμου Νέστου η ενεργειακή αναβάθμιση του 
Εκθεσιακού Κέντρου
Ο σχετικά νεοσύστατος 
αναπτυξιακός οργανι-
σμός του Δήμου Νέστου 
«NΕΣΤΟΣ Α.Ε.» προο-
δεύει.

Μετά τη συνεργασία του 
με το Δήμο Νέστου και το 
Δήμο Θάσου σε θέματα 
στελέχωσης των ΥΔΟΜ 
των δύο Δήμων, αναλαμ-
βάνει να στηρίξει και το 
Επιμελητήριο. Πρόσφατα 
αποφασίστηκε ομόφωνα 
από το διοικητικό συμ-
βούλιο του οργανισμού η 
υπογραφή προγραμματικής 
σύμβασης με το Επιμελη-
τήριο, η διευκόλυνση του 
τοπικού φορέα ώστε να 
εκτελέσει έργο ενεργειακής 

αναβάθμισης στο Εκθεσια-
κό και Συνεδριακό Κέντρο 
της Νέας Καρβάλης.

Προκειμένου να εκσυγ-
χρονιστούν οι ενεργεια-
κές του εγκαταστάσεις κι 
η λειτουργία του να είναι 
περισσότερο συμφέρουσα 
από οικονομικής πλευράς. 
Το Επιμελητήριο απευθύν-
θηκε στον οργανισμό επει-
δή αν και κύριος του προς 
χρηματοδότηση έργου, δεν 
διαθέτει τεχνική υπηρεσία. 
Στο τέλος της ωρίμανσης 
του έργου, αυτό θα διεκδι-
κήσει χρηματοδότηση από 
το ΕΣΠΑ που διαχειρίζεται 
η Περιφέρεια ΑΜΘ.

Η απόφαση του διοικητικού 
συμβουλίου της «ΝΕΣΤΟΣ 
ΑΕ» αναφέρει: Αποφασί-
ζουμε να εγκριθεί η σύναψη 
Προγραμματικής Σύμβασης 
του Επιμελητηρίου Καβά-
λας με τον Αναπτυξιακό 
Οργανισμό Τοπικής Αυτο-
διοίκησης ΝΕΣΤΟΣ Α.Ε. για 
την τεχνική υποστήριξη του 
Επιμελητηρίου Καβάλας 
για την ΥΠΟΒΟΛΗ ΠΡΟΤΑ-
ΣΗΣ στην υπ’ αριθμ. 3207/
ΑΜΘ38 Πρόσκληση για την 
Υποβολή Προτάσεων στη 
Δράση RSO2.1.α.

Δράσεις εξοικονόμησης 
ενέργειας σε δημόσια / 
δημοτικά κτίρια περιφερει-
ακής και τοπικής αρμοδιό-

τητας της Προτεραιότητας 
2 – Βιώσιμη διαχείριση πό-
ρων και υποδομών (ΕΤΠΑ) 
του Προγράμματος “Ανα-
τολική Μακεδονία, Θράκη” 
2021 – 2027 ΜΕ ΤΙΤΛΟ 
«Ενεργειακή αναβάθμιση 
του κτιρίου του εκθεσιακού 
κέντρου του Επιμελητηρίου 
Καβάλας».

Θυμίζουμε ότι το Εκθεσια-
κό και Συνεδριακό Κέντρο 
της Νέας Καρβάλης παρα-
χωρήθηκε επί Άρη Γιαννα-
κίδη από την Περιφέρεια 
ΑΜΘ στο Επιμελητήριο 
Καβάλας. Για πολλούς και 
διάφορους λόγους οι εκ-
δηλώσεις δεν αυξήθηκαν, 
η σταθερή και ίσως μονα-

δική που γίνεται εκεί είναι 
η έκθεση του Επιμελητηρί-
ου Καβάλας Kavala Expo. 

Κάθε Φθινόπωρο.

www.proininews.gr

Περιθώρια παραπέρα ανά-
πτυξης της παραγωγής 
ακτινιδίων στην Ελλάδα με 
στόχο την εξαγωγή τους 
ενδεχομένως ανοίγει η μεί-
ωση της σχετικής παραγω-
γής στη Βραζιλία.

Σημειώνεται πως το 64% 
των εισαγωγών κόκκων 
ακτινιδίων στη Βραζιλία 
προέρχεται από την Ελλά-
δα!

Οι ήπιες θερμοκρασίες κατά 
τη διάρκεια του περσυνού 
χειμώνα στο νότιο ημισφαί-
ριο (Ιούνιο- Σεπτέμβριο), 
μείωσαν την παραγωγή 
ακτινιδίων στην Βραζιλία, 

ιδιαιτέρως στην Πολιτεία 
Parana (Νότια Βραζιλία) 
που αποτελεί το κέντρο 
της εγχώριας καλλιέργειας, 
σύμφωνα με ενημερωτικό 
σημείωμα της ελληνικής δι-
πλωματικής αποστολής στο 
Σάο Πάολο.

Το 2023, η καλλιεργήσιμη 
έκταση στο Parana εκτει-
νόταν σε 200 εκτάρια με 
συνολική παραγωγή 2,6 χι-
λιάδες τόνους.

H μέση παραγωγικότητα 
ανά εκτάριο ανήλθε, την 
ίδια χρονιά, σε 12 τόνους. 
Σύμφωνα με τον σύνδεσμο 
παραγωγών, η ποσότητα 
αυτή είναι η μισή από την 
αντίστοιχη του 2021, εξαι-
τίας των δυσμενών κλιμα-
τολογικών συνθηκών επη-
ρεαζόμενη από τις υψηλές 
θερμοκρασίες του περα-
σμένου χειμώνα.

Η καλλιέργεια ακτινιδίου 
εκτείνεται συνολικά στη 
Βραζιλία σε 422 εκτάρια, 
από 296 αγροτικές επιχει-
ρήσεις, παράγοντας 5,6 χι-
λιάδες τόνους. Το ακτινίδιο 
καλλιεργείται κυρίως στις 
νότιες πολιτείες της χώρας 
(Rio Grande do Sul, Santa 
Catarina, Parana), Η πο-
λιτεία Paraná παράγει το 
49,6% της συνολικής βρα-
ζιλιανής παραγωγής των 
καρπών, το Rio Grande do 
Sul, με 33,6%. και Santa 
Catarina, με 16,2%. Η πα-
ραγωγή είναι περιορισμένη 
και αδυνατεί να καλύψει 
την εγχώρια ζήτηση.

Η αδυναμία κάλυψης της 
εσωτερικής ζήτησης σε 
καρπούς εγχώριων ακτινι-
δίων αναγκάζει την Βραζι-
λία να εισάγει σημαντικές 
ποσότητες καρπών: 33 χιλ. 
τόνους ανά έτος.

Οι βασικοί προμηθευτές σε 
καρπούς ακτινιδίων είναι 
η Χιλή, η Αργεντινή και η 
Νέα Ζηλανδία από το Ν. 
Ημισφαίριο και η Ιταλία, η 
Ισπανία, η Πορτογαλία και 
η Γαλλία από το Βόρειο 
Ημισφαίριο. Η Ελλάδα, από 
την 1η Νοεμβρίου 2023, 
ημερομηνία που επιτράπη-
κε η εισαγωγή ελληνικών 
ακτινίδιών, έχει εξάγει ση-
μαντικές ποσότητες καρ-
πών.

Το A΄ τρίμηνο του 2024, 
εισήχθησαν 6.677,5 τόνοι 
από Ελλάδα, αξίας 14,5 εκ. 
δολαρίων, κατατάσσοντας 
την χώρα μας στην 1η θέση 
ως προς τις συνολικές ει-
σαγωγές ακτινιδίων, κατέ-
χοντας το 64% του εισαγό-
μενου όγκου.

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Ακτινίδια 
Τι σημαίνει για τους Έλληνες αγρότες η μείωση της 
παραγωγής καρπών στη Βραζιλία

Επίσκεψη του Γενικού Γραμματέα Δημόσιας Διοίκησης του 
Υπουργείου Εσωτερικών στον Δήμο Νέστου
Συνοδευόμενος από τον 
Αντιπεριφερειάρχη Ανά-
πτυξης ΑΜ-Θ, Αλέξαν-
δρο Ιωσηφίδη συζήτησε 
με τον Δήμαρχο Νέστου, 
Σάββα Μιχαηλίδη θέ-
ματα που άπτονται της 
πυροπροστασίας και της 
πρόσληψης εποχικού 
προσωπικού

OΓενικός Γραμματέας Δη-
μόσιας Διοίκησης του 
Υπουργείου Εσωτερικών, 
Δημήτρης Κιρμηκίρογλου, 
συνοδευόμενος από τον 
Αντιπεριφερειάρχη Ανά-
πτυξης ΑΜ-Θ, Αλέξανδρο 
Ιωσηφίδη επισκέφθηκε τον 
Δήμο Νέστου και είχε συ-
νάντηση με τον Δήμαρχο 
Νέστου και πρόεδρο της 
ΠΕΔ, Σάββα Μιχαηλίδη 
όπου ενημερώθηκε για τα 
προβλήματα των Δήμων 
που σχετίζονται με την έλ-
λειψη προσωπικού, την 
ανάγκη η εντοπιότητα να 
τεθεί ως προϋπόθεση για 
τις νέες προσλήψεις στην 
Περιφέρεια και τη μεταφο-

ρά αναγκαίων πόρων όπου 
απαιτούνται από τις και-
νούργιες υποχρεώσεις που 
φέρνουν οι νέες αρμοδι-
ότητες, όπως: Σχεδιασμός 
και δημιουργία ζωνών 
πυροπροστασίας, Πολιτι-
κή Άμυνα, καθαρισμός και 
αποψίλωση περιφεριακών 
οδών, προστασίας δημοτι-
κών κτιρίων κ.λ.π.
Τέθηκε παράλληλα η δυνα-
τότητα άμεσων προσλήψε-
ων εποχικού προσωπικού 
όταν αφορά στην αντιπυ-
ρική περίοδο και η επιμή-
κυνση από τέσσερις σε έξι 
μήνες ελέω της κλιματικής 
αλλαγής.

«Η ενημέρωση επί όλων 
των ζητημάτων που δεν 
κοστίζουν, αλλά βοηθούν 
και βελτιώνουν την καθη-
μερινότητα είναι χρήσιμο 
να μεταφέρονται σε όσους 
έχουν θεσμικό ρόλο και 
μπορούν να βοηθήσουν 
στην επίλυσή τους», ανέ-
φερε με ανακοίνωσή του ο 
κ. Μιχαηλίδης.
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Αφορμή η ανάρτηση εικόνων του παρελθόντος
Οι αναμνήσεις των συμπολιτών μας 
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Πενήντα χρόνια πίσω  μας 
πάει η πρώτη φωτογρα-
φία, της δημοσίευσης 
αυτής (1) , Ακτή Ραψάνη 
με τις αποθήκες και τα 
"Θερμά Θαλάσσια Λουτρά 
Τερμεντζή". Στο βάθος δι-
ακρίνεται η τεχνική σχολή 
"Πυθαγόρας" χωρίς πολυ-
κατοικίες μπροστά, αλλά 
και τα νεοκλασικά σπίτια 
που υπήρχαν στην περιο-
χή "Φαλήρου".. η ακτή δεν 
προσφέρονταν για μπάνιο 
όπως και ο γύρω χώρος 
που ήταν σημείο εναπόθε-
σης διαφόρων αντικειμέ-
νων και εγκαταλειμμένων 
αυτοκινήτων. Η εικόνα 
αυτή στην ηλεκτρονική της 

ανάρτηση στην προσωπι-
κή μου σελίδα έδωσε την 
ευκαιρία στους συμπολίτες 
μας να γράψουν και να πε-
ριγράψουν τις δικές τους 
“εικόνες” από την περιοχή 
και να δημοσιεύσουν και 
φωτογραφίες. Ο Βασί-
λης Μανδαλίδης έγραψε: 
“Από το 1969 που κατοικώ 
μπροστά σε αυτή την πα-
ράλια και απέναντι από τα 
Λουτρά - σημερινό Ναυ-
τικό μουσείο η ακτή της 
Ραψανης προσφερνόταν 
για μπάνιο. Στο σημείο που 
σήμερα είναι το εστιατόριο 
Γιαλός ήταν αλάνα με διά-
φορα συνέργεια.Τα νερά 
ήταν πεντακάθαρα ήταν 
παρόλο που σε διάφορα 
σημεία του κόλπου γενικά 
“έπεφταν” και υπόνομοι 
αλλά ήταν πολύ λιγότε-
ρα τα σπίτια της Καβάλας 
τότε. Η αμμουδιά ήταν και 
αυτή πεντακάθαρη και πιο 

μεγάλη εκεί....

Η Ελένη Βλαχάκη έγρα-
ψε: “Εκεί ήταν και το 
κέντρο Ραψάνη (είναι η 
φωτογραφία 2) απέναντι 
πριν γίνουν οι πολυκατοι-
κίες ήταν το οικόπεδο του 
Άλατα γεμάτο συνεργεία 
λαμαρινάδες ηλεκτρολό-
γους αυτοκινήτων σουστά-
δες και η θάλασσα γεμάτη 
κόσμο. Η "Ραψανη" με τα 
νούμερα στα τραπέζια. Από 
μικρό παιδί καθημερινός 
πελάτης. Το στέκι του μπα-
μπά μου και έπειτα και δικό 
μου για πολλά χρόνια”.

Ο Ηλίας Φέσσας έγρα-

ψε: “Οι παλαιότερες 
ονομασίες της εποχής 
ήταν “Μπανιέρες” και 
“Νεράιδα”. Η ονομασία 
Ραψάνη προέρχεται από 
το ομώνυμο χωριό της 
Λάρισας. Εκεί ήταν και 
το πρώτο πλυντήριο αυ-
τοκίνητων στην Καβάλα 
του “Αλατά”. Φαίνονται 
και τα θεμέλια του σπι-
τιού που ήταν επάνω 
στην θάλασσα και έκα-
ψαν οι Βούλγαροι. Ήταν 
αν θυμάμαι καλά του 
Χαρισιάδη η του Βουλ-
γαρίδη”.

Ο Λεόντιος Πετμεζάς 
από την Αθήνα έγραψε: 
“Το σπίτι μας ,το σπίτι του 
Μπαλάνου, το σπίτι  Θεο-
δωρίδη ,η αυλή και ο τοίχος 
από το σπίτι του Dorfane. 
Πίσω το σπίτι του Πετρίδη. 
Στην αυλή μας φαίνεται η 
μεγάλη σκάλα που υπάρχει 

στις δύο φωτογραφίες που 
αναρτώ (είναι οι φωτογρα-
φίες 3 και 4)”.

Ο Ηλίας Τσαούσης 
έγραψε: “Στο βάθος, 
φαίνεται ο οικοδομικός 
γερανός που στήθηκε 
για την ανέγερση του 
Διοικητηρίου. Η κίνηση 
ήταν και περιστροφική 
αλλά και ευθύγραμμη ( 
πάνω σε σιδηροδρομι-
κές ράγες).

ΣΤΑ ΑΝΑΤΟΛΙΚΑ ΤΗΣ 
ΠΟΛΗΣ
Θα πάμε και ανατολικά της 
πόλης στη συνοικία της 
Αγίας Βαρβάρας που μέχρι 
το 1922 ονομάζονταν Χα-
μιδιέ πολλά μικρά σπιτάκια 
στέγαζαν αρχικά μουσουλ-
μάνους καπνεργάτες , έγι-
ναν μετά την ανταλλαγή το 
1924 τα σπίτια των προ-
σφύγων από την Ανατολή 
και ειδικά πολλών από την 
ανατολική Θράκη. Στην 
περιοχή υπήρχε το Νοσο-
κομείο “ΓΙΟΥΡΕΜΠΑ” που 
είχε φτιάξει η μουσουλ-
μανική κοινότητα την ίδια 
εποχή που έγινε ο “ΕΥΑΓ-
ΓΕΛΙΣΜΟΣ” από την Ελ-
ληνορθόδοξη κοινότητα. 
Η φωτογραφία είναι στα 
μέσα της δεκαετίας του 
1950 και προς το τέλος 
αυτής. Το κτίριο του ΤΕ-
ΑΥΚΕ χτίζεται .. η Καπνα-
ποθήκη Γραμματικόπουλου 
στα δεξιά. Στο βάθος το 
κτίριο των φυλακών. Στο 
χώρο αυτό χτίστηκε πολλά 
χρόνια μετά το 4ο Γυμνά-
σιο Καβάλας, δωρεά της 
οικογένειας Ζουμπουλάκη, 
που φέρει και το όνομα 
της . Στο καρνάγιο βλέ-
πουμε πολλά αλιευτικά 
είτε να κατασκευάζονται 
είτε να είναι προς συντή-
ρηση. Φυσικά η .. γέφυρα.. 
είναι απούσα. Διακρίνεται 
ο παλιός παιδικός σταθ-
μός. Σήμερα μερικά από τα 
σπίτια της φωτογραφίας 
υπάρχουν ακόμα..(είναι οι 
φωτογραφίες 5 και 6).
Χρυσόστομος Κοσμιδης με 
έγραψε: “Η συνοικία της 
Αγίας Βαρβάρας επεκτει-
νόταν και ανατολικότερα 
, όπου ήταν το καινούρ-
γιο Νοσοκομείο το οποίο 
κτίστηκε στην θέση του 
παλιού, , η εκκλησία της 
Αγίας Βαρβάρας, και το 
κτίριο του 2ου και 3ου Δη-
μοτικού σχολείου. Σε αυ-
τήν την συνοικία πέρασα 
τα νεανικά μου χρόνια. Πιο 
πέρα υπήρχε η συνοικία 
των Πεντακοσίων”.

ΣΤΗΝ ΟΔΟ ΟΜΟΝΟΙΑΣ
Στο κέντρο της πόλης πριν 
96 χρόνια το 1927 η Κα-
βάλα συγκλονίζονταν από 
μια μεγάλη φωτιά, στην 
κεντρική της οδό, την 
Ομονοίας , το ξενοδο-
χείο  “Μέγα Ξενοδοχείον” 
ή "Grand Hotel" γίνονταν 
στάχτη.. Το ξενοδοχείο 
ήταν το καλύτερο στην 
διάρκεια της Οθωμανικής 
κυριαρχίας και προσφέ-
ρονταν μπύρα, κάτι πρω-
τοποριακό για τις εποχές 
εκείνες. Στο ισόγειο του 
λειτουργούσε φημισμένο 
εστιατόριο (φωτογραφίες 

7 και 8). Τα πρώτα μπιλιάρ-
δα στην Καβάλα ήρθαν σε 
αυτό τον χώρο. Ήταν στο 
ύψος του σημερινού μεγά-
ρου που έχει ο Δήμος Κα-
βάλας (στη θέση του πα-
λιού Πυροσβεστείου) και 
ήταν μέχρι πρόσφατα τα 
γραφεία της “Δημωφέλει-
ας”, επίσης φροντιστηρίων 
αλλά και άλλων υπηρεσι-
ών. 

Πριν μερικά χρόνια αναρ-
τώντας μια σειράς εικόνων 
από το σημείο αυτό, υπήρ-
ξε από τους αγαπητούς 
φίλους συμπολίτες μας 
μια πλειάδα πρόσθετων 
στοιχείων, τα οποία και 
σας μεταφέρω: Ο Ιστορι-
κός ερευνητής Θεόδωρος 
Λυμπεράκης με έγραψε: 
“Στην γαλλόφωνη, εβρα-
ϊκή εφημερίδα της Θεσ-
σαλονίκης JOURNAL DE 
SALONIQUE, που εκ-
διδόταν δύο φορές την 
εβδομάδα, από το 1895 
έως το 1915, (τουλάχιστον 
αυτά τα τεύχη της βρήκα 
εγώ στην Εθνική Βιβλιο-
θήκη της Γαλλίας), υπήρχε, 
πολύ συχνά, η ακόλουθη 
διαφημιστική δημοσίευ-
ση: GRAND HOTEL ΚΑΙ 
ΕΣΤΙΑΤΟΡΙΟ ΤΗΣ ΚΑ-
ΒΑΛΛΑΣ:

 “Έχω την τιμή να πληρο-
φορήσω το αξιότιμο κοινό 
ότι στο GRAND HOTEL, το 
οποίο άνοιξα στην Καβάλ-
λα, στην οδό Ζεϊτινλί, μπο-
ρεί κανείς να βρει όλες τις 
απαραίτητες ανέσεις: Καλά 
αεριζόμενα δωμάτια, εξυ-
πηρέτηση που δεν μπορεί 
να υπάρξει καλύτερη, το 
κάθε τι για την καλύτερη 
ικανοποίηση των ταξιδιω-
τών.Το ξενοδοχείο μου 
διακρίνεται επίσης για την 
κεντρική τοποθεσία στην 
οποία βρίσκεται. Στο καφέ 
του ξενοδοχείου συχνάζει 
η εκλεκτότερη κοινωνία 
της Καβάλλας - Θωμάς 
Ζησιάδης”.

Ο Παναγιώτης Χατζηεμ-
μανουήλ έγραψε: “ Ο παπ-
πούς μου Γεώργιος Γιαν-
νόπουλος του Αγγέλου 
(ανιψιός του Δημάρχου 
Τερμεντζή) είχε ξενοδοχείο 
στην Ομόνοια μπροστά 
από το δημοτικό σχολείο 
αυτή την εποχή , ήταν από 
ομολογία της μητέρας μου 
πολύ καλό ξενοδοχείο , 
επίσης είχε ένα μικρό ξε-
νοδοχείο -χάνι κ.λ.π εκεί 
που είναι η δημοτική αγο-
ρά απέναντι από το πατσα-
τζίδικο περίπου. Δυστυχώς 
δεν έχω φωτογραφίες , 
ονόματα κλπ γιατί δεν έδι-
να σημασία όταν μου τα 
έλεγε η μητέρα μου”.

Ο αείμνηστος γιατρός Δη-
μήτριος Αστεριάδης, με 
είχε γράψει: “ Δίπλα στο 
GRAND HOTEL ήτο το 
σπίτι μας άνω όροφος και 
ισόγειο η ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗ 
ΚΛΙΝΙΚΗ του πατέρα μου 
ΙΩΑΝΝΗ Δ ΑΣΤΕΡΙΑΔΗ 
(1885-1953) Πριν καεί 
στο ισόγειο ήτο το κα-
τάστημα νεωτερισμών Β 
ΝΑΛΜΠΑΝΤΗ. Μετά την 
πυρκαγιά το κτήριο της 

Πυροσβεστικής Υπηρεσίας 
Καβάλας πίσω από στην 
άδειο οικόπεδο όπου παί-
ζαμε ποδόσφαιρο, όλα 
αυτά ..πριν τον πόλεμο δε-
καετίες. Στις  φωτογραφία 
στην οδό Ομόνοιας, δεξιά 
το σπίτι μας και η κλινική 
του πατέρα μου ιδιοκτησία 
Λαζάρ Μπεμβενιστ διαμέ-
νοντος εις Ελβετία και Πα-
ρίσι στην οδό Boulevard 

Montmorency 41 δίπλα 
του ήταν το 21 η κατοικία 
Κωνσταντίνου Καραμανλή, 
επισκεπτόμουν  τακτικά 
στο Παρίσι αμφοτέρους.
.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς 

καταγράφει τη νεότερη 
ιστορία της πόλη
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Τουριστικό «κενό» μετά το Πάσχα στη Θάσο

Πάρης Παρασχούδης: Εί-
ναι αναμενόμενο, γιατί η 
αγορά είναι προσανατο-
λισμένη στην Βαλκανική 
/ Πρέπει να μεγαλώσει η 
συμμετοχή του εισερχό-
μενου τουρισμού με το 
αεροπλάνο

«Μετά το μεγάλο ξέσπασμα 
του Πάσχα υπάρχει τώρα 
ένα κενό, το οποίο είναι 
αναμενόμενο, γιατί η αγο-
ρά είναι προσανατολισμένη 
στην Βαλκανική κι αν δεν 
κλείσουν τα σχολεία δεν θα 
ξεκινήσει η σεζόν».

Τα παραπάνω τόνισε μιλώ-
ντας στην ΕΡΑ Καβάλας, 
ο πρόεδρος της Ένωσης 
Ξενοδόχων Θάσου, Πάρης 
Παρασχούδης, αναφερόμε-
νος στην τουριστική κίνηση 
που καταγράφεται στο νησί 
στην τρέχουσα περίοδο.

«Κάποια μαγαζιά δεν 
έχουν ανοίξει κι έτσι δεν 
φαίνεται το φιλόξενο 

πρόσωπο του νησιού στα 
μάτια αυτών που έχουμε 
εμείς πελάτες στα ξενο-
δοχεία…»

«Για τα ξενοδοχεία, τα 
οποία έχουν συνεργασίες 
με tour operators από την 
κεντρική και την δυτική Ευ-
ρώπη, αυτό δεν ισχύει, κα-
θότι ήδη είναι ανοιχτά και 
έχουν σημαντικό κομμάτι 
αυτής της πελατείες. Πρέ-
πει να πω ότι ο τόπος μας 
είναι ακόμα απροετοίμα-
στος σχετικά με το ότι στα 
ξενοδοχεία εμείς έχουμε 
κόσμο. Κάποιες παραλίες 
είναι οργανωμένες, ωστό-
σο κάποια μαγαζιά δεν 
έχουν ανοίξει κι έτσι δεν 

φαίνεται το φιλόξενο πρό-
σωπο του νησιού στα μάτια 
αυτών που έχουμε εμείς 
πελάτες στα ξενοδοχεία, 
παρά μόνο μέσα στους 
δικούς μας χώρους. Έξω 
δεν υπάρχει ακόμη πλήρης 
ανάπτυξη του τουριστικού 
προϊόντος», ανέφερε σχετι-
κά ο κ. Παρασχούδης. 

«Ο κάθε επιχειρηματί-
ας καλείται να αντιμε-
τωπίσει μόνος του το 
πρόβλημα της έλλειψης 
προσωπικού…»

Όσον αφορά το θέμα της 
έλλειψης προσωπικού, ο 
πρόεδρος της Ένωσης Ξε-
νοδόχων Θάσου σημείωσε: 

«Είναι ένα πρόβλημα με το 
οποίο θα πρέπει να συμ-
βιβαστούμε και να δούμε 
τι λύσεις έχουμε. Υπάρχει 
θέμα σοβαρό και ο κάθε 
επιχειρηματίας καλείται 
να το αντιμετωπίσει μόνος 
του, γιατί συλλογικά δεν 
είναι κάτι εύκολο να αντι-
μετωπιστεί. Ο καθένας κοι-
τάει να βολευτεί ο ίδιος και 
από εκεί και πέρα οι συλλο-
γικές προσπάθειες πέφτουν 
στο κενό τις περισσότερες 
φορές».

«Πρέπει να μεγαλώσει η 
συμμετοχή του εισερχό-
μενου τουρισμού με το 
αεροπλάνο…»

Τέλος, αναφορικά με τις 
πτήσεις τσάρτερ και τον 
από αέρος τουρισμό, ο Πά-
ρης Παρασχούδης επισήμα-
νε: «Το ζητούμενο είναι να 
αναπτυχθεί το αεροδρόμιό 
μας, να έρθει περισσότερος 
κόσμος με πτήσεις τσάρτερ 
ή με low cost εταιρείες και 
να μην βασιζόμαστε μόνο 
στον οδικό τουρισμό. Είναι 
καλός ο οδικός τουρισμός, 
αλλά πρέπει να μεγαλώσει 
η συμμετοχή του εισερχό-
μενου τουρισμού με το αε-
ροπλάνο».

www.kavalapost.gr

Συνάντηση Ομάδας Εργασίας, για το έργο της “Τεχνικής 
Βοήθειας του Παγκόσμιου Οργανισμού Τουρισμού” στην 
ανάκαμψη του τουρισμού της Θάσου

Ο Δήμος Θάσου, ο Πα-
γκόσμιος Οργανισμός 
Τουρισμού και η ICF στα 
πλαίσια της συνεργα-
σίας τους για την του-
ριστικά αναπτυξιακή 
βιωσιμότητα της Θάσου 

πραγματοποίησαν την 
Τετάρτη 22/05/2024, 
την πρώτη τηλεδιάσκε-
ψη με την συμμετοχή της 
πρόσφατα ορισμένης 
‘Ομάδας Εργασίας’.

Τα μέλη της Ομάδας Εργα-
σίας, που έχουν συνθέσει οι 
εταίροι, επιλέχτηκαν συνει-
δητά ώστε με την ενεργή 
συμμετοχή τους να συμ-
βάλλουν και να υποστηρί-
ξουν την μετάβαση στη βι-
ώσιμη τουριστική ανάπτυξη 
του νησιού της Θάσου. Οι 
εταίροι παρουσίασαν το 
έργο και εξήγησαν το ρόλο 
της Ομάδας Εργασίας κα-
θώς και τι αναμένεται από 
την συμμετοχής τους.

Ο Δήμαρχος Θάσου κ. 
Ελευθέριος Κυριακίδης, 
χαιρέτησε την συνάντηση 
και ευχαρίστησε εγκάρδια 
τους συμμετέχοντες δηλώ-
νοντας «απόλυτη εμπιστο-

σύνη στο έργο της ‘Τεχνικής 
Βοήθειας του Παγκόσμιου 
Οργανισμού Τουρισμού για 
την ανάκαμψη του τουρι-
σμού της Θάσου’ και στην 
ενίσχυση της εξωστρέφειάς 
της, με τη συμβολή της σύ-
μπραξης των δυνάμεων 
του νησιού».

Ο κ. Patrick Fritz, Τεχνι-
κός Συντονιστής του Πα-
γκόσμιου Οργανισμού 
Τουρισμού, δήλωσε: «Το 
κοινό μας έργο βασίζεται 
σε βασικά χαρακτηριστικά 
όπως η ενεργοποίηση των 
τοπικών φορέων, η συμμε-
τοχή της κοινωνίας και η 
μακροπρόθεσμη προοπτική 
ανάπτυξης. Με τη συνε-

χή υποστήριξη όλων των 
εμπλεκόμενων φορέων, 
δημόσιων και ιδιωτικών, εί-
μαστε στην ευχάριστη θέση 
να συμβάλλουμε στην προ-
ώθηση μιας μορφής του-
ρισμού που είναι βιώσιμη 
και ευθυγραμμισμένη με τις 
ανάγκες και τα συμφέροντα 
των κατοίκων της Θάσου».

Ο κ. Νικόλαος Γκολφινό-
πουλος, Επικεφαλής Του-
ρισμού της ICF και συντο-
νιστής της συνάντησης 
αναφέρθηκε στην εντατική 
εξέλιξη των δράσεων και 
στη σημαντικότητα της εκ-
κίνησης της Ομάδας Εργα-
σίας όπου σηματοδοτεί και 
εμπράκτως συνεργεί στο 

συντονισμό των τοπικών 
ενεργειών, με την συμμε-
τοχή νευραλγικών εθνικών 
φορέων όπως το Υπουρ-
γείο Τουρισμού, την Περι-
φέρεια ΑΜΘ, και τoν EOT, 
αλλά και του ιδιωτικού το-
μέα όπως η Fraport και η 
Marketing Greece. Τόνισε 
επίσης πως: «Οι στόχοι της 
“Αξιολόγησης του Μάρκε-
τινγκ” και της προάσπισης 
της “Κοινωνικής Αεϊφορεί-
ας” επιτυγχάνονται μέσω 
άμεσου διαλόγου με τους 
φορείς της Ομάδας Εργα-
σίας που συστήσαμε, προά-
γοντας έτσι τις συνέργειες, 
την συμπεριληπτική διακυ-
βέρνηση, και τον συντονι-
σμό»..

Επίσκεψη του Βουλευτή Καβάλας Νίκου Παναγιωτόπουλου 
στον Δήμαρχο Θάσου
.Τετάρτη 22 Μαΐου 2024, 
επισκέφθηκε τη Νήσο 
Θάσο και τον Δήμαρχο Θά-
σου κ. Ελευθέριο Κυριακί-
δη, ο Βουλευτής Καβάλας 
και πρώην Υπουργός Εθνι-
κής Άμυνας κ. Νίκος Πα-
ναγιωτόπουλος, συνοδευ-
όμενος από τον Πρόεδρο 
της ΔΕΕΠ ΝΔ Καβάλας κ. 
Μπάμπη Δράκο.

Στην συνάντηση, που πραγ-
ματοποιήθηκε στο Γραφείο 
του Δημάρχου Θάσου, συμ-
μετείχαν επίσης ο Αντιδή-
μαρχος Διοικητικών Υπηρε-

σιών κ. Ιωάννης Γεωργίου, 
ο Αντιδήμαρχος Τεχνικών 
Υπηρεσιών κ. Σταύρος Τσο-
λάκης, ο Αντιδήμαρχος Πε-
ριβάλλοντος, Καθαριότητας 
και Πολιτικής Προστασίας 
κ. Ευστράτιος Πυρήνας, ο 
Αντιδήμαρχος Τουρισμού 
κ. Ιωάννης Μαρκιανός και 
ο Πρόεδρος του Δημοτικού 
Λιμενικού Ταμείου Θάσου 
κ. Δημήτριος Μανίτσας.

Ο Δήμαρχος Θάσου ενημέ-
ρωσε αναλυτικά τον κ. Νίκο 
Παναγιωτόπουλο τόσο για 
τα ζητήματα που απασχο-

λούν το Δήμο Θάσου όσο 
και το Νησί Θάσου, ενώ 
ζητήθηκε η παρέμβαση και 
συνδρομή του για την επί-
λυση τους.

Επίσης, ο Δήμαρχος Θάσου 
υπογράμμισε την άριστη 
και αγαστή πολυετή συνερ-
γασία με τον κ. Νίκο Πανα-
γιωτόπουλο, τόσο από την 
θέση του Υπουργού Εθνι-
κής Άμυνας όσο και από 
την θέση του Βουλευτή Κα-
βάλας και τον ευχαρίστησε 
θερμά για το συνεχές ενδι-
αφέρον του για την Θάσο 

και τις συνεχείς παρεμβά-
σεις του προς όφελος των 

κατοίκων και των επισκε-
πτών της.

www.kavalapost.gr
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ΠΑΣΟΚ Καβάλας
«Δύο ολόκληρα χρόνια μετά, δεν υπάρχει το παραμικρό 
αποτέλεσμα για τις αποζημιώσεις»

Στις 17/07/2022 κατέπε-
σε στο αγρόκτημα Αντι-
φιλίππων του Δήμου 
Παγγαίου της Περιφε-

ρειακής Ενότητας Καβά-
λας ένα (1) αεροπλάνο 
τύπου ADONOV, με απο-
τέλεσμα να δεσμευτεί 

από τον ελληνικό στρα-
τό μία περιοχή περίπου 
500 στρεμμάτων.

Στη συγκεκριμένη περιοχή 
καταστράφηκε ολοσχερώς 
το δίκτυο άρδευσης του 
αγροκτήματος, ενώ λόγω 
της φύλαξής του από τον 
ελληνικό στρατό και την 
ελληνική αστυνομία δεν 
κατέστη δυνατή η αποκα-
τάσταση της ζημίας.

Η παραπάνω περιοχή λόγω 
της μη άρδευσης υπέστη 
απώλεια παραγωγής της 
τάξεως του 70%. Σε ένα 
μέρος της περιοχής αυτής 
(33 στρέμματα) προκλήθη-
κε ολική καταστροφή και 
στο σημείο εκείνο απαγο-
ρεύτηκε η συγκομιδή της 

παραγωγής.

Παρά τις μέχρι σήμερα 
υποσχέσεις των Βουλευ-
τών της ΝΔ και των λοιπών 
κομματικών κυβερνητικών 
παραγόντων προς τους 
αγρότες της περιοχής και 
παρά το γεγονός ότι σε 
αντίστοιχες περιπτώσεις 
ζημιών σε άλλες περιοχές 
της χώρας παρατηρείται 
σχετικά άμεση καταβολή 
αποζημιώσεων, στην περί-
πτωση του αγροκτήματος 
Αντιφιλίππων δεν υπάρχει 
το παραμικρό αποτέλεσμα, 
μολονότι μεσολάβησαν 
δύο (2) ολόκληρα χρόνια.

Οι αγρότες του αγροκτή-
ματος Αντιφιλίππων ζη-
τούν όλο αυτό το διάστη-
μα, όπως δικαιούνται, να 
αποζημιωθούν σε τιμές 
πώλησης του έτους 2022 
και βάσει της μέσης παρα-
γωγής. Οι αγρότες ζητούν 
στήριξη και αξιοπρέπεια και 
εισπράττουν κοροϊδία και 
εμπαιγμό. Το ΠΑΣΟΚ στη-
ρίζει την προσπάθειά τους 
και θα φέρει άμεσα το θέμα 
στο ελληνικό κοινοβούλιο.

Δελτίο τύπου

Περιοδεία του υποψήφιου ευρωβουλευτή με το ΠΑΣΟΚ 
Ανδρέα Σπυρόπουλου στην Καβάλα

Ποιοι είναι οι πυλώνες 
πολιτικής που ανέπτυξε 
ως πολιτικές του προτε-
ραιότητες ο Γραμματέας 
της ΚΠΕ του ΠΑΣΟΚ-Κι-
νήματος Αλλαγής κατά 
την επίσκεψή του σε Κα-
βάλα και Νέα Καρβάλη

Ο Γραμματέας της ΚΠΕ 
του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλ-
λαγής και υποψήφιος ευ-
ρωβουλευτής, Ανδρέας 
Σπυρόπουλος πραγματο-
ποίησε το Σάββατο 18 Μαΐ-
ου 2024 ομιλία στην Καβά-
λα και επισκέφθηκε και τη 
Νέα Καρβάλη στο πλαίσιο 
της προεκλογικής του εκ-
στρατείας.

Τέσσερις ήταν οι πυλώνες 
πολιτικής που ανέπτυξε ως 
πολιτικές του προτεραιότη-

τες ενόψει της  υποψηφιό-
τητάς του στις επικείμενες 
ευρωπαϊκές εκλογές:

• Η αντιμετώπιση της 
κλιματικής κρίσης

• η στήριξη του πρωτο-
γενούς τομέα

• η ουσιαστική αύξηση 
του βιοτικού επιπέδου 
των Ελλήνων πολιτών 
με την αντιμετώπιση 
της ακρίβειας

• η ενίσχυση του Εθνι-
κού Συστήματος Υγείας

Σχετικά με την αντιμετώπι-
ση της κλιματικής αλλαγής 
ο κ. Σπυρόπουλος επισήμα-
νε μεταξύ άλλων: «Η κλιμα-
τική κρίση είναι από τα πιο 
βασικά προβλήματα που η 
Ευρώπη θα πρέπει να αντι-
μετωπίσει τα επόμενα χρό-

νια. Τα κράτη δεν μπορούν 
να σηκώσουν μόνα τους το 
βάρος της πρόληψης ούτε 
των επιπτώσεων. Αυτό ση-
μαίνει ενίσχυση της ανθε-
κτικότητας των υποδομών 
και εδώ απαιτείται η συ-
ντονισμένη συμμετοχή και 
δράση των Περιφερειών 
και των Δήμων. Απαιτείται 
ο σχεδιασμός των εθνικών 
σχεδίων ανάκαμψης να 
ανταποκρίνεται σε αυτούς 
του πολλαπλούς κινδύνους. 
Στην Ελλάδα, βιώνουμε τις 
επιπτώσεις της κλιματικής 
κρίσης κάθε χρόνο με με-
γαλύτερη ένταση, τα τελευ-
ταία χρόνια».

Ο υποψήφιος ευρωβου-
λευτής για την ανάγκη 
στήριξης του πρωτογενούς 
τομέα τόνισε τα εξής: «Ο 
πρωτογενής τομέας πα-
ραμένει ένας σημαντικός 
αναπτυξιακός πόλος και 
ταυτόχρονα ένας πόλος 
συνοχής για τη συγκράτη-
ση του πληθυσμού στην 
ελληνική περιφέρεια. Για 
το ΠΑΣΟΚ αποτελεί πρώτη 
προτεραιότητα η στήριξη 
των αγροτών, των κτηνο-
τρόφων, των παραγωγών. 
Προτείναμε μια σειρά από 
μέτρα τα προηγούμενα 
χρόνια και άμεσα όπως ο 
μηδενισμός του φόρου στα 
καύσιμα, τον περιορισμό 
των τιμών στα αναλώσιμα, 

φυτοφάρμακα, ζωοτροφές. 
Το 2023 ήταν η χρονιά που 
οι Έλληνες αγρότες πήραν 
τα λιγότερα χρήματα από 
ίδρυσης της κοινής αγρο-
τικής πολιτικής με ευθύνη 
της ελληνικής κυβέρνησης 
και όχι της Ευρώπης όπως 
προσπάθησαν να παρουσι-
άσουν στην αρχή», σημείω-
σε ο κ. Σπυρόπουλος.

Για την αντιμετώπιση της 
ακρίβειας που μαστίζει 
τους πολίτες κάθε ηλικίας 
ο Ανδρέας Σπυρόπουλος 
ανέφερε: «Η κυβέρνηση 
αποφάσισε ότι θα αντιμε-
τωπίσει το πρόβλημα της 
ακρίβειας με τα λεγόμενα 
pass, δηλαδή με έκτακτες 
ενισχύσεις και όχι με μέ-
τρα μόνιμου χαρακτήρα, 
όπως έχουμε αντιπροτείνει 
το ΠΑΣΟΚ εδώ και καιρό. 
Οι αυξήσεις σε μισθούς και 
συντάξεις είναι ελάχιστες 
και δεν προσαρμόζονται 
στην τεράστια αύξηση των 
τιμών αγαθών και υπηρεσι-
ών. Οι παράλογες αυξήσεις 
στα τρόφιμα, στις τηλεπι-
κοινωνίες, στα καύσιμα, 
έχουν δημιουργήσει ένα 
εκρηκτικό μίγμα και είναι 
τεράστιο ζήτημα ότι δεν 
υπάρχουν ουσιαστικοί και 
αποτελεσματικοί έλεγχοι 
στην αγορά. Έχουμε άλλη 
αντίληψη με τη Νέα Δημο-
κρατία ως προς τη στήριξη 

του εισοδήματος. Για πα-
ράδειγμα εμείς προτείναμε 
να δοθεί και ένα νέο ΕΚΑΣ 
στους χαμηλοσυνταξιού-
χους, που παίρνουν 300-
400 ευρώ και δεν τα βγά-
ζουν πέρα», δήλωσε.

«Εμείς θέσαμε εξαρχής την 
ανάγκη κατάργησης της 
“χρυσής βίζας” που έχει 
άμεση επίδραση στην αύ-
ξηση των ενοικίων, παράλ-
ληλα με τη δημιουργία ικα-
νού δημόσιου αποθέματος 
κατοικιών. Απέναντι σ’ αυ-
τήν τη διακυβέρνηση εμείς 
θέλουμε μια ισχυρή εντολή 
από τον ελληνικό λαό στις 
ευρωεκλογές, να μας τιμή-
σει με την εμπιστοσύνη του, 
ώστε να υπάρξει αξιόπιστη 
αντιπολίτευση απέναντι στη 
Νέα Δημοκρατία. Για να δι-
εκδικήσουμε πολιτικές για 
τους πολλούς και όχι για 
τους λίγους και ισχυρούς», 
δήλωσε ο κ. Σπυρόπουλος.

Τέλος ο κ. Σπυρόπουλος, 
επισήμανε την ανάγκη στή-
ριξης του ΕΣΥ μέσω του 
Ταμείου Ανάκαμψης: «Το 
ΕΣΥ ήταν ο βασικός πυλώ-
νας του ελληνικού κοινω-
νικού κράτους. Αντί όμως 
να στηριχθεί με πόρους, 
να γίνουν προσλήψεις σε 
ιατρονοσηλευτικό προ-
σωπικό και να εκσυγχρο-
νιστούν οι υποδομές, το 

δημόσιο σύστημα υγείας 
εγκαταλείφθηκε. Η πρω-
τοβάθμια φροντίδα υγεί-
ας ανύπαρκτη. Με Κέντρα 
Υγείας υποστελεχωμένα, 
με ξεπερασμένες υποδομές 
και χωρίς την απαιτούμενη 
υλικοτεχνική υποδομή λει-
τουργούν μόνο με το φιλό-
τιμο των γιατρών και των 
νοσηλευτών. Το ΠΑΣΟΚ 
είχε προτείνει να διατεθεί 
το 10% των πόρων από 
το Ταμείο Ανάκαμψης και 
Ανθεκτικότητας στην Υγεία, 
παράλληλα με τους πόρους 
από τον κρατικό προϋπολο-
γισμό», τόνισε.

Ο κ. Σπυρόπουλος κάλε-
σε τους πολίτες σε δυ-
ναμική συμμετοχή στις 
ευρωεκλογές της 9ης 
Ιουνίου, ώστε να ενώσουν 
τις δυνάμεις τους για να 
αντιμετωπίσουν αποτε-
λεσματικά τις προκλήσεις 
που αντιμετωπίζει η χώρα 
μας και να συμβάλλουν στη 
δημιουργία μιας κοινωνίας 
που θα βασίζεται στην κοι-
νωνική δικαιοσύνη και την 
αλληλεγγύη και θα επιτευ-
χθεί η  ανάδειξη μιας ελκυ-
στικής και δυναμικής υπαί-
θρου με υψηλή ποιότητα 
ζωής και πρόσβασης  σε 
όλες τις βασικές υπηρεσίες.

Πηγή: www.kavalapost.gr

Μητσοτάκης για ακρίβεια
Αν δεν υπήρχε το ελαιόλαδο ο πληθωρισμός δεν θα ήταν 
πάνω από 2%
Συνέντευξη του Κυριά-
κου Μητσοτάκη εφ’ όλης 
της ύλης

Αν δεν υπήρχε το ελαιό-
λαδο ο πληθωρισμός δεν 
θα ήταν πάνω από 2% , 
ανέφερε ο πρωθυπουργός 
Κυριάκος Μητσοτάκης μι-
λώντας στο OPEN σχολιά-
ζοντας την ακρίβεια, αλλά 
είπε πως βασική αλλαγή 
πρέπει να είναι η αύξηση 
των μισθών.

Συνέντευξη του Κυριάκου 
Μητσοτάκη εφ’ όλης της 
ύλης
Αν δεν υπήρχε το ελαιό-

λαδο ο πληθωρισμός δεν 
θα ήταν πάνω από 2% , 
ανέφερε ο πρωθυπουργός 
Κυριάκος Μητσοτάκης μι-
λώντας στο OPEN σχολιά-
ζοντας την ακρίβεια, αλλά 
είπε πως βασική αλλαγή 
πρέπει να είναι η αύξηση 
των μισθών.

«Ο πολίτες οι ίδιοι μας λένε 
με κάθε τρόπο πως η ακρί-
βεια είναι το πρώτο ζήτημα. 
Έχουν δίκιο το βιώνουν κα-
θημερινά. Να βάλουμε τα 
πράγματα στη σωστή τους 
βάση. Αν δει τα στοιχεία 
του πληθωρισμού 5ετιας 
η Ελλάδα έχει χαμηλότερο 

από την ΕΕ. Αλλά βγαίνει 
από κρίση και υπάρχουν 
χαμηλότερα εισοδήματα», 
είπε ο πρωθυπουργός αρ-
χικά.

«Έχουμε ένα πρόβλημα 
στον πληθωρισμό των τρο-
φίμων, έχει να παίξει ρόλο 
και το ελαιόλαδο. Γιατί αν 
δεν υπήρχε το ελαιόλαδο 
δεν ήταν πάνω από 2%», 
πρόσθεσε.«Δεν αντέχου-
με δημοσιονομικά μείωση 
του ΦΠΑ , αλλά έχουμε και 
υποψίες πως δεν θα περά-
σει τελικά στον καταναλω-
τή», διευκρίνισε.

Επέμενε στην αύξηση των 
μισθών και είπε πως πάνω 
από όλα πρέπει να υλοποι-
ηθεί ο προϋπολογισμός. 
«Δεν θα θέσουμε σε κίν-

δυνο τη δημοσιονομική 
σταθερότητα»,Έκανε λόγο 
για στοχευμένες μειώσεις 
τιμών και πως τα χειρότερα 
θα τα αφήσουμε πίσω μας. 

«Δίνουμε στοχευμένα επι-
δόματα με κοινωνικό πρό-
σωπο», σημείωσε ακόμη.

newsbomb.gr
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Συντάξεις 2024 
“Μαχαίρι” τουλάχιστον 100 ευρώ σε χιλιάδες δικαιούχους

Στα 100 ευρώ φαίνεται 
πως καταλήγει η κυ-
βέρνηση για το ποσό το 
οποίο θα παρακρατείται 
από τις συντάξεις των 
αγροτών που χρωστούν 
από 6.000 έως 10.000 
ευρώ στον πρώην ΟΓΑ, 
ώστε να μπορούν να πά-
ρουν το πράσινο φως 
για να βγουν στη σύντα-
ξη.

Αναμένεται ότι με τη δημο-
σίευση της πολυαναμενό-
μενης ΚΥΑ από τα υπουρ-
γεία θα αποσαφηνίζονται 
– διαδικαστικά και όχι μόνο 

– ζητήματα για την εφαρ-
μογή της νέας νομοθεσίας.

Συντάξεις 2024: Πότε 
ξεκινούν οι αιτήσεις

Οι αιτήσεις, σύμφωνα με 
πληροφορίες, θα ξεκινή-
σουν μετά τη δημοσίευση 
της ΚΥΑ των υπουργεί-
ων Εργασίας και Εθνικής 
Οικονομίας περί τα μέσα 
Ιουνίου, καθώς δεν έχει 
ολοκληρωθεί ακόμα η δι-
ασύνδεση των πληροφορι-
ακών συστημάτων ΕΦΚΑ 
και χρηματοπιστωτικών 
ιδρυμάτων που θα επιτρέ-

ψουν τη διασταύρωση των 
στοιχείων που αφορούν τις 
τραπεζικές καταθέσεις των 
ενδιαφερομένων.

Συντάξεις 2024: Ποια η 
απαραίτητη προϋπόθεση

Απαραίτητη προϋπόθεση 
για να ενταχθεί στη ρύθ-
μιση ένας αγρότης με χρέη 
από 6.000 έως 10.000 
ευρώ (σ.σ.: για τους ελεύ-
θερους επαγγελματίες το 
αντίστοιχο εύρος είναι από 
20.000 έως 30.000 ευρώ) 
είναι οι καταθέσεις του να 
μην ξεπερνούν τις 6.000 
ευρώ (ή τις 12.000 ευρώ 
για τους ελεύθερους επαγ-
γελματίες).

Το όριο αυτό αφορά απο-
κλειστικά οφειλές στον π. 
ΟΓΑ και, σύμφωνα με τις 
τελευταίες πληροφορίες, 
για τον υπολογισμό του θα 
λαμβάνεται υπόψη το συ-
νολικό ποσό καταθέσεων 
στο όνομα του οφειλέτη 
τον προηγούμενο μήνα από 
την υποβολή της αίτησης, 
καθώς και ο μέσος όρος 

του προηγούμενου δωδε-
κάμηνου.

Η αίτηση υπαγωγής στη 
ρύθμιση θα υποβάλλεται 
ταυτόχρονα με την αίτηση 
συνταξιοδότησης (σ.σ.: δεν 
θα υπάρχει, δηλαδή, κάποια 
ξεχωριστή πλατφόρμα) και 
με αυτήν ο ασφαλισμένος 
θα δίνει τη συγκατάθεσή 
του για την άρση του τρα-
πεζικού απορρήτου σε όλα 
τα χρηματοπιστωτικά ιδρύ-
ματα στα οποία έχει λογα-
ριασμό ή κάποιο επενδυτι-
κό προϊόν στο όνομά του.

Πέρα από καταθέσεις που 
δεν ξεπερνούν τις 6.000 
ευρώ ο οφειλέτης θα πρέ-
πει, επίσης, να έχει συ-
μπληρώσει το 67ο έτος 
της ηλικίας του και να έχει 
καταβάλει εισφορές για 
τουλάχιστον 20 έτη ασφά-
λισης. Εφόσον πληρούνται 
όλες οι παραπάνω προϋ-
ποθέσεις, οι συντάξεις θα 
εκδίδονται κανονικά, αλλά 
οι οφειλέτες θα λαμβάνουν 
το 40%, αφού το υπόλοιπο 
60% θα παρακρατείται μέ-

χρι η οφειλή να πέσει στις 
6.000 ευρώ (ή στις 20.000 
ευρώ για τους ελεύθερους 
επαγγελματίες).

Συντάξεις 2024: Παρα-
κράτηση τουλάχιστον 
100 ευρώ

Σύμφωνα με πληροφορίες, 
η παρακράτηση στις συντά-
ξεις δεν θα μπορεί να είναι 
μικρότερη των 100 ευρώ 
(ή των 333,3 ευρώ, εφό-
σον πρόκειται για χρέη των 
ελεύθερων επαγγελματιών 
σε ΟΑΕΕ – ΕΤΑΑ). Όταν η 
οφειλή πέσει κάτω από τις 
6.000 ευρώ θα τίθεται σε 
εφαρμογή το ισχύον σήμε-
ρα σύστημα του αυτόματου 
συμψηφισμού σε 60 μηνι-
αίες δόσεις, το κατώτερο 
όριο για τις οποίες είναι τα 
50 ευρώ.

Παράδειγμα Με βάση τα 
παραπάνω, επομένως, ένας 
αγρότης που έχει οφειλές 
8.000 ευρώ στον π. ΟΓΑ 
και δικαιούται σύνταξη 390 
ευρώ θα λαμβάνει για εν-
νέα μήνες σύνταξη 156 

ευρώ, αφού τα υπόλοιπα 
234 ευρώ θα χρησιμοποι-
ούνται για να συμψηφιστεί 
το χρέος των 2.000 ευρώ 
που υπερβαίνει το όριο των 
6.000 ευρώ.

Μετά το πέρας των εννέα 
μηνών θα τίθεται σε εφαρ-
μογή ο αυτόματος συμψη-
φισμός και η μηνιαία δόση 
θα διαμορφωθεί σε (6.000 
: 60 =) 100 ευρώ, κάτι που 
σημαίνει ότι για πέντε χρό-
νια θα λαμβάνει 290 ευρώ.

Τέλος, στην περίπτωση που 
τα χρέη του αγρότη – οφει-
λέτη ξεπερνούν τις 10.000 
ευρώ (30.000 ευρώ για 
τους ελεύθερους επαγγελ-
ματίες), τότε θα καλείται 
από τον ΕΦΚΑ να καταβά-
λει εντός διμήνου το υπερ-
βάλλον ποσό προκειμένου 
να κάνει χρήση της νέας 
ευνοϊκής ρύθμισης. Αν η 
προθεσμία παρέλθει άπρα-
κτη, η αίτηση συνταξιοδό-
τησης θα απορρίπτεται.

ΠΗΓΗ: workenter.gr

“Πρωταθλητές” ακρίβειας το ελαιόλαδο και το κρέας – Αύξηση 
και στον καφέ στην εστίαση
Φωτιά στους λογαριασμούς των νοικοκυριών βάζουν ελαιόλαδο, φρούτα, λαχανικά και κρέας την τελευταία 5ετια με βάση τα στοιχεία της Eurostat με αποτέλεσμα να είναι πιο 
ακριβή από τον μέσο όρο της Ευρώπης.
Συγκεκριμένα, το ανοδικό «ράλι» στο κόστος του ελαιολάδου αναγκάζει πολλούς ιδιοκτήτες εστιατορίων να μην προμηθεύονται συσκευασίες για όλα τα τραπέζια, αλλά λιγότερες 
ή ακόμη και καθόλου. Μάλιστα, αρκετοί είναι εκείνοι που αντικατέστησαν το μπουκάλι με… ψεκαστήρα.

Καύσιμα 
Νέο χαράτσι θα έρθει για να μείνει – Πότε θα σημειώσει άνοδο 
10 λεπτά η τιμή στη βενζίνη

Μια ακόμα οικονομική 
επιβάρυνση φέρνει η 

νέα νομοθεσία της Ευ-
ρωπαϊκής Ένωσης.

Συγκεκριμένα, η νέα νο-
μοθεσία της ΕΕ για την 
τιμολόγηση των ρύπων 
των καυσίμων στις οδικές 
μεταφορές και τη θέρμαν-
ση (ETS2) που θα τεθεί σε 
εφαρμογή από το 2027 και 
θα έχει ως αποτέλεσμα την 
άνοδο των τιμών.

Μέχρι σήμερα, οι ρύποι τι-
μολογούνταν μονάχα στην 
περίπτωση συγκεκριμένων 
κλάδων, όπως της βιομη-
χανίας. Αυτό, όμως, αλλά-
ζει πλέον και διευρύνεται 
ώστε να πετύχει η Ευρω-

παϊκή Ένωση τον κλιματικό 
της στόχο.

Όπως αναφέρει σχετικά το 
Euractiv, η νέα ρύθμιση 
συμφωνήθηκε πέρυσι με 
στόχο οι τιμές των ρύπων 
να παραμείνουν κάτω από 
τα 45 ευρώ/τόνο CO2, που 
μεταφράζεται σε ένα «κα-
πέλο» περίπου 10 λεπτών 
στην τιμή της βενζίνης ή 
του ντίζελ στην αντλία.

Εντούτοις, ο ευρωβουλευ-
τής του CDU/EPP, Πίτερ Λί-
εσε, που ήταν ο επικεφαλής 

διαπραγματευτής του Ευ-
ρωκοινοβουλίου, δήλωσε 
πρόσφατα ότι δεν αισιοδο-
ξεί για την επίτευξη αυτού 
του στόχου.

Ο λόγος είναι ότι οι εκπο-
μπές των μεταφορών και 
των κτηρίων υποχωρούν 
πιο αργά από τις αρχικές 
προβλέψεις στην ΕΕ, με 
αποτέλεσμα την αύξηση 
της ζήτησης για δικαιώμα-
τα εκπομπών από το 2027, 
άρα και της τιμής τους.

Ενδεικτικό του προβλή-

ματος που αντιμετωπίζει 
η Ευρώπη είναι ότι πέρυσι 
στη Γερμανία σημειώθηκε 
αντίδραση από τους κα-
ταναλωτές στον κρατικό 
στόχο αντικατάστασης των 
συστημάτων θέρμανσης με 
αντλίες θερμότητας. Αντί οι 
πολίτες να στραφούν στα 
νέα, πράσινα συστήματα, 
προτίμησαν να εγκαταστή-
σουν λέβητες με φυσικό 
αέριο πριν απαγορευτούν.
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να απαντήσω 
με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις που  αφορούν προβλη-
ματισμούς σας σχετικά με τα παιδιά και την εκπαιδευτι-
κή τους πορεία. Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο 

vvasiliad@outlook.com 
ή τηλεφωνείστε στο 

2510 220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΠΩΣ ΕΠΙΛΕΓΟΥΜΕ 
ΤΑ ΣΩΣΤΑ ΠΑΙΧΝΙΔΙΑ ΓΙΑ ΤΑ ΠΑΙΔΙΑ ΜΑΣ

‣ Μνήμες

Τα λέγανε….δεν τα κάνανε
Ο Γεώργιος Πλήθων Γεμιστός  το 1415 καταθέτει στον αυτοκράτορα Μανουήλ Β με δική του πρωτοβουλία 
προτάσεις οικονομικής ανασυγκρότησης της αυτοκρατορίας (ότι έχει απομείνει).

Ο μέγιστος Έλληνας φιλόσοφος πρότεινε μεταξύ άλλων 

1) Όλοι οι φόροι να αντικατασταθούν με ένα ίσο με το 1/3 των εσόδων του κάθε φορολογούμενου 
(υπήρχαν δεκάδες φόροι).
2) Τα ακαλλιέργητα κτήματα θα παραχωρούνται σε όσους μπορούσαν να τα καλλιεργήσουν.
3) Περιορισμό της σπατάλης αρχόντων και κρατικού μηχανισμού.
4) Κατάργηση φοροαπαλλαγών ειδικών προνομιούχων ομάδων όπως αρχόντων κλπ.
5) Κατάργηση μισθοφορικού στρατού.
6) Τα έσοδα από μεταρρυθμίσεις να διατίθενται για δημόσια έργα και άμυνα όχι για θεάματα.
Απλά στη σκέψη, αδύνατα στην εφαρμογή. Τότε οι προτάσεις του πετάχτηκαν στη φωτιά και οι Τούρκοι 
έφθασαν στη Βασιλεύουσα. Τώρα;

18.5.1790 Ο Λάμπρος Κατσώνης με τον στολίσκο 
του δέχεται ισχυρή επίθεση κοντά στην Άνδρο από 
το Τουρκικό Ναυτικό και αναγκάζεται να καταφύ-
γει στη Μήλο.

20.5.1825 Η Μάχη στο Μανιάκι και ο ηρωικός 
θάνατος του Παπαφλέσσα που σκοπό είχε να ενώ-
σει τους Έλληνες κατά της απειλής του Ιμπραήμ 
που κόντεψε να καταπνίξει την Ελληνική επανά-
σταση.
.......................................................................................................................

‣ Διαβάσαμε και αυτά...‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν…

Μία από τις πιο χαρού-
μενες στιγμές ενός 
παιδιού είναι η ώρα 

του παιχνιδιού. Οι ώρες του 
παιχνιδιού αποτελούν ώρες 
χαλάρωσης, δημιουργικότη-
τας, ξεγνοιασιάς και ευχαρί-
στησης για ένα παιδί. Πολλές 
φορές μάλιστα, αποτελούν 
ανταμοιβή ενός παιδιού αν 
ολοκληρώσει με επιτυχία και 
εγκαίρως τις σχολικές του 
εργασίες ή τα καθημερινά 
του καθήκοντα γενικότερα.

 Από την άλλη μήπως 
πρέπει να μάθουμε στα παι-
διά να είναι επιλεκτικά με τα 
παιχνίδια τα οποία παίζουν;

 Όσο απίθανο ή πε-
ρίεργο μπορεί να ακουστεί 
σε ορισμένους ανθρώπους, 
η σωστή επιλογή κατάλλη-
λου παιχνιδιού μπορεί να 
επηρεάσει καθοριστικά την 
αντιληπτική ικανότητα, τη 
δημιουργικότητα και τη ψυ-
χοσυναισθηματική ανάπτυξη 
του παιδιού, κάτι που φυσι-
κά μπορεί να επηρεάσει ση-
μαντικά και τις σχολικές του 
επιδόσεις.

 Η επιλογή παιχνιδιών 
που κάνουμε για τα παι-
διά μας δεν είναι όσο αθώα 
ακούγεται. Άρα για να μπο-
ρέσουμε να είμαστε σίγουροι 
ότι τα παιδιά μας παίζουν με 
κατάλληλα για αυτά παιχνί-
δια πρέπει να προσέχουμε τα 
εξής:

• Τα παιχνίδια να εί-
ναι κατάλληλα για την ηλι-
κία τους. Αυτό σημαίνει ότι 
πρέπει να ελέγχουμε στις 
ενδείξεις την ηλικία για την 
οποία προορίζεται το κάθε 
παιχνίδι. Είναι σημαντικό να 
είναι απλής λογικής τα παι-
χνίδια για μικρά παιδιά, κα-
θώς πολυπλοκότερα θα τους 
μπλοκάρουν και θα τα παρα-
τήσουν.

• Το πόσο ακριβό είναι 
ένα παιχνίδι δεν αποδεικνύ-
ει πάντα το πόσο ποιοτικό 
και βοηθητικό θα είναι για 
ένα παιδί. Είναι σημαντικό 
να ελέγχουμε τη ποιότητα 
των υλικών του κάθε παιχνι-
διού, αλλά επίσης κυρίαρχο 

ρόλο παίζει η φιλοσοφία του 
παιχνιδιού και όχι το πόσο 
όμορφο η ‘φανταχτερό’ μπο-
ρεί να είναι.

• Πρέπει να εκπαιδεύ-
σουμε τα παιδιά και τους μα-
θητές μας να επηρεάζονται 
όσο λιγότερο γίνεται από τα 
διαφημιζόμενα παιχνίδια στη 
τηλεόραση, προσπαθώντας 
να τους δώσουμε ερεθίσμα-
τα ώστε από μόνα τους να 
διαλέγουν παιχνίδια που θα 
τους ενισχύσουν τη λογική 
και την αντίληψη.

Μας ρωτάτε, απαντούμε….

Η κυρία Τ.Π ρωτάει: ‘’Ο γιος 
μου είναι πρώτη δημοτικού. 
Είναι εθισμένο στα ηλεκτρο-
νικά παιχνίδια. Ο λόγος για 
να ασχοληθεί με τις εργασί-
ες του στο σχολείο είναι για 
να πάρει όσο το δυνατό πιο 

γρήγορα το tablet μου. Είναι 
φυσιολογικό, να ανησυχήσω; 
‘’
Αγαπητή κυρία,

 Οι ηλεκτρονικοί υπο-
λογιστές και τα ηλεκτρονικά 
παιχνίδια έχουν εισβάλει για 
τα καλά στη ζωή των παι-
διών. Είναι χρέος και ευθύνη 
μας να μπορέσουμε να οριο-
θετήσουμε τα παιδιά και να 
προγραμματίσουμε τη χρήση 
που κάνουν στα ηλεκτρονικά 
μέσα. Οπότε πρέπει να αρχί-
σετε να περιορίζετε το χρό-
νο που περνάει το παιδί με 
το tablet και τους ηλεκτρο-
νικούς υπολογιστές. Για να 
γίνει αυτό, χρειάζεται ταυ-
τόχρονα να του δίνεται ερε-
θίσματα από άλλα παιχνίδια 
που είναι κατάλληλα και δι-
αμορφωμένα για την ηλικία 
του. Αθλήματα, τέχνες, μου-
σική είναι δραστηριότητες 
που συγκινούν τα παιδιά αυ-
τής της ηλικίας. Επίσης επι-
τραπέζια οικογενειακά που 
επιτρέπουν να περνάτε ποιο-
τικό χρόνο μαζί του είναι μια 
πολύ καλή λύση. Τέλος, αν η 
αδυναμία του στους υπολο-
γιστές είναι μεγάλη, μπορείτε 
να βρείτε εκπαιδευτικά παι-
χνίδια και ηλεκτρονικά κουίζ  
με περιεχόμενο σχολικών μα-
θημάτων που θα του δώσουν 
την ευκαιρία να εξοικειωθεί 
και με μια πιο ουσιαστική 
παράμετρο χρήσης των ηλε-
κτρονικών μέσων.

Ευχές για επιτυχία

‘’..πρέπει να 
δώσουμε στα 
παιδιά  ερε-
θίσματα ώστε 
από μόνα τους 
να διαλέγουν 
παιχνίδια που 
θα τους ενισχύ-
σουν τη λογική 
και την αντίλη-
ψη..’’

ΔΙΟΓΕΝΗΣ
Ο μέγας φιλόσοφος Αριστοτέλης είχε δώσει τον εξής ορισμό: ‘’Ο 
άνθρωπος είναι ζώον άπτερον’’

Ο Διογένης στηριζόμενος στον ορισμό αυτό που προφανώς δεν 
συμφωνούσε, έκανε το παρακάτω:
Παρουσιάστηκε μια μέρα στην Ακαδημία και απευθυνόμενος στην 
ομήγυρη των σοφών τους είπε:
‘’Άνδρες Αθηναίοι σας φέρνω έναν άνθρωπο να τον ψήσετε να 
τον φάτε’’

‘’Τι έπαθες Διογένη; Τρελάθηκες; ‘’ τον ρώτησαν
‘’Ιδού συμπολίτες ο άνθρωπος του Αριστοτέλη’’ απάντησε ο Διο-
γένης βγάζοντας από τα ρούχα του έναν πετεινό με κομμένα τα 
φτερά.
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Το μήνυμα για τη Φον 
ντερ Λάιεν και οι μετε-
κλογικές διεργασίες

ΒΡΥΞΕΛΛΕΣ – ΑΝΤΑΠΟ-
ΚΡΙΣΗ. Σαφές μήνυμα 
προς όλα τα δημοκρατικά 
κόμματα να σεβαστούν το 
εκλογικό αποτέλεσμα των 
ευρωπαϊκών εκλογών και 
να εγκρίνουν νέα πρόεδρο 
της Κομισιόν την επικεφα-
λής υποψήφια του Ευρω-
παϊκού Λαϊκού Κόμματος 
(ΕΛΚ) Ούρσουλα φον ντερ 
Λάιεν, εάν το ΕΛΚ βγει 
και πάλι πρώτο, στέλνει ο 
πρόεδρός του Μάνφρεντ 
Βέμπερ, που έζησε από 
πρώτο χέρι την απόρριψη 
της δικής του αντίστοιχης 
υποψηφιότητας το 2019. 
Μιλώντας στην «Κ» ενό-
ψει των ευρωεκλογών, ο 
κ. Βέμπερ ξεκαθαρίζει ότι 
«σημείο εκκίνησης» των με-
τεκλογικών διαπραγματεύ-
σεων του ΕΛΚ για σχημα-
τισμό ισχυρής πλειοψηφίας 
στο Ευρωκοινοβούλιο είναι 
οι Σοσιαλιστές και οι Φι-
λελεύθεροι, επιδιώκοντας 
δηλαδή συνέχιση του δη-
μοκρατικού μετώπου ένα-
ντι των ακραίων πολιτικών 
δυνάμεων.

Το σημείο εκκίνησής 
μου θα είναι η συνερ-
γασία με Σοσιαλιστές 
και Φιλελεύθερους. Οι 
τρεις μεγάλες πολιτι-
κές οικογένειες της Ευ-
ρώπης έχουν τεράστια 
ευθύνη να τη σταθε-
ροποιήσουν και να την 
καθοδηγήσουν.

– Υπάρχουν ανησυχίες σ’ 
αυτές τις εκλογές σχε-
τικά με απειλές ξένων 
παρεμβάσεων και χειρα-
γώγησής τους. Τι διακυ-
βεύεται και πώς έχουν 
αντιμετωπιστεί συνολι-
κά από την Ε.Ε.;

– Ως ελεύθερη κοινωνία εί-
μαστε τελικά ευάλωτοι και 
κάποιοι θέλουν να αποδυ-
ναμώσουν την κοινή ευρω-
παϊκή μας δημοκρατία και 
την ικανότητα να επιλύου-
με από κοινού προβλήμα-
τα. Αυτό αφορούν αυτές 
οι «επιθέσεις». Χρειάζεται 
επαγρύπνηση και γνώ-
ση. Οι πολίτες πρέπει να 
γνωρίζουν τους τρόπους 
επιρροής και τις παρεμβά-
σεις ξένων δυνάμεων. Δεν 
είμαστε ακόμη απόλυτα 
προετοιμασμένοι, χρειάζε-
ται να κάνουμε εκστρατείες 

ενημέρωσης για τον ρόλο 
των μέσων κοινωνικής δι-
κτύωσης, καθώς είναι εύ-
κολο και σχετικά φθηνό να 
διαδίδεται παραπληροφό-
ρηση, ώστε να επηρεάζεται 
η κοινή γνώμη. Επομένως, 
βασικό μήνυμα είναι η δι-
αρκής επαγρύπνηση. Θα 
πρέπει οι πολίτες να είναι, 
ωστόσο, βέβαιοι ότι η ψή-
φος τους μετράει και ότι το 
νέο Ευρωπαϊκό Κοινοβού-
λιο θα προκύψει βάσει των 
επιλογών τους.

– Η σημασία των ευ-
ρωεκλογών συνήθως 
υποβαθμίζεται από εσω-
τερικά ζητήματα, ενώ 
εκλείπει ακόμη μια δια-
κριτή πολιτική ταυτότη-
τα της Ευρώπης, όπως 
το έθεσε ο Μάριο Ντρά-
γκι. Πόσο ζημιώνει την 
Ε.Ε. αυτή η έλλειψη;

– Η ευρωπαϊκή δημοκρατία 
είναι ακόμη σε εξέλιξη. Ενα 
παράδειγμα αποτελούν οι 
διαμαρτυρίες των αγρο-
τών σε όλη την Ευρώπη, 
που δεν ήταν ελληνική, 
γερμανική ή γαλλική περί-
πτωση. Ηταν πανευρωπα-
ϊκή. Οι αγρότες γνωρίζουν 
ότι υπάρχει ένα πλαίσιο 

κανονισμών βασισμένο σε 
ευρωπαϊκούς νόμους, ενώ 
φαίνεται ότι βήμα βήμα 
αναπτύσσεται μια ευρω-
παϊκή κοινή γνώμη. Αλλο 
παράδειγμα, αφορά την 
«οικογένεια» του ΕΛΚ, 
που έχει πλέον δεκατρείς 
εκλεγμένους πρωθυπουρ-
γούς στην Ε.Ε. Επομένως, 
βλέπουμε πανευρωπαϊκά 
μια στροφή προς την Κε-
ντροδεξιά και πολιτικές 
λογικής και συμφιλίωσης. 
Το ΕΛΚ αποτελεί «γεφυ-
ροποιό» πολιτική δύναμη, 
καθώς επιχειρούμε να συν-
δυάσουμε περιβαλλοντικές, 
οικολογικές πολιτικές και 
επιχειρηματικές. Αυτό το 
ευρωπαϊκό μοντέλο διακυ-
βέρνησης αναζητούν πλέον 
οι πολίτες. Συμφωνώ ότι οι 
δημόσιες συζητήσεις στα 
κράτη-μέλη εξακολουθούν 
να περιστρέφονται γύρω 
από εσωτερικά ζητήματα. 
Ωστόσο, υπάρχουν ενδεί-
ξεις ότι οδηγούμαστε σε 
μια πιο ευρωπαϊκή δημό-
σια σφαίρα. Εξάλλου, στον 
επόμενο θεσμικό κύκλο 
αποτελεί ευκαιρία για το 
ΕΛΚ να την ενισχύσουμε.

– Το ΕΛΚ προβλέπεται 
να παραμείνει η μεγαλύ-
τερη ευρωομάδα στο Ευ-
ρωκοινοβούλιο. Οι πιθα-
νοί μελλοντικοί εταίροι 
σας, από τους Σοσιαλι-
στές έως τους Φιλελευ-
θέρους και τους υπερ-
δεξιούς του ECR έχουν 
προσδιορίσει τους όρους 
συνεργασίας με το ΕΛΚ, 
αλλά και σχετικά με τη 
στήριξη της επικεφαλής 
υποψήφιάς του για την 
Κομισιόν. Τι είδους ισορ-
ροπία πρέπει να ακο-
λουθήσει το ΕΛΚ για να 
εξασφαλίσει ισχυρή πο-
λιτική πλειοψηφία και 
ταυτόχρονα την εκλογή 
της επικεφαλής υποψή-
φιάς του;

– Κάθε δημοκρατικό κόμμα 
θα πρέπει να σεβαστεί τον 
νικητή των εκλογών. Εάν το 
ΕΛΚ βγει πρώτο, θα έχουμε 
το νόμιμο δημοκρατικό δι-
καίωμα να παρουσιάσουμε 
την επικεφαλής υποψήφιά 
μας ως υποψήφια πρόεδρο 
της νέας Κομισιόν. Το πλεο-
νέκτημά μας είναι ότι έχου-

με μια πειστική προσωπικό-
τητα, την Ούρσουλα φον 
ντερ Λάιεν ως υποψήφια, 
που έχει καθοδηγήσει την 
Κομισιόν εξαιρετικά εδώ 
και πέντε χρόνια ως η πρώ-
τη γυναίκα πρόεδρός της, 
κάτι που με κάνει υπερήφα-
νο. Και μαζί με τη Ρομπέρτα 
Μέτσολα έχουμε δύο γυ-
ναίκες προέδρους ευρω-
παϊκών θεσμών, επομένως 
εξασφαλίζουμε ισορροπία 
φύλων με δύο ισχυρές 
γυναίκες επικεφαλής και 
μάλιστα η μία προέρχεται 
από τη μικρότερη χώρα της 
Ε.Ε., τη Μάλτα, και η δεύ-
τερη από τη μεγαλύτερη, τη 
Γερμανία, εξασφαλίζοντας 
ως κόμμα και γεωγραφική 
ισορροπία. Εχοντας αυτά 
κατά νου, το μήνυμα προς 
όλους τους αντιπάλους και 
δημοκρατικούς εταίρους εί-
ναι: παρακαλώ, σεβαστείτε 
το εκλογικό αποτέλεσμα. 
Εάν νικήσουμε, έχουμε το 
δικαίωμα να παρουσιά-
σουμε υποψήφιο βάσει του 
αποτελέσματος. Δεύτερο 
μήνυμα είναι ότι μετά τις 
εκλογές, εγώ ως πρόεδρος 
(σ.σ. του ΕΛΚ) και η Ούρ-
σουλα φον ντερ Λάιεν ως 
υποψήφια πρόεδρος της 
Κομισιόν θα συνομιλήσου-
με με όλα τα δημοκρατικά 
κόμματα σχετικά με ιδέες 
τους. Και το σημείο εκκίνη-
σής μου θα είναι συνεργα-
σία με τους Σοσιαλιστές και 
Φιλελευθέρους. Οι τρεις 
μεγάλες πολιτικές οικογέ-
νειες της Ευρώπης έχουν 
τεράστια ευθύνη να στα-
θεροποιήσουν την Ευρώπη 
και να την καθοδηγήσουν. 
Επομένως, για εμάς αυτό 
θα είναι το σημείο εκκίνη-
σης. Αλλά πρώτα, ας ακού-
σουμε τι έχουν να μας πουν 
οι ψηφοφόροι.

Θετικό παράδειγμα η 
Ελλάδα

– Ποια είναι τα στοιχεία 
μιας μετεκλογικής προ-
γραμματικής συμφωνίας 
που θα προτείνει το ΕΛΚ 
με πιθανούς μετεκλογι-
κούς εταίρους;

– Για εμάς υπάρχουν δύο 
στοιχεία για τα επόμενα 
πέντε χρόνια. Πρώτον, να 
κάνουμε ό,τι είναι δυνατόν 

για να διατηρήσουμε την 
ευημερία, να ισχυροποιή-
σουμε την οικονομία και 
την ανταγωνιστικότητα της 
Ευρώπης. Η Ελλάδα είναι 
θετικό παράδειγμα. Στις 
ομιλίες μου στη Γερμανία 
χρησιμοποιώ το παράδειγ-
μα του ρυθμού ανάπτυξης 
της Ελλάδας για να δείξω 
στον κόσμο ότι είναι καλύ-
τερο να έχεις δεξιά κυβέρ-
νηση, σε αντίθεση με τη 
χώρα μου που βιώνει ύφε-
ση με αριστερή κυβέρνη-
ση. Η ηγεσία του Κυριάκου 
Μητσοτάκη αποτελεί παρά-
δειγμα για το πώς μπορείς 
να δημιουργήσεις ανάπτυ-
ξη και πρέπει να αντιγρα-
φεί σε ευρωπαϊκό επίπεδο. 
Εκείνοι που ψηφίζουν το 
ΕΛΚ επιλέγουν ευημερία 
και ισχυρή ευρωπαϊκή οι-
κονομία. Ιδιαίτερα τώρα, 
λόγω του ανταγωνισμού 
με την Κίνα και τις ΗΠΑ χά-
νουμε διαρκώς έδαφος ως 
Ευρωπαίοι και θα πρέπει 
να εργαστούμε σκληρά για 
την ισχυροποίηση της οι-
κονομίας μας. Δεύτερον, η 
μεγαλύτερη υπόσχεση της 
Ευρώπης είναι η ειρήνη. 
Δεν μπο-ρούμε πια να την 
εγγυηθούμε σε ολόκλη-
ρη την Ευρώπη, λόγω του 
πολέμου στην Ουκρανία, 
αλλά τουλάχιστον εντός 
της Ενωσης μπορούμε. Γι’ 
αυτό και χρειαζόμαστε τον 
πυλώνα της άμυνας για 
να υπερασπιστούμε την 
ήπειρό μας. Γνωρίζω ότι ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης ανα-
φέρθηκε σε ένα σύστημα 
ευρωπαϊκής αεράμυνας, ότι 
δηλαδή ενεργούμε μαζί ως 
ευρωπαϊκά κράτη και αυτό 
ακριβώς έχουμε προτείνει 
ως ΕΛΚ και γι’ αυτό χρεια-
ζόμαστε επίτροπο Αμυνας, 
αλλά και κοινή αγορά για 
αμυ-ντικά προϊόντα, για να 
έχουμε πιο αποτελεσματικά 
και αποδο-τικά στρατιωτι-
κά προγράμματα και ικανό-
τητα παραγωγής. Ο κόσμος 
να ξέρει ότι μπορούμε να 
διατηρήσουμε εντός της 
Ε.Ε την ειρήνη, αλλά χρειά-
ζεται να είμαστε ισχυροί οι-
κονομικά και στρατιωτικά.

Αλεξάνδρα Βουδούρη

Μάνφρεντ Βέμπερ  
«Γεφυροποιός» πολιτική δύναμη το ΕΛΚ
Ο Μάνφρεντ Βέμπερ στο πρόσφατο συνέδριο της Ν.Δ. στο Ζάππειο. Αναφορά στον Ελληνα πρωθυπουργό έκανε ο 
πρόεδρος του ΕΛΚ στην «Κ», τονίζοντας ότι «η ηγεσία του Κυριάκου Μητσοτάκη αποτελεί παράδειγμα για το πώς 
μπορείς να δημιουργήσεις ανάπτυξη και πρέπει να αντιγραφεί σε ευρωπαϊκό επίπεδο». [EPA/GEORGE VITSARAS]

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ

Ο Πρόεδρος του Δ.Σ. της ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗΣ ΥΔΡΕΥΣΗΣ ΑΠΟΧΕΤΕΥΣΗΣ ΑΡΔΕΥΣΗΣ 
ΔΗΜΟΥ ΠΑΓΓΑΙΟΥ, προκηρύσσει ανοικτό διαγωνισμό για την ανάθεση της προμήθειας: «ΠΡΟ-
ΜΗΘΕΙΑ ΣΩΛΗΝΩΝ ΥΔΡΕΥΣΗΣ – ΑΠΟΧΕΤΕΥΣΗΣ - ΣΥΝΤΗΡΗΣΗΣ ΔΙΚΤΥΩΝ»,  Η σύμβαση 
υποδιαιρείται σε τμήματα και κριτήριο ανάθεσης για κάθε ένα από τα τμήματα είναι η πλέον 
συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά μόνο βάσει της τιμής σύμφωνα με το άρθρο 311 
του Ν. 4412/2016, (CPV: 44161200-8 Σωλήνες ύδρευσης, 44130000-0 Αποχετευτικοί αγω-
γοί). Ο συνολικός προϋπολογισμός (όλα τα τμήματα) της δαπάνης ανέρχεται σε 100.000,00€ + 
24.000,00€ ΦΠΑ (24%) = 124.000,00€ και θα βαρύνει τον  Κ.Α. 25.05.001 προϋπολογισμού 
της ΔΕΥΑΑΠ. Η προμήθεια χρηματοδοτείται από ίδια έσοδα ΔΕΥΑΑΠ. Η  συνολική  προθεσμία  
εκτέλεσης  της προμήθειας ορίζεται  από την ημέρα υπογραφής της σύμβασης σε δώδεκα (12) 
μήνες.

Ο διαγωνισμός θα πραγματοποιηθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλε-
κτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.), A/A: 350840, μέσω της διαδικτυακής πύλης 
www.promitheus.gov.gr. ΚΑΤΑΛΗΚΤΙΚΗ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΚΑΙ ΩΡΑ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: 
10/06/2024 ημέρα Δευτέρα και ώρα λήξης είναι η 10:00 π.μ. Στα τεύχη του διαγωνισμού, οι 
ενδιαφερόμενοι οικονομικοί φορείς μπορούν να έχουν πρόσβαση μέσω της διαδικτυακής πύλης 
www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. καθώς και επισκεπτόμενοι την ιστοσελίδα του Δήμου 
Παγγαίου www.dimospaggaiou.gr. Γενικές πληροφορίες και διευκρινήσεις για τα έγγραφα 
της σύμβασης  παρέχονται από την έδρα της υπηρεσίας: Γωνία Φιλελλήνων και Ελ. Βενιζέλου, 
Ελευθερούπολη, Τ.Κ. 64100, 1ος όροφος, κατά τις εργάσιμες ημέρες και ώρες στο τηλέφωνο: 
25920 21670, αρμόδιοι υπάλληλοι: Ι. Χατζησπύρογλου, Κ. Νταμπανλής.

Για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση εγγυητικής ποσού 2.000,00€ (όλα τα 
τμήματα). Ο χρόνος ισχύος των προσφορών είναι έξι (6) μήνες.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ Δ.Ε.Υ.Α.Α. ΠΑΓΓΑΙΟΥ 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΚΑΛΛΙΝΙΚΙΔΗΣ

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                  
ΝΟΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ                                                                                                                  
Δ.Ε.Υ.Α.A. ΠΑΓΓΑΙΟΥ

Ελευθερούπολη 17-05-2024
Αριθμ. Πρωτ: 3064
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Ο Βενιαμίν Καρακωστάνο-
γλου, πρώην διπλωμάτης 
και διεθνολόγος, σε πρό-
σφατη συνέντευξή του στο 
ENA Channel ανέλυσε τις 
τρέχουσες εξελίξεις στα 
Βαλκάνια με έμφαση στην 
κατάσταση στο Κόσοβο και 
τις σχέσεις μεταξύ Ελλάδας 
και Σερβίας. 

Η γνώση και η εμπειρία του 
στον τομέα της διπλωματί-
ας και των διεθνών σχέσε-
ων προσέφεραν μια εμπε-
ριστατωμένη άποψη για 
την περίπλοκη γεωπολιτική 
κατάσταση στην περιοχή.
Ο κ. Καρακωστάνογλου 
επεσήμανε ότι το Κόσοβο 
παραμένει ένα από τα πιο 
αμφιλεγόμενα θέματα στην 
ευρωπαϊκή πολιτική σκη-
νή. Παρά την ανακήρυξη 
της ανεξαρτησίας του το 
2008, το Κόσοβο δεν έχει 
αναγνωριστεί από όλες τις 
χώρες, με την Σερβία να 
επιμένει ότι αποτελεί μέρος 
του εθνικού της εδάφους. 
Η Ελλάδα, ενώ αναγνωρί-
ζει το Κόσοβο ως μια ανε-
ξάρτητη οντότητα, δεν έχει 
προχωρήσει στην επίσημη 
αναγνώριση της ανεξαρτη-
σίας του, γεγονός που αντι-
κατοπτρίζει την ευαίσθητη 
ισορροπία που προσπαθεί 
να διατηρήσει στην περιο-
χή.

Οι σχέσεις Ελλάδας-Σερβί-
ας έχουν βαθιές ρίζες και 
χαρακτηρίζονται από ιστο-
ρική φιλία και συνεργασία. 
Η Ελλάδα διαδραματίζει 
σημαντικό ρόλο στα Βαλ-
κάνια, προωθώντας την 
ειρήνη και τη σταθερότη-
τα. Οι δυο χώρες μοιρά-
ζονται κοινά συμφέροντα 
σε πολλούς τομείς, όπως 
η οικονομία, η ενέργεια και 
οι υποδομές. Ο κ. Καρακω-
στάνογλου τόνισε τη σημα-
σία της διατήρησης αυτών 
των σχέσεων, υπογραμμί-
ζοντας ότι η Ελλάδα πρέπει 
να συνεχίσει να λειτουργεί 
ως γέφυρα ανάμεσα στη 
Σερβία και την Ευρωπαϊκή 
Ένωση, προωθώντας τον 

διάλογο και τη συνεργασία.
Επιπλέον, ο πρώην διπλω-
μάτης ανέλυσε τις προ-
κλήσεις που αντιμετωπίζει 
η περιοχή λόγω των εθνι-
κιστικών τάσεων και των 
εντάσεων μεταξύ διαφορε-
τικών εθνοτήτων. Επεσήμα-
νε ότι η σταθερότητα στα 
Βαλκάνια είναι κρίσιμη όχι 
μόνο για τις χώρες της πε-
ριοχής αλλά και για την Ευ-
ρώπη γενικότερα. Η Ελλά-
δα, με τη γεωπολιτική της 
θέση και την ιστορική της 
σχέση με τη Σερβία, μπορεί 
να παίξει έναν καταλυτικό 
ρόλο στην εξισορρόπηση 
των σχέσεων και στη δια-
σφάλιση της ειρήνης.
Ο κ. Καρακωστάνογλου κα-
τέληξε τονίζοντας την ανά-
γκη για συνεχή διάλογο και 
διπλωματία, ως τα βασικά 
εργαλεία για την επίλυση 
των διαφορών και την προ-
ώθηση της σταθερότητας 
στην περιοχή. Οι ελληνο-
σερβικές σχέσεις μπορούν 
να αποτελέσουν πρότυπο 
συνεργασίας και αλληλεγ-
γύης, συμβάλλοντας στη 
δημιουργία ενός ειρηνικού 
και ευημερούντος βαλκανι-
κού χώρου.

Οι σχέσεις Ελλάδας-Σερβί-
ας έχουν βαθιές ιστορικές, 
πολιτικές, και πολιτιστικές 
ρίζες που χρονολογούνται 
από αιώνες. Αυτές οι σχέ-
σεις χαρακτηρίζονται από 
μια συνεχή φιλία και συ-
νεργασία που έχει αντέξει 
στον χρόνο και τις πολιτικές 
αναταράξεις της περιοχής. 
Η Ελλάδα και η Σερβία, δυο 
χώρες με πλούσια ιστορία 
και πολιτιστική κληρονομιά, 
έχουν αναπτύξει μια δυνα-
τή σχέση βασισμένη σε κοι-
νές αξίες και συμφέροντα.

Ιστορική Αναδρομή
Η ελληνοσερβική φιλία έχει 
τις ρίζες της στον Μεσαίω-
να, όταν οι δύο λαοί βρέθη-
καν συχνά συμμάχοι σε κοι-
νές προσπάθειες κατά των 
εξωτερικών εχθρών. Κατά 
την Οθωμανική περίοδο, 
η συνεργασία μεταξύ των 

Ελλήνων και των Σέρβων 
ήταν σημαντική, καθώς οι 
δύο λαοί αναζητούσαν την 
απελευθέρωση από την 
Οθωμανική κυριαρχία. Οι 
επαναστάσεις του 19ου αι-
ώνα στην Ελλάδα και στη 
Σερβία αποτέλεσαν κρίσι-
μες στιγμές για τη δημιουρ-
γία ανεξάρτητων εθνικών 
κρατών και την ενίσχυση 
της μεταξύ τους συνεργα-
σίας.

Πολιτικές και Διπλωμα-
τικές Σχέσεις
Μετά τον Β' Παγκόσμιο 
Πόλεμο, οι σχέσεις μεταξύ 
των δύο χωρών ενισχύθη-
καν περαιτέρω. Η Ελλάδα 
αναγνώρισε τη Γιουγκο-
σλαβία ως σημαντικό πα-
ράγοντα στα Βαλκάνια και 
διατήρησε στενές διπλω-
ματικές και οικονομικές 
σχέσεις με το νέο σοσια-
λιστικό κράτος. Η διάλυση 
της Γιουγκοσλαβίας και οι 
πολεμικές συγκρούσεις της 
δεκαετίας του 1990 έφε-
ραν νέες προκλήσεις, αλλά 
και πάλι η Ελλάδα στάθηκε 
δίπλα στη Σερβία, προσπα-
θώντας να προωθήσει την 
ειρήνη και τη σταθερότητα 
στην περιοχή.

Οικονομική Συνεργασία
Στην εποχή της μεταψυ-
χροπολεμικής Ευρώπης, η 
Ελλάδα και η Σερβία έχουν 
επενδύσει στην ανάπτυξη 
των οικονομικών τους σχέ-
σεων. Ελληνικές εταιρείες 
έχουν δραστηριοποιηθεί 
έντονα στη Σερβία, επενδύ-
οντας σε διάφορους τομείς 
όπως οι τηλεπικοινωνίες, 
οι τράπεζες, και οι κατα-
σκευές. Αυτές οι επενδύ-
σεις έχουν ενισχύσει την 
οικονομική συνεργασία και 
έχουν δημιουργήσει χιλιά-
δες θέσεις εργασίας, συμ-
βάλλοντας στην οικονομική 
ανάπτυξη και των δύο χω-
ρών.

Πολιτιστικές και Εκπαι-
δευτικές Σχέσεις
Οι πολιτιστικές σχέσεις με-
ταξύ Ελλάδας και Σερβίας 

είναι επίσης σημαντικές. Η 
ανταλλαγή φοιτητών και 
ακαδημαϊκών, η προώθηση 
της γλώσσας και του πολι-
τισμού, και η διοργάνωση 
πολιτιστικών εκδηλώσεων 
έχουν ενισχύσει τη φιλία 
μεταξύ των δύο λαών. Τα 
πανεπιστήμια και τα πολι-
τιστικά ιδρύματα των δύο 
χωρών συνεργάζονται στε-

νά, ενισχύοντας τις ακα-
δημαϊκές και πολιτιστικές 
τους σχέσεις.

Σύγχρονες Προκλήσεις 
και Συνεργασίες
Στην τρέχουσα πολιτική 
σκηνή, η Ελλάδα και η Σερ-
βία συνεχίζουν να συνερ-
γάζονται σε θέματα περι-
φερειακής ασφάλειας και 

σταθερότητας. Η Ελλάδα 
υποστηρίζει την ευρωπαϊ-
κή προοπτική της Σερβίας 
και συνεργάζεται ενεργά 
μαζί της για την ενίσχυση 
των θεσμών και των δη-
μοκρατικών διαδικασιών. 
Η Ελλάδα διαδραματίζει 
έναν καταλυτικό ρόλο στη 
διευκόλυνση του διαλόγου 
μεταξύ της Σερβίας και του 
Κοσόβου, προωθώντας τη 
διπλωματία και την ειρηνι-
κή επίλυση των διαφορών.

Κοινές Προοπτικές για 
το Μέλλον
Οι προοπτικές για το μέλ-
λον των ελληνοσερβικών 
σχέσεων είναι εξαιρετικά 
θετικές. Η συνέχιση της 
συνεργασίας στους τομείς 
της οικονομίας, της εκπαί-
δευσης, και του πολιτισμού 
θα ενισχύσει περαιτέρω 
τους δεσμούς μεταξύ των 
δύο χωρών. Η Ελλάδα και 
η Σερβία μπορούν να λει-
τουργήσουν ως σταθεροί 
παράγοντες στην περιοχή 
των Βαλκανίων, προωθώ-
ντας την ειρήνη, την ασφά-
λεια, και την ευημερία.

Συμπερασματικά, οι σχέ-
σεις Ελλάδας-Σερβίας είναι 
παράδειγμα φιλίας και συ-
νεργασίας που έχει αντέξει 
στον χρόνο. Η κοινή ιστο-
ρία, οι πολιτικές και οικο-
νομικές σχέσεις, και η πο-
λιτιστική ανταλλαγή έχουν 
διαμορφώσει μια ισχυρή 
συμμαχία που συνεχίζει να 
προάγει τα κοινά συμφέρο-
ντα και τις αξίες των δύο 
λαών.

Ο πρώην διπλωμάτης στο Κόσοβο Β. Καρακωστάνογλου 
στον Αναλυτή
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ΤΑ ΠΕΤΖΕΤΕΛ ΣΤΗΝ ΚΑΒΑΛΑ!

Η αντιπυρική περίοδος 
στην Ελλάδα αποτελεί 
μια κρίσιμη χρονική πε-
ρίοδο κατά την οποία 
λαμβάνονται εκτετα-
μένα μέτρα πρόληψης 
και καταστολής των 
πυρκαγιών που απει-
λούν δασικές εκτά-
σεις, περιουσίες και 
ανθρώπινες ζωές. Ένα 
σημαντικό εργαλείο σε 
αυτήν την προσπάθεια 
είναι η χρήση εξειδι-
κευμένων αεροσκα-
φών για την ανίχνευση 
και την κατάσβεση των 
πυρκαγιών. Το αερο-
δρόμιο της Καβάλας 
έχει πρόσφατα ενισχυ-
θεί με την άφιξη αερο-
σκαφών PZL, τα οποία 
αναμένεται να διαδρα-
ματίσουν καίριο ρόλο 
στην αντιπυρική προ-
στασία της περιοχής.

Χαρακτηριστικά των 
Αεροσκαφών PZL

Τα αεροσκάφη PZL 
είναι πολωνικής κατα-
σκευής και έχουν σχε-
διαστεί ειδικά για την 
καταπολέμηση των 
δασικών πυρκαγιών. 
Πρόκειται για αερο-
σκάφη τύπου M18 

Dromader, τα οποία 
έχουν μακρά ιστορία 
στην αεροπυρόσβεση 
λόγω της ανθεκτικό-
τητας και της αποτελε-
σματικότητάς τους. Τα 
κύρια χαρακτηριστικά 
των PZL M18 περι-
λαμβάνουν:
• Μεγάλη Χω-
ρητικότητα Νερού: Τα 
PZL μπορούν να μετα-
φέρουν έως και 2.500 
λίτρα νερού ή επιβρα-
δυντικού υγρού, το 
οποίο απελευθερώνε-
ται με ακρίβεια πάνω 
από τις εστίες της φω-
τιάς.
• Ευελιξία και 
Ανθεκτικότητα: Αυτά 
τα αεροσκάφη είναι 
κατασκευασμένα για 
να λειτουργούν σε δύ-
σκολες συνθήκες και 
μπορούν να επιχειρούν 
από μικρά και πρόχει-
ρα αεροδρόμια.
• Οικονομία: Η 
λειτουργία και η συ-
ντήρηση των PZL είναι 
σχετικά οικονομική σε 
σύγκριση με άλλα, με-
γαλύτερα αεροσκάφη 
πυρόσβεσης.

Η Σημασία της Άφι-
ξης των PZL στην 
Καβάλα

Η άφιξη των PZL στο 
αεροδρόμιο της Καβά-
λας αντιπροσωπεύει 
μια σημαντική ενίσχυ-
ση των μέσων πυρό-
σβεσης στην ευρύτερη 
περιοχή της Ανατολι-
κής Μακεδονίας και 
Θράκης. Αυτή η περι-
οχή είναι πλούσια σε 
δασικές εκτάσεις και 
συχνά πλήττεται από 
δασικές πυρκαγιές 
κατά τους θερινούς 
μήνες. Η παρουσία των 
PZL παρέχει στις τοπι-
κές αρχές ένα ισχυρό 
εργαλείο για την άμε-
ση αντίδραση σε πυρ-
καγιές, μειώνοντας τον 
χρόνο απόκρισης και 
αυξάνοντας την απο-
τελεσματικότητα της 
κατάσβεσης.

Πρόληψη και Κατα-
στολή των Πυρκα-
γιών

Η αντιπυρική προ-
στασία δεν βασίζεται 
μόνο στην καταστολή 
των πυρκαγιών αλλά 
και στην πρόληψη. Η 
πρόληψη των πυρ-
καγιών περιλαμβάνει 
μια σειρά μέτρων και 
δράσεων που έχουν 
ως στόχο τη μείωση 

του κινδύνου έναρξης 
και εξάπλωσης πυρ-
καγιών. Αυτά τα μέτρα 
περιλαμβάνουν:
• Εκπαίδευση 
και Ενημέρωση του 
Κοινού: Η ενημέρω-
ση του κοινού σχετι-
κά με τους κινδύνους 
των πυρκαγιών και τα 
μέτρα πρόληψης εί-
ναι κρίσιμη. Καμπάνιες 
ευαισθητοποίησης, εκ-
παίδευση σε σχολεία 
και κοινότητες και συ-
νεργασία με τα μέσα 
ενημέρωσης είναι με-
ρικές από τις στρατη-
γικές που χρησιμοποι-
ούνται.
• Δημιουργία 
και Συντήρηση Αντι-
πυρικών Ζωνών: Οι 
αντιπυρικές ζώνες εί-
ναι περιοχές όπου η 
βλάστηση έχει καθα-
ριστεί ή μειωθεί για να 
αποτραπεί η εξάπλωση 
των πυρκαγιών. Η δη-
μιουργία και η συντή-
ρηση αυτών των ζω-
νών είναι ουσιαστικής 
σημασίας.
• Ε π ι τ ή ρ η σ η 
και Ανίχνευση: Η συ-
νεχής επιτήρηση των 
δασών μέσω δορυ-
φορικών συστημάτων, 
καμερών και περιπολι-

ών βοηθά στην έγκαι-
ρη ανίχνευση των πυρ-
καγιών, επιτρέποντας 
την άμεση κινητοποί-
ηση των πυροσβεστι-
κών δυνάμεων.
• Δασική Δι-
αχείριση: Η σωστή 
διαχείριση των δα-
σών περιλαμβάνει την 
αραίωση της βλάστη-
σης, την απομάκρυνση 
των ξερών κλαδιών 
και την εφαρμογή 
ελεγχόμενων καύσεων 
για τη μείωση του καυ-
σίμου υλικού.

Ο Ρόλος των PZL 
στην Καταστολή 
των Πυρκαγιών

Τα αεροσκάφη PZL εί-
ναι ζωτικής σημασίας 
στην καταστολή των 
πυρκαγιών λόγω της 
ικανότητάς τους να 
προσεγγίζουν δύσβα-
τες περιοχές και να 
πραγματοποιούν στο-
χευμένες ρίψεις νερού. 
Η ταχύτητα και η ευε-
λιξία τους επιτρέπουν 
τη γρήγορη αντίδραση 
σε νέες εστίες φωτιάς, 
μειώνοντας τον κίνδυ-
νο εξάπλωσής τους. 
Επίσης, η παρουσία 
των PZL μπορεί να 

ενισχύσει το ηθικό των 
τοπικών πυροσβεστι-
κών δυνάμεων, παρέ-
χοντας επιπλέον υπο-
στήριξη και πόρους.

Συμπέρασμα

Η ενίσχυση του αερο-
δρομίου της Καβάλας 
με τα αεροσκάφη PZL 
αποτελεί ένα σημα-
ντικό βήμα προς την 
αποτελεσματικότερη 
διαχείριση της αντιπυ-
ρικής περιόδου στην 
περιοχή. Η συνδυασμέ-
νη χρήση της τεχνολο-
γίας, της εκπαίδευσης, 
και της συνεργασίας 
μεταξύ των τοπικών 
αρχών και των κοινο-
τήτων μπορεί να μει-
ώσει σημαντικά τον 
κίνδυνο και την κατα-
στροφή που προκα-
λούν οι πυρκαγιές. Η 
πρόληψη και η κατα-
στολή των πυρκαγιών 
απαιτεί συντονισμένες 
προσπάθειες και συ-
νεχή επαγρύπνηση, και 
τα αεροσκάφη PZL θα 
είναι αναμφίβολα ένας 
ανεκτίμητος σύμμαχος 
σε αυτήν την κρίσιμη 
αποστολή.

Τα Αεροσκάφη PZL στο Αεροδρόμιο της Καβάλας και η Πρόληψη στην Αντιπυρική Περίοδο
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΨΥΧΙΑΤΡΟΙ

Πλούτος: Ποια είναι τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι πλούσιοι και 
γιατί οι περισσότεροι άνθρωποι δεν μπορούν να καταλάβουν πώς οι πλούσιοι 
άνθρωποι μπορούν να έχουν προβλήματα
Μπορούν τα χρήματα να αγο-
ράσουν την ευτυχία; Αντίθετα 
με ό,τι μπορεί να πιστεύουν 
κάποιοι, ένας μισθός ενός εκ-
κατομμυρίου δολαρίων δεν 
συνεπάγεται απαραίτητα την 
απαλλαγή απο προβλήματα, 
σημειώνει το CNBC.
«Οι περισσότεροι άνθρωποι 
δεν μπορούν να καταλάβουν 
πώς οι πλούσιοι άνθρωποι 
μπορούν να έχουν προβλήμα-
τα. Απορρίπτουν τις ανησυχίες 
για την ψυχική υγεία των πλου-
σίων ως ασήμαντες και μειω-
μένης σημασίας», δήλωσε στο 
CNBC ο Πολ Χοκεμάγιερ (Paul 
Hokemeyer), κλινικός ψυχοθε-
ραπευτής που θεραπεύει τους 
εξαιρετικά πλούσιους.
Οι Ευρωπαίοι έχουν περισσό-
τερο χρόνο και οι Αμερικανοί 
χρήματα – Ποιο από τα δύο 
αξίζει περισσότερο.  Σύμφωνα 
με θεραπευτές στους οποίους 
μίλησε το CNBC, τις περισσό-
τερες φορές, ο υπερπλούσιος 
παλεύει με αισθήματα απο-
μόνωσης, κατάθλιψης και πα-

ράνοιας, μεταξύ άλλων – ένα 
φάσμα συναισθημάτων που 
πολλοί άλλοι τείνουν να μοιρά-
ζονται.
Ένα κορυφαίο πρόβλημα από 
το οποίο υποφέρουν οι πελά-
τες του Π. Χοκεμάγιερ είναι η 
χρόνια απομόνωση.
«Οι άνθρωποι τείνουν να σε 
βλέπουν ως τυχερό και ευτυχι-
σμένο – τίποτα δεν μπορεί να 
είναι αλήθεια», είπε η Αμάντα 
Φάλκσον (Amanda Falkson), 
ψυχοθεραπεύτρια έμπειρη στη 
συμβουλευτική περιουσίας στο 
Psychotherapy City.
Σημείωσε ότι και αυτοί αντι-
μετωπίζουν μια γκάμα συ-
ναισθημάτων όπως η θλίψη, 
το τραύμα, οι απώλειες και 
οι προκλητικές σχέσεις. Αλλά 
εκτός από αυτό, πίεση για το 
πώς δαπανώνται τα χρήματα 
και ποιον να εμπιστευτείτε.
«Ο πλούτος μπορεί να είναι αρ-
κετά απομονωτικός… μερικές 
φορές όλα τα βλέμματα είναι 
στραμμένα σε εσάς για να δουν 
τι κάνετε με τα χρήματά σας», 

είπε, σημειώνοντας ότι ορισμέ-
νοι πελάτες αντιμετωπίζουν 
την πίεση για το πώς ελπίζουν 
να τους θυμούνται και πού 
πρέπει να πάνε τα χρήματα, 
σε επενδύσεις, φιλανθρωπία ή 
κτίρια κληρονομιάς.
Παράνοια και δυσπιστία
Ο πλούτος μπορεί να κάνει 
τους ανθρώπους γύρω από 
τους υπερπλούσιους να τους 
βλέπουν ως αντικείμενα, παρα-
τήρησε ο κλινικός ψυχοθερα-
πευτής Π. Χοκεμάγιερ.
Οι άνθρωποι που είναι πλούσι-
οι τείνουν να έχουν υψηλότερη 
κοινωνική θέση και όσοι ζουν 
σε μικρότερες θέσεις εξουσίας,  
συχνά έλκονται από αυτούς. Ο 
τελευταίοι μπορούν να δουν 
τους πλούσιους ως σκάλες για 
να τους ανυψώσουν σε πιο 
ισχυρές θέσεις, είπε.
Ο ψυχοθεραπευτής μοιράστηκε 
ότι οι πελάτες του βομβαρδίζο-
νται συχνά από μια ατέρμονη 
ροή αιτημάτων.

«Οι σχέσεις τους καθορίζονται 

για το τι μπορούν να προσφέ-
ρουν στους άλλους και όχι για 
το ποιοι είναι οι ίδιοι», πρό-
σθεσε. Σε αυτό το πλαίσιο, οι 
σούπερ πλούσιοι τείνουν να 
γίνονται πιο καχύποπτοι για τα 
κίνητρα των ανθρώπων να συ-
ναναστρέφονται μαζί τους.
Ως αποτέλεσμα, μπορεί επίσης 
να είναι δύσκολο να βαθμονο-
μηθεί η δυναμική των σχέσεων 
των πλούσιων ατόμων των 
οποίων οι σύντροφοι μπορεί να 
μην έχουν ίδιο πλούτο ή εισό-
δημα, είπε ο Π. Χοκεμάγιερ.
Συχνά, ο σύζυγος που είναι 
πιο ευκατάστατος μπορεί να 
αισθάνεται ότι «χρησιμοποιεί-
ται» για τα χρήματά του και ο 
σύντροφος με λιγότερη οικο-
νομική δύναμη μπορεί μερικές 
φορές να θεωρείται στερεότυ-
πο ως «χρυσοθήρας» ή να τον 
αντιμετωπίζουν αρνητικά.

Πηγή: 
Οικονομικός Ταχυδρόμος

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΟΣ
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΕΤΙΚΕΤΟΠΟΙΙΕΣ

CAFE BAR

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΔΙΑΣΩΣΗ  ΖΩΩΝ

ΕΠΑΓΓ. ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΣ

ΚΑΛΛΥΝΤΙΚΑ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣΠΙΤΣΑΡΙΕΣ

ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΕΛΑΣΤΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΜΕΤΑΛΛΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣΕΠΙΠΛΑ

ΟΠΤΙΚΑ

ΑΠΟΦΡΑΞΕΙΣ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΦΥΤΩΡΙΑ

ΛΟΓΙΣΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΑΓΡΟΤΙΚΟΙ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΙ ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ ΓΥΝΑΙΚΕΙΑ ΥΠΟΔΗΜΑΤΑ ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ, ΣΙΔΗΡΟΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣ

ΣΧΟΛΗ ΟΔΗΓΩΝ

ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΑ
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Η Επιχείρηση στο Google My Business 

γράφει 
ο Παναγιώτης Πυλιώτης

Δημοσιογράφος
ΕΝΑ Channel 

Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.
Τ. Εργαστ. Συνεργ. 

Πανεπιστημίου Δυτικής 
Αττικής 

 
Ένα πρόβλημα που «βασα-
νίζει» τους επιχειρηματίες 
και κυρίως τις επιχειρήσεις 
τις εστίασης είναι η κατα-
χώρηση της επιχείρησης 
στο Google My Business & 
στο Google Maps…

  Πόσες φορές μας 
έχει συμβεί να έχουμε δει 
ένα τέλειο εστιατόριο στα 
social media και με χαρά 
το πληκτρολογούμε στην 
Google, και ενώ βλέπουμε  
ότι είναι ανοιχτό,  την ώρα 
όμως που φτάνουμε, ανα-
καλύπτουμε ότι είναι κλει-
στό;   Η πρώτη σκέψη που 
θα κάνουμε είναι να ρίξου-
με  όλο το φταίξιμο στην 
Google.  Ωστόσο, είμαστε   
σίγουροι  ότι πραγματικά η 
Google ευθύνεται για αυτό;  
Ή απλά ο ιδιοκτήτης της 
επιχείρησης είχε ξεχάσει να 
ρυθμίσει τις ώρες του εστι-
ατορίου; Μάλλον το δεύτε-
ρο. Είμαστε σίγουροι ότι το 
θέλουμε αυτό για την επι-
χείρησή μας; Σίγουρα όχι. 

Γι’ αυτό χρησιμοποιούμαι 
δυο εργαλεία: Το Google 
My Business και το Google 
Maps.

 Τι είναι το Google 
My Business;
 Το Google My 
Business είναι μια πλατ-
φόρμα η οποία περιέχει 
χρήσιμες πληροφορίες σχε-
τικά με την επιχείρησή μας. 
Οι πληροφορίες μπορεί να 
αφορούν ωράρια, τοποθε-
σία, ιστότοπο, τύπο επιχεί-
ρησης, φωτογραφίες ή κρι-
τικές. Εμφανίζεται όταν οι 
χρήστες αναζητούν στη μη-
χανή αναζήτηση της Google 
είτε την ίδια την επιχείρηση, 
είτε τις υπηρεσίες / προϊό-
ντα που παρέχει. Το Google 
My  Business  είναι  μια 
online βιτρίνα της επιχεί-
ρησής και ο τρόπος που θα 
την παρουσιάσεις και που 
θα κάνεις την καταχώρηση 
στην Google θα παίξει πολύ 
σημαντικό ρόλο στην ανα-
γνωρισιμότητα αλλά και 
την αξιοπιστία του brand. 

 Τι είναι το Google 
Maps; 

Το Google Maps είναι μία 
πλατφόρμα όπου κάποιος 
πραγματοποιεί μια αναζή-
τηση για να βρει μια επιχεί-
ρηση απευθείας στους χάρ-
τες της Google. Όταν γίνει 
αυτό, θα του εμφανιστούν 
πληροφορίες όπως το ωρά-
ριο, φωτογραφίες και αξι-
ολογήσεις από το Google 
My Business της συγκεκρι-
μένης εταιρείας. Γενικά το 
Google My Business και το 
Google Maps είναι αλλη-
λένδετα εργαλεία. Αυτό γί-
νεται για να αποφευχθούν 

περιστατικά σύγχυσης ανά-
μεσα στους πελάτες και 
στο brand. Για παράδειγμα, 
μπορεί ένας ιδιοκτήτης να 
ξεχνούσε να ενημερώσει 
την αλλαγή τοποθεσίας 
στο νέο του κατάστημα στο 
Google Μaps και να ενημέ-
ρωνε μόνο το Google My 
Business. Προκειμένου να 
αποφευχθούν τέτοια περι-
στατικά, το Google Maps 
αντλεί πληροφορίες από το 
Google My Business.
Πώς να φτιάξουμε σω-
στά τον λογαριασμό στο 
Google My Business;

 Το να φτιάξεις έναν λογα-
ριασμό για την επιχείρησή  
στο Google My Business 
είναι μια πολύ εύκολη δι-
αδικασία και θα βοηθήσει 
τους πελάτες μας να μας 
βρίσκουν ευκολότερα. Το 
πρώτο βήμα που θα χρει-
αστεί να κάνουμε είναι να 
εγγραφούμε και να επιβε-
βαιώσουμε την καταχώρη-
σή  στην Google. Αφού κά-
νουμε αυτό το βήμα, τότε 
ήρθε η ώρα να καταχωρή-
σουμε όλες τις πολύτιμες 
πληροφορίες που χρειάζε-
ται να ξέρει κάποιος για την 
επιχείρησή μας.

 Οι πληροφορίες είναι ση-
μαντικό να περιλαμβάνουν: 
Ωράριο: Είναι πολύ σημα-
ντικό να αναγράφεται το 
ωράριο και οι μέρες που 
είναι ανοιχτή ή κλειστή η 
επιχείρησή, ώστε να απο-
φευχθούν τυχόν αρνητικά 
περιστατικά. 

Τηλέφωνο: Το να αναφέ-
ρουμε  το τηλέφωνο της 
επιχείρησής  είναι καλό, 
αλλά ακόμη πιο καλό είναι 

να προσθέσουμε το κινητό  
για περιπτώσεις έκτακτης 
ανάγκης (αν φυσικά ται-
ριάζει στον τύπο της επιχεί-
ρησης). Έτσι χτίζουμε  μια 
σχέση εμπιστοσύνης ανά-
μεσα στους πελάτες και στο 
brand  και, όπως έχουμε πει 
πολλές φορές, αυτή είναι η 
ουσία στο Marketing. 

 Φωτογραφίες: Ανεβάζο-
ντας φωτογραφίες από την 
επιχείρησή, οι πελάτες αρ-
χικά θα ξέρουν ότι αυτή η 
επιχείρηση όντως υπάρχει, 
αλλά τους δίνει και μια επι-
πλέον πληροφορία για πως 
είναι η επιχείρησή  εξωτε-
ρικά, αν δεν σας έχουν ξα-
ναεπισκεφθεί. Επίσης καλό 
είναι να ανανεώνουμε  σχε-
τικά συχνά τις φωτογραφί-
ες για να δείχνουμε την πιο 
πρόσφατη “εικόνα” της επι-
χείρησής μας. Το μέγεθος 
μπορεί να είναι μεταξύ 10 
KB και 5 MB, ελάχιστη ανά-
λυση 250 pixels (πλάτος & 
μήκος) και οι μορφές που 
δέχεται η Google είναι JPG 
και PNG.

Διεύθυνση: Η καταχώρηση 
της διεύθυνσης χωρίζεται 
σε δύο στάδια. Στην ερώ-
τηση: “Θέλετε να προσθέ-
σετε μια τοποθεσία την 
οποία οι πελάτες μπορούν 
να επισκεφτούν, όπως ένα 
κατάστημα ή ένα γραφείο;” 
υπάρχουν δύο επιλογές. 

Στην επιλογή “όχι” έχεις τη 
δυνατότητα να σημειώσεις 
τις περιοχές που εξυπηρε-
τείς τους πελάτες σου και 
στη συνέχεια τη χώρα που 
έχει έδρα η επιχείρησή σου. 
Στην επιλογή “ναι” συ-
μπληρώνεις τη διεύθυνση, 

τον ταχυδρομικό κώδικα 
και την πόλη, ενώ στη συ-
νέχεια σου εμφανίζονται 
δύο επιλογές σχετικά με 
το αν πραγματοποιείς πα-
ραδόσεις προϊόντων ή επι-
σκέψεις υπηρεσιών στους 
πελάτες. Αν και εδώ επιλέ-
ξεις “ναι” απλά σημειώνεις 
ποιες είναι οι περιοχές αυ-
τές. Όταν κάποιος κλικά-
ρει τη διεύθυνσή μας στο 
Google My Business, αυτό-
ματα θα του εμφανιστεί μια 
πινέζα στο Google Maps 
σχετικά με την τοποθεσία 
μας.  Σε αυτό πρέπει να εί-
μαστε  ιδιαίτερα προσεκτι-
κή  ώστε η πινέζα να δείχνει 
ακριβώς τη διεύθυνση της 
επιχείρησής μας. 

Ιστοσελίδα: Μια άλλη δυ-
νατότητα που μας δίνει το 
Google My Business είναι 
να καταχωρήσουμε  τον 
ιστότοπο της επιχείρησής  
μας.  Αυτό θα βοηθήσει 
τους χρήστες μας να μά-
θουν περισσότερες λεπτο-
μέρειες για την επιχείρησή 
μας. 
Κατηγορίες: Για να μας βρί-
σκουν πιο εύκολα στις ανα-
ζητήσεις της Google, είναι 
σημαντικό να έχουμε προ-
σθέσει μια κατηγορία για 
την επιχείρησή μας, ώστε 
να εμφανίζεσαι στις ανα-
ζητήσεις των πελατών μας  
σχετικά με τις υπηρεσίες / 
προϊόντα μας.

Ίσως το πιο σημαντικό για 
το Google My Business,  
είναι η διαχείριση των αξι-
ολογήσεων.  Γενικά, στα 
social media καθημερινά 
καλούμαστε να αντιμετω-
πίζουμε το λεγόμενο crisis 
management, που είναι 

μια από τις μεγαλύτερες 
προκλήσεις στον χώρο του 
Digital Marketing.

Τι εννοούμε με το το crisis 
management στην πε-
ρίπτωση του Google My 
Business; Τον τρόπο που 
θα διαχειριστείς τα αρνη-
τικά σχόλια, εφόσον σου 
συμβούν.  Στην περίπτωση 
των αρνητικών σχολίων 
πάντα πρέπει να είσαι ευ-
γενικός και ποτέ δεν πρέπει 
να προσβάλλεις τους χρή-
στες. Αυτό θα δείξει στους 
πελάτες σου ότι είσαι επαγ-
γελματίας, ακόμη και σε μια 
τέτοια περίπτωση. Ωστόσο, 
αυτό που πραγματικά θέ-
λεις από το Google My 
Business είναι να αποκτή-
σεις θετικές κριτικές, γιατί 
αυτό δείχνει ότι το brand 
σου είναι αξιόπιστο και 
εμπνέει εμπιστοσύνη. Άλ-
λωστε, όσο πιο πολλές και 
καλές κριτικές πάρεις τόσο 
η επιχείρησή σου θα ανε-
βαίνει στην αναζήτηση της 
Google, άρα και η πελάτες 
σου σίγουρα θα αυξηθούν.
 
 -- Μπορείτε να μας 
στέλνετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας ή 
προβληματισμούς που έχε-
τε, καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τεχνολογία 
στο email: 
piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να δια-
βάσετε όλα τα νέα για την 
τεχνολογία αλλά και τα άρ-
θρα στο site: 
www.enanews.gr 

και στην κατηγορία: 
Οικονομία → Τεχνολογία.

Ο Χρήστος Δελής μπαίνει καθημερινά στην κουζίνα του ΕΝΑ Channel παρουσιάζοντας 
την πιο νόστιμη εκπομπή μαγειρικής.

Μας ταξιδεύει στην Ελληνική κουζίνα, στις πιο γευστικές γωνιές της πόλης μας 
γνωρίζοντάς μας τους chef και τα εστιατόρια που θα μας εκπλήξουν γαστρονομικά.

Ανακαλύπτει μοναδικά τοπικά προϊόντα, γεύσεις και αρώματα μαγειρεύοντας απλές, 
αλλά νόστιμες και υγιεινές συνταγές.

Ο αγαπημένος μας chef για αυτήν την εβδομάδα προτείνει:

Μοσχαρίσια μπριζόλα στον φούρνο με φασόλια, βραστά 
κολοκυθάκια και κομπόστα αχλάδι 

Συνταγή για 
Μοσχαρίσια μπριζόλα στον φούρνο με φασόλια, βραστά 

κολοκυθάκια και κομπόστα αχλάδι 

Διάρκεια συνταγής: 2 ώρες
Βαθμός δυσκολίας: Εύκολη

Υλικά 
4 μοσχαρίσιες μπριζόλες με κόκκαλο
500γρ φασόλια
3 κολοκυθάκια κομμένα σε φέτες 
8 αχλάδια
3 τομάτες τριμμένες σε καρέ
1 κρεμμύδι κομμένο σε καρέ
3 φρέσκα κρεμμυδάκια
2 σκ. σκόρδο ψιλοκομμένο
'Άνηθος - θυμάρι - δενδρολίβανο
Αλάτι - πιπέρι - κύμινο - μπαχάρι - κόκκινη πάπρικα 
30γρ. ζάχαρη
Ελαιόλαδο
Κρέμα βαλσάμικο
Μουστάρδα 
Νερό

Εκτέλεση
Βάζουμε το κρέας σε μεγάλο ταψί, το αλείφουμε με το ελαιόλαδο και 
ρίχνουμε το κύμινο, το μπαχάρι, την κόκκινη πάπρικα και το αλατοπίπερο.

Όταν γίνει το κρέας, το βγάζουμε σε μία πιατέλα.

Πριν από το τέλος του ψησίματος, προσθέτουμε τα κολοκυθάκια, τη 
μουστάρδα, το βαλσάμικο και την κομπόστα αχλάδι. 
Βράζουμε τα φασόλια με μπόλικο νερό για περίπου 30 να μαλακώσουν.

Τα στραγγίζουμε και πετάμε το νερό.

Προσθέτουμε τα βρασμένα φασόλια, την τομάτα, το κρεμμύδι, τα φρέσκα 
κρεμμυδάκια και το σκόρδο.

Προσθέτουμε αλάτι, πιπέρι και σερβίρουμε.



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr  |  2510 231033 www.enaradio.gr
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ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ ΕΠΙΧΕΙΡΩ

Το νέο πρόγραμμα 
«Εξοικονομώ Επι-
χειρώ» είναι προ-

σανατολισμένο στις πολύ 
μικρές, μικρές και μεσαίες 
επιχειρήσεις με στόχο την 
μείωση του αυξημένου 
ενεργειακού κόστους και 
του περιβαλλοντικού απο-
τυπώματος τους.

Νέο Πρόγραμμα Εξοικο-
νομώ για Επιχειρήσεις & 
Ξενοδοχεία

Ο προϋπολογισμός δημό-
σιας δαπάνης της δράσης 
ανέρχεται συνολικά σε 200 
εκατ. € και θα κατανέμεται 
διακριτά σε 100 εκατ. € για 
τους κλάδους Εμπορίου και 
Υπηρεσιών και σε 100 εκατ. 
€ για τον κλάδο Τουρισμού. 
Κάθε επιχείρηση μπορεί 
πλέον να αναβαθμιστεί 
ενεργειακά με επιδότηση 
έως και 50%!
Επιλέξιμες για τη Δράση 
είναι όλες οι επιχειρήσεις 
των κλάδων:

 D Εμπορίου
 D Υπηρεσιών
 D Τουρισμού

Για τους κλάδους εμπο-
ρίου και υπηρεσιών ενι-
σχύονται έργα συνολικού 
προϋπολογισμού ύψους 
επένδυσης έως 100.000 
ευρώ.

Για τον κλάδο του του-
ρισμού ενισχύονται έργα 
συνολικού προϋπολογι-
σμού ύψους επένδυσης 
από 50.000 ευρώ έως και 
500.000 ευρώ. Η δυνα-
μικότητα της μονάδας θα 
πρέπει να είναι έως εκατό 
(100) κλίνες.

Προϋποθέσεις συμμετο-
χής:

• Η επιχείρηση να είναι 
εν ενεργεία τουλάχι-
στον τα τελευταία 2 
έτη.

• Η έδρα της να βρίσκε-
ται εντός Ελληνικής 
Επικράτειας.

• Να λειτουργεί νόμιμα.
• Να μη κινδυνεύει από 

πτώχευση, εκκαθάριση 
ή αναγκαστική διαχεί-
ριση.

• Έχει καταταγεί βάσει 

του πρώτου Πιστοποι-
ητικού Ενεργειακής 
Απόδοσης (Α’ ΠΕΑ) σε 
κατηγορία χαμηλότερη 
ή ίση της Γ

• Να λειτουργεί απο-
κλειστικά με μία από 
τις ακόλουθες μορ-
φές: Ανώνυμη Εταιρία, 
Εταιρία Περιορισμένης 
Ευθύνης, Ομόρρυθμη 
Εταιρία ή Ετερόρρυθ-
μη Εταιρία, Ι.Κ.Ε, Ατο-
μική Επιχείρηση, Κοι-
νωνική Συνεταιριστική 
Επιχείρηση.

• Να δεσμευτεί ότι οι 
δαπάνες που περιλαμ-
βάνονται στη συγκε-
κριμένη αίτηση χρημα-
τοδότησης δεν έχουν 
χρηματοδοτηθεί, εντα-
χθεί και δεν θα υπο-
βληθούν προς έγκριση 
χρηματοδότησης σε 
άλλο πρόγραμμα. 

• Να υπάρχει ιδιοκτησία 
ή παραχώρηση χρήσης 
ή μίσθωση ή νόμιμη 
σύσταση επικαρπίας 
επί του ακινήτου για 
χρονικό διάστημα 6 
ετών μετά την ολοκλή-

ρωση της επένδυσης 
για τις μικρομεσαίες 
επιχειρήσεις.

Το πρόγραμμα θα περι-
λαμβάνει:

Ενεργειακές αναβαθμίσεις 
κτηριακών υποδομών

• Αντικατάσταση Κου-
φωμάτων.

• Τοποθέτηση/ αναβάθ-
μιση Θερμομόνωσης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Θέρμανσης/ Ψύ-
ξης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Αερισμού.

• Σύστημα παροχής Ζε-
στού Νερού Χρήσης με 
ΑΠΕ.

• Εγκατάσταση Φωτο-
βολταϊκών συστημά-
των.

• Επεμβάσεις αναβάθμι-
σης συστήματος Φωτι-
σμού τεχνολογίας LED.

• Λοιπές Παρεμβάσεις 
Εξοικονόμησης (smart 
home, συστήματα βελ-
τίωσης ποιότητας ισχύ-
ος).

Ενεργειακή αναβάθμιση 
της παραγωγικής διαδικα-
σίας
• Αναβάθμιση συστημά-

των παραγωγής και δι-
ανομής θερμικής ενέρ-
γειας.

• Αντικατάσταση κινητή-
ρων και αντλιών.

10 λόγοι για να επιλέ-
ξεις την Partners Esco 
για την ενεργειακή ανα-
βάθμιση του ακινήτου 
σου! 

1. Εμπειρία 10 ετών σε 
περισσότερα από 700 έργα 
ενεργειακής αναβάθμισης
2 Άριστη γνώση του αντι-
κειμένου
3 Πιστοποίηση και εγγύ-
ηση αποτελεσμάτων 
4. Υψηλής ποιότητας υλι-
κά και μελέτες
5. Πιστοποιημένη εται-
ρεία για την κατασκευή 
Παθητικών Κτιρίων
6. Υποστήριξη του έργου 
από εξειδικευμένους μηχα-
νικούς
7. Ακρίβεια στο συντονι-
σμό όλων των εργασιών 

και των εμπλεκόμε-ν ω ν 
συνεργείων
8. Δίκτυο συνεργατών σε 
όλη την Ελλάδα
9. Απόλυτη αξιοπιστία 
και ευθύνη διεκπεραίωσης 
του προγράμματος
10. Εταιρεία ESCo 
(Energy Services 
Company) με εγγυημένη 
απόδοση μέσω υπογρα-
φής Σύμβασης Ενεργεια-
κής Απόδοσης (ΣΕΑ) και 
με χρήση μέτρων και υπη-
ρεσιών βελτίωσης ενεργει-
ακής αποδοτικότητας για 
την ανάληψη τεχνικών και 
οικονομικών κινδύνων, με 
σκοπό την επίτευξη των 
συμφωνημένων στόχων.

Η εταιρεία μας αναλαμβά-
νει όλη τη διαδικασία του 
προγράμματος, από την αρ-
χικό έλεγχο των εγγράφων 
σας έως και την ολοκλήρω-
ση του έργου. 

Καραγιαννίδου Φωτεινή
Υπεύθυνη μάρκετινγκ & 

επικοινωνίας MBA 
Partners Esco
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Δέκα σημεία προσοχής 
πριν οι Νέοι Αγρότες 
πάνε για φάκελο στον 
σύμβουλο, εξετάζεται 
να υποχωρήσει η βάση 
ένταξης στα 40 μόρια

Η οριστικοποίηση των 
κριτηρίων αναμένεται να 
πραγματοποιηθεί την ερ-
χόμενη Πέμπτη 30 Μαΐου 
κατά την Επιτροπή Παρα-
κολούθησης της ΚΑΠ στην 
Καβάλα. Εφόσον μείνουν 
ως έχουν πάντως, οι υπο-
ψήφιοι πρέπει να γνωρί-
ζουν τα εξής:

1. Για πρώτη φορά δεν 
θα λάβουν μόρια μόνο 
όσοι έχουν πτυχίο γεω-
τεχνικής κατεύθυνσης, 
αλλά θα μετράει στη 
βαθμολογία οποιαδή-
ποτε πτυχίο ανώτερης 

εκπαίδευσης και μά-
λιστα για 4,5 μόρια (9 
μόρια για γεωπόνους).

2. Για τους βαθμούς της 
συμμετοχής σε Ομά-
δες και Οργανώσεις (3 
μόρια) αυτή τη φορά 
θα απαιτείται και η 
δέσμευση παραμονής 
σε αυτής, με το χρόνο 
να προσδιορίζεται στην 
πρόσκληση. Μένει να 
διευκρινιστεί στην προ-
κήρυξη τι θα γίνει αν 
«διαλυθεί» μία Ομάδα 
κατά τη διάρκεια των 
δεσμεύσεων και ανα-
γκαστεί να αποχωρή-
σει ο Νέος Αγρότης.

3. Δεν υπάρχει βαθμο-
λογία για ανεργία και 
οικογενειακό εισόδημα 
σε αντίθεση με την πε-
ρασμένη πρόσκληση.

4. Οι κτηνοτρόφοι αυ-

τόματα εφόσον δηλώ-
σουν μόνο ζωικό κε-
φάλαιο και όχι κάποια 
καλλιέργεια στο ΟΣΔΕ 
τους για την προσμέ-
τρηση της Τυπικής 
Απόδοσης, θα λάβουν 
13 μόρια. Πρόκειται 
για ένα σοβαρό προ-
βάδισμα έναντι των 
υποψηφίων που δρα-
στηριοποιούνται στη 
φυτική παραγωγή και 
δεν δηλώνουν ιδιόκτη-
τα αγροτεμάχια.

5. Τα 10ετή μισθώματα 
για να μοριοδοτηθούν 
απαιτείται να γίνονται 
υποχρεωτικά μέσω 
συμβολα ιογράφου 
(συμβολαιακά ενοικι-
αστήρια). Πρόκειται 
για διαδικασία πολυ-
δάπανη και χρονοβό-
ρα. Αυτός είναι ακόμη 
ένας παράγοντας που 
θα φέρει εκείνους με 
ιδιόκτητη γη στα υψη-
λά σκαλοπάτια της 
βαθμολογίας  (πρώ-
τη φορά λαμβάνει 15 
μόρια, πολύ υψηλή 
βαθμολογία) σε σχέση 
με τους υπόλοιπους 
που θα αδυνατούν να 
λάβουν τα 7 μόρια από 
τις μισθώσεις λόγω 
των εξόδων και του ρί-
σκου που υπάρχει. Κα-
θώς, αν δεν ενταχθεί 
τελικώς ο υποψήφιος 
μένει με ένα ακριβό 

10ετές μίσθωμα στο 
χέρι.

6. Τα περιφερειακά κρι-
τήρια αν και με μεγάλη 
βαρύτητα (συνολικά 
32 βαθμοί, 12 από τον 
αρχικό προσανατο-
λισμό και 17 από τη 
μελλοντική κατάστα-
ση) δεν θα παίξουν 
πολύ μεγάλο ρόλο, 
παρά μόνο για το πιά-
σιμο της βάσης των 55 
μορίων. Κι αυτό γιατί η 
πλειοψηφία των αγρο-
τών εντός της κάθε Πε-
ριφέρειας θα λαμβάνει 
τη μέγιστη βαθμολογία 
από αυτά, καθώς οι 
κλάδοι προτεραιότη-
τας που έχουν οριστεί 
είναι εκείνοι που κατά 
90% δραστηριοποιού-
νται όλοι οι υποψήφι-
οι. Για παράδειγμα στη 
Θεσσαλία το μέγιστο 
των μορίων λαμβά-
νουν όλες οι αροτραίες 
καλλιέργειες και όλη η 
ζωική παραγωγή.

7. Είναι δεδομένο ότι οι 
περισσότεροι υποψή-
φιοι θα βάλουν στο 
επιχειρηματικό τους 
σχέδιο όρο για επενδύ-
σεις άνω των 17.500 
ευρώ (7 βαθμοί) κάτι 
που ίσχυε και στην πε-
ρασμένη πρόσκληση. 
Για να υποστηρίξουν 
αυτήν την προσπάθεια 
θα εκδοθεί πρόσκληση 

Σχεδίων Βελτίωσης το 
2025. Δεν αναμένεται 
να είναι επιλέξιμος ο 
μεταχειρισμένος εξο-
πλισμός.

8. Χρειάζεται μεγάλη 
προσοχή με τη μοριο-
δότηση, καθώς αυτή 
τη φορά οι διαχειρι-
στικές αρχές έχουν 
προειδοποιήσει πως 
το «φούσκωμα» στους 
φακέλους θα τιμωρη-
θεί. Δηλαδή, δεν θα 
μπορούν πια μετά τις 
εντάξεις οι δικαιού-
χοι να χαμηλώσουν 
τη βαθμολογία όσο 
θέλουν αλλά κατά 10-
15 μόρια το πολύ. Πα-
λαιότερα οι δικαιούχοι 
μπορούσαν να χαμη-
λώσουν τη βαθμολογία 
έως και τη βαθμολογία 
του τελευταίου στη 
σχετική λίστα δικαιού-
χων ανά περιφέρεια.

9. Ο προϋπολογισμός 
αναμένεται να φτάσει 
τα 590 εκατ. ευρώ. 
Αυτό σημαίνει πως θα 
εξαντληθούν όλοι οι 
πόροι σε μία προκήρυ-
ξη και ως εκ τούτου ο 
ανταγωνισμός θα είναι 
μεγάλος. Το γεγονός 
ότι το μέγιστο ποσό 
στη φυτική παραγωγή 
είναι στα 32.500 ευρώ 
πριμ και όχι στα 40.000 
ευρώ, υπολογίζεται 
πως θα φέρει περισ-

σότερους δικαιούχους 
στο πρόγραμμα.

10. Οι αιτήσεις θα γίνουν 
με βάση το φετινό 
ΟΣΔΕ. Το να πιάσει 
κάποιος τα 22.000 
ευρώ Τυπική Απόδο-
ση για το μέγιστο της 
τυπικής απόδοσης και 
άνω δεν είναι απλή 
υπόθεση, ειδικά αν δεν 
δηλώνει κηπευτικά ή 
αρκετά στρέμματα από 
παραγωγικά δέντρα. 
Για τις δε αροτραίες 
μιλάμε για εκμεταλ-
λεύσεις άνω των 400 
στρεμμάτων στα σιτη-
ρά, αλλά στο βαμβάκι 
απαιτούνται μόλις 150 
στρέμματα. Στα ζώα, 
απαιτούνται 100-140 
παραγωγικά θηλυκά 
πρόβατα (μάνες) ανά-
λογα και με τα πόσα 
ερίφια ή κριάρια έχει 
ο κτηνοτρόφος. τού-
του ο ανταγωνισμός 
θα είναι μεγάλος. Το 
γεγονός ότι το μέγι-
στο ποσό στη φυτική 
παραγωγή είναι στα 
32.500 ευρώ πριμ και 
όχι στα 40.000 ευρώ, 
υπολογίζεται πως θα 
φέρει περισσότερους 
δικαιούχους στο πρό-
γραμμα..

Γιώργος Κοντονής
Agronews

Δέκα σημεία προσοχής πριν οι Νέοι Αγρότες πάνε για φάκελο 
σε σύμβουλο
Χαμήλωμα της βάσης ένταξης από τα 55 στα 40 μόρια, περισσότερη βοήθεια για πόντους στη φυτική παραγωγή και τη μείωση των 
ετών για τα πολυετή μισθώματα από τα 10 στα 8 έτη, ήταν μερικά από τα αιτήματα κατά την ολιγοήμερη διαβούλευση της λίστας 
κριτηρίων μοριοδότησης των Νέων Αγροτών.

Σημειώνεται πως εντός των 
επόμενων ημερών αναμέ-
νεται να εκδοθεί η πρό-
σκληση για νέους δικαιού-
χους στην Απονιτροποίηση 
που αφορά διετείς δεσμεύ-
σεις στις εξής περιοχές:

Θεσσαλικό Πεδίο, Περιοχή 
Αλμυρού Μαγνησίας.
Περιοχή του Νότιου Τμήμα-
τος του Ποταμού Έβρου.
Πεδιάδα ανατολικά και δυ-
τικά της Λίμνης Βιστωνίδας.
Περιοχή του Βόρειου 
Τμήματος του Ποταμού 
Έβρου.
Η πρόσκληση για την 
παράταση (Αρ. Πρωτ. 
961/130274) ύψους 50 
εκατ. ευρώ αφορά όλες τις 
περιοχές εφαρμογής του 
Μέτρου.

Δικαιούχοι της παράτασης

Σύμφωνα με την πρό-
σκληση δικαιούχοι της 
ετήσιας παράτασης μπο-
ρούν να κριθούν γεωργοί, 
φυσικά ή νομικά πρόσω-
πα ή ομάδες αυτών, οι 
οποίοι είναι ενταγμένοι 
στο πλαίσιο της υπ’ αρ. 
266/42725/16.02.2022 
2ης Πρόσκλησης της Δρά-
σης 10.1.04, όπως τρο-
ποποιήθηκε και ισχύει, και 

διαθέτουν ενεργό Τεχνικό 
Δελτίο έτους εφαρμο-
γής 2023, τελευταίο έτος 
εφαρμογής της διετούς 
περιόδου δεσμεύσεων της 
Πρόσκλησης αυτής, και η 
ένταξη τους στη Δράση δεν 
έχει ανακληθεί.

Tα αγροτεμάχια που θα 
εντάξουν οι δικαιούχοι 
στο πλαίσιο της παρούσας 
Πρόσκλησης δεν θα έχουν 
τη δυνατότητα συμμετοχής 
σε ορισμένες μη συμβα-
τές δράσεις eco-schemes 
μέσω ΟΣΔΕ, ή σε άλλες 
ασύμβατες αγροπεριβαλ-
λοντικές δράσεις του ΠΑΑ.

. Τα πριμ διαμορφώνονται 
ανάλογα με τις δεσμεύσεις 
ως εξής:

Γιώργος Κοντονής
Agronews

Έως 31 Μαΐου οι αιτήσεις για την μονοετή παράταση στο 
Μέτρο απονιτροποίησης
Έως τις 31 Μαΐου καλούνται να κάνουν 
αίτηση για ένταξη στο Μέτρο της 
Απονιτροποίησης οι δικαιούχοι της 2ης 
πρόσκλησης, με σκοπό να λάβουν για ένα 
έτος παράταση των δεσμεύσεών τους. ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ

Ο ΕΛΛΗΝΙΚΟΣ ΓΕΩΡΓΙΚΟΣ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ – «ΔΗΜΗΤΡΑ» /ΙΝΣΤΙΤΟΥΤΟ ΑΛΙΕΥΤΙΚΗΣ ΕΡΕΥΝΑΣ

ΠΡΟΚΗΡΥΣΣΕΙ

Ηλεκτρονικό ανοικτό διαγωνισμό κάτω των ορίων, με τίτλο «Προμήθεια και εγκατάσταση συστήματος ιχθυοδιαδρόμου στο Φράγμα Τοξοτών στον 
Ποταμό Νέστο (CPV:45262600-7)», στο πλαίσιο του έργου με τίτλο «URGENT MEASURES IN THE EASTERN MEDITERRANEAN FOR THE LONG 
TERM CONSERVATION OF ENDANGERED POPULATION OF EUROPEAN EEL (ANGUILLA ANGUILLA)-LIFEEL - LIFE19 NAT/IT/000851», που 
χρηματοδοτείται από την EE-DG Environment-LIFE. Κριτήριο κατακύρωσης του διαγωνισμού είναι η πλέον συμφέρουσα από οικονομικής άπο-
ψης προσφορά βάσει μόνο τιμής, σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4412/2016.

1. Αναθέτουσα Αρχή: ΕΛΛΗΝΙΚΟΣ ΓΕΩΡΓΙΚΟΣ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ – «ΔΗΜΗΤΡΑ» /ΙΝΣΤΙΤΟΥΤΟ ΑΛΙΕΥΤΙΚΗΣ ΕΡΕΥΝΑΣ, Διεύθυνση: Κουρτίδου 56-
58 & Νιρβάνα, 11145 Αθήνα/ EL303/Τηλέφωνο: 2108392000.
2. Τόπος αποστολής των δικαιολογητικών του διαγωνισμού και παράδοσης των υπό προμήθεια ειδών: Ινστιτούτο Αλιευτικής Έρευνας, 
Νέα Πέραμος, 64007, Καβάλα/ EL515/Τηλέφωνο:2594022691.
3. Περιγραφή – αντικείμενο της σύμβασης: Προμήθεια και εγκατάσταση ιχθυοδιάδρομου που αποτελείται από τρία τμήματα (διάδρομοι) και 
δύο περιοχές ανάπαυσης (λεκάνες). Στην κορυφή του τελευταίου τμήματος βρίσκεται η καμπίνα παρακολούθησης, όπου τα νεαρά χέλια (γυαλό-
χελα) μπορούν να παραμείνουν για μικρό χρονικό διάστημα ή να καταγραφούν με κάμερα παρακολούθησης. Η όλη κατασκευή θα τοποθετηθεί 
στο δυτικό τμήμα του Φράγματος Τοξοτών (Νομός Καβάλας), στο δεξί τμήμα του τοιχίου που χωρίζει την λεκάνη εκτόνωσης από την υπερχείλιση 
του φράγματος (κεντρικό τμήμα φράγματος).
4. Κατανομή σε τμήματα: ΟΧΙ
5. Συνολικός προϋπολογισμός: 92.741,94€ (χωρίς ΦΠΑ) και 115.000,00€ (συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ 24%).
6. Διάρκεια σύμβασης: Τρείς (3) μήνες από την υπογραφή της.
7. Απαιτούμενες εγγυήσεις: Η προσφορά πρέπει υποχρεωτικά και με ποινή αποκλεισμού να συνοδεύεται από Εγγυητική Επιστολή Συμμετοχής 
στο διαγωνισμό σε ευρώ (€), το ύψος της οποίας πρέπει να ανέρχεται στο 2% του προϋπολογισμού/εκτιμώμενη αξία προ Φ.Π.Α., ήτοι 1.854,83€.
8. Πηγή χρηματοδότησης: Η παρούσα σύμβαση χρηματοδοτείται από την EE-DG Environment-LIFE.
9. Διάθεση εγγράφων – στοιχείων του διαγωνισμού: Το σύνολο των τευχών του διαγωνισμού θα βρίσκονται αναρτημένα στην ιστοσελί-
δα του ΕΛΓΟ - ΔΗΜΗΤΡΑ: www.elgo.gr και του ΙΝΑΛΕ: www.inale.gr όπου παρέχεται ελεύθερη, άμεση και πλήρης πρόσβαση καθώς και στο 
Κ.Η.Μ.ΔΗ.Σ. και στο Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.( www.promitheus.gov.gr ).
10. Τόπος υποβολής των προσφορών: Ο διαγωνισμός θα διεξαχθεί ηλεκτρονικά στη Διαδικτυακή πύλη www.promitheus.gov.gr του 
Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ..
11. Ημερομηνία έναρξης υποβολής προσφορών: Τετάρτη 22/05/2024.
12. Καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφορών: Τρίτη 11/06/2024 και ώρα 12.00 μ.μ.
13. Γλώσσα σύνταξης των προσφορών: είναι η Ελληνική.
14. Χρόνος ισχύος των προσφορών: Έξι (6) μήνες από την επόμενη μέρα της καταληκτικής ημερομηνίας υποβολής της.
15. Δικαίωμα συμμετοχής: Φυσικά και νομικά πρόσωπα ημεδαπά ή αλλοδαπά, ενώσεις οικονομικών
φορέων που υποβάλλουν κοινή προσφορά.
16. Εναλλακτικές προσφορές: Δεν γίνονται δεκτές.
17. Όλες οι αναλυτικές πληροφορίες περιλαμβάνονται στην διακήρυξη του διαγωνισμού.

Για τον ΕΛΓΟ ΔΗΜΗΤΡΑ
o Προέδρος της Επιτροπής Αγροτικής Έρευνας

Καθηγητής Νεκτάριος Βιδάκης

Αριθμ. Πρωτ.: 24927/20-05-2024 
(Συστημικός Α/Α:350952)

διαβάστε περισσότερα
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
ΕΜΦΑΝΙΖΟΝΤΑΙ ΤΑ ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΗΜΕΡΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ

ΚΑΒΑΛΑ

ΕΛΕΥΘΕΡΟΥΠΟΛΗ

ΧΡΥΣΟΥΠΟΛΗ

ΘΑΣΟΣ
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  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

Εξαρθρώθηκε κύκλωμα με 
εικονικές σφαγές βοοειδών 
στις Σέρρες. Κτηνίατροι 
έβαζαν σφραγίδα για 
ανύπαρκτες σφαγές 
ζώων για να λάβουν την 
επιδότηση, ενώ φέρονται 
να χρησιμοποιούσαν 
ακόμη και κωδικές 
ονομασίες προκειμένου 
να συννενοούνται και 
να θησαυρίζουν. Μετά 
από έρευνα μηνών 
συνελλήφθησαν έξι άτομα 
και οδηγήθηκαν στη 

δικαιοσύνη.

Αποκαλύφθηκε κύκλωμα 
που πιστοποιούσε εικονικές 
σφαγές ζώων

Κτηνίατροι της Διεύθυνσης 
Αγροτικής Οικονομίας 
και Κτηνιατρικής 
Περιφερειακής Ενότητας, 
ιδιώτες και διοικητικά μέλη 
σφαγείου κατηγορούνται 
ότι δρουσαν σαν συμμορία 
τουλάχιστον από τα τέλη 
του 2023. Εξέδιδαν 

ψευδείς βεβαιώσεις για 
γεννήσεις – θανάτους 
ζώων και εικονικές σφαγές 
έναντι αμοιβής, για 
λογαριασμό κτηνοτρόφων, 
παρακάμπτοντας νόμιμες 
διαδικασίες.

www.kavalapost.gr

Εξαρθρώθηκε κύκλωμα με παράνομες σφαγές ζώων 
στις Σέρρες

Στο πλαίσιο στοχευμένων 
δράσεων για την 
καταπολέμηση της 
διάδοσης των ναρκωτικών, 
συνελήφθησαν κατά το 
χρονικό διάστημα από 11 
έως και 21-5-2024 σε 
περιοχές της Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης, 
από αστυνομικούς των 
Διευθύνσεων Αστυνομίας 
Καβάλας και Ροδόπης 9 
ημεδαποί και 2 αλλοδαποί, 
σε βάρος των οποίων 
σχηματίσθηκαν έντεκα 
ξεχωριστές δικογραφίες για 
παραβάσεις της νομοθεσίας 
περί εξαρτησιογόνων 
ουσιών και περί όπλων 
κατά περίπτωση.

Αναλυτικότερα, στην 
πρώτη περίπτωση, την 17-
5-2024 το απόγευμα στην 
Κομοτηνή, αστυνομικοί 
του Τμήματος Ασφαλείας 
Κομοτηνής συνέλαβαν 
έπειτα από κατάλληλη 

αξιοποίηση πληροφοριών 
τον έναν ημεδαπό, ο οποίος 
παρέλαβε από αποθήκη του 
ΚΤΕΛ δέμα που του είχε 
αποσταλεί με λεωφορείο 
και περιείχε μικροποσότητα 
κοκαΐνης, ενώ όπως 
διαπιστώθηκε ήταν 
παραλήπτης ενός ακόμα 
δέματος που περιείχε 
μικροποσότητα κοκαϊνης 
και του είχε αποσταλεί με 
τον ίδιο τρόπο.

Επίσης στην κατοχή 
του δράστη βρέθηκαν 
ένα κινητό τηλέφωνο 
και μία συσκευασία με 
μικροποσότητα ηρωίνης τα 
οποία και κατασχέθηκαν 
μαζί με τις ανωτέρω 
ναρκωτικές ουσίες.

Επιπλέον, σε δέκα ακόμα 
περιπτώσεις, κατά 
το ανωτέρω χρονικό 
διάστημα οι αστυνομικοί 
π ρ α γ μ α τ ο π ο ί η σ α ν 

ελέγχους κατά τη διάρκεια 
των οποίων συνέλαβαν 
επτά ημεδαπούς και δύο 
αλλοδαπούς σε περιοχές 
της Καβάλας και έναν 
ημεδαπό στην Κομοτηνή,  
διότι βρέθηκαν και 
κατασχέθηκαν από τρεις 
οικίες και την κατοχή των 
δραστών κατά περίπτωση, 
συνολικά 17 γραμμάρια 
ακατέργαστης κάνναβης, 
12,4 γραμμάρια ηρωίνης, 
μικροποσότητες κοκαΐνης 
και μεθαμφεταμίνης και μία 
σιδερογροθιά.
Οι δικογραφίες 
υποβλήθηκαν στους 
αρμόδιους Εισαγγελείς, 
ενώ την προανάκριση 
για τις έντεκα υποθέσεις 
ενήργησαν τα Τμήματα 
Ασφάλειας Καβάλας 
και Κομοτηνής και το 
Αστυνομικό Τμήμα Νέστου 
Καβάλας.

www.kavalapost.gr

Τα ναρκωτικά «ταξίδεψαν» με το… ΚΤΕΛ
Συνολικά 11 συλλήψεις σε Καβάλα και Κομοτηνή σε διάστημα 10 ημερών στο πλαίσιο ειδικών δράσεων για την καταπολέμηση της διάδοσης των ναρκωτικών

Συνελήφθη το μεσημέρι 
της Παρασκευής 17 Μαΐου 
2024 στην Ελευθερούπολη 
Καβάλας, από αστυνομικούς 
του Αστυνομικού Τμήματος 
Παγγαίου, μια αλλοδαπή, 
η οποία εντοπίσθηκε να 
ασκεί υπαίθριο στάσιμο 
εμπόριο, διαθέτοντας προς 
πώληση 174 συνολικά είδη 
παρεμπορίου στερούμενη 
της απαιτούμενης άδειας.

Κατασχέθηκαν τα 
παραπάνω είδη, ενώ 
επιβλήθηκε στη δράστιδα το 
προβλεπόμενο διοικητικό 
πρόστιμο.

www.kavalapost.gr

Καβάλα 
Σύλληψη γυναίκας στην Ελευθερούπολη για παρεμπόριο
Κατασχέθηκαν 174 συνολικά είδη παρεμπορίου και επιβλήθηκε στη δράστιδα το προβλεπόμενο διοικητικό πρόστιμο
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Ναι! Αυτός ειναι ο Πανα-
θηναϊκός! Ο νέος πρωτα-
θλητής Ευρώπης!
Όσο και αν ήταν σενάριο 
επιστημονικής φαντασί-
ας ο μεγάλος Παναθηνα-
ϊκός του Εργκίν Αταμάν 
επέστρεψε στην κορυφή 
της Ευρώπης ύστερα από 
13 χρόνια σημειώνοντας 
την 7η νίκη του σε 8 τε-
λικούς που έχει πάρει 
μέρος!

Το ματς
Το ξεκίνημα του τελικ είχε 
την ίδια… μορφή με τον 
ημιτελικό Ρεάλ-Ολυμπια-
κός. Οι Μαδριλένοι ήταν 
ασταμάτητοι στην επίθεση, 
με τους παίκτες του Ατα-
μάν να μην μπορούσαν να 
αναχαιτίσουν σχεδόν ούτε 
μια προσπάθειά τους. Είναι 
χαρακτηριστικό ότι είχαν 
πετύχει 22 πόντους στο πε-
ντάλεπτο (22-16) έχοντας 
6/7 δίποντα και 3/4 τρίπο-
ντα, όπως επίσης 5 ασίστ 
για κανένα λάθος! Όχι ότι 
οι «πράσινοι» δεν είχαν 
καλό βαθμό στη δική τους 
επίθεση με 2/5 δίποντα, 3/5 
τρίποντα και 3 ασίστ για 1 
λάθος. Το πρόβλημα ήταν 
αμυντικό με τον Εντζάι να 
είχε τους 8 πρώτους πό-
ντους της ομάδας του.
Η Ρεάλ έλεγχε απόλυτα το 
ματς (26-17) συνεχίζοντας 
να σκοράρει με εξαιρετικά 
ποσοστά ευστοχίας. ενώ 
ο δείκτης του σκορ έφτα-
σε και σε διψήφια τιμή για 
πρώτη φορά (32-22) ένα 
λεπτό πριν από το τέλος 
της πρώτης περιόδου (36-
25). Είναι χαρακτηριστικό 
ότι η Ρεάλ είχε πετύχει 36 
πόντους σ’ ένα δεκάλεπτο 
έχοντας στο σύνολο 8/11 
δίποντα, 4/6 τρίποντα και 
6/7 βολές ενώ αντίστοι-
χα το «τριφύλλι» (Ναν 8π., 
αλλά και 3 φάουλ στο 8′) 
είχε μετρήσει 3/7 δίποντα, 
4/7 τρίποντα και 7/9 βολές.

Στο ξεκίνημα της 2ης περιό-
δου η διαφορά έφτασε στο 
+14 για τη Ρεάλ (41-27 στο 
12′), δείγμα και της εικόνας 

που επικρατούσε στο παρκέ 
της «Uber Arena» αλλά με 
ένα σερί 8-0 ο Παναθη-
ναϊκός μείωσε στους έξι 
πόντους (41-35 στο 14′) 
επιστρέφοντας ολοκληρω-
τικά στο παιχνίδι. Και αυτό 
έγινε διότι έβγαλε σκληρά-
δα στην άμυνά του και μέσα 
σε 2.5 λεπτά έκανε ό,τι δεν 
είχε κάνει στα πρώτα 12 
λεπτά του τελικού.

Η διαφορά μειώθηκε και 
στον πόντο (46-45 και 48-
47) αλλά η Ρεάλ «απάντη-
σε» με σερί 6-0 ύστερα από 
τρίποντα των Μούσα και 
Καμπάτσο για νέο +7 (54-
47) πριν από το τέλος του 
ημιχρόνου (54-49). Ο Πα-
ναθηναϊκός είχε τους Σλού-
κα (11π., 2/2δίπ., 1/1τρ., 
4/4β.) και Λεσόρ (11π., 
5/6δίπ., 1/2β.) να οδηγούν 
στο σκοράρισμα και συ-
νολικά τους «πράσινους» 
να είχαν καλά ποσοστά με 
10/17 δίποντα, 6/11 τρί-
ποντα, 11/15 βολές, 10-4 
ριμπάουντ, αλλά μόλις 6 
ασίστ για 6 λάθη. Η Ρεάλ 
(Μούσα 13π., Καμπάτσο 
10π., 3ασ.) είχε αντίστοιχα 
10/17 δίποντα, 8/16 τρίπο-
ντα, 10/11 βολές, 8-6 ρι-
μπάουντ αλλά και 11 ασίστ 
για 3 λάθη και με 4 κλεψί-
ματα!

Ο Παναθηναϊκός έβγαλε 
περισσότερη ενέργεια στην 
άμυνα μετά το ξεκίνημα του 
δευτέρου ημιχρόνου και με 
επιμέρους 9-2 προηγήθηκε 
για πρώτη φορά στο ματς 
με 56-58 στο 24′! Ακο-
λούθησε ένα τρίλεπτο εκα-
τέρωθεν αφλογιστίας, με 
τις δύο ομάδες να αντιμε-
τωπίζουν εκατέρωθεν επι-
θετικά προβλήματα και να 
μην θυμίζει το συγκεκριμέ-
νο χρονικό διάστημα ούτε 
στο ελάχιστο τα όσα είχαν 
συμβεί στο πρώτο μισό του 
αγώνα.

Οι «πράσινοι» βρέθηκαν 
να προηγούνται και με +5 
πόντους (59-64) λίγο πριν 
από το τέλος της 3ης περι-

όδου (61-64) όπου κράτη-
σαν τη Ρεάλ σε μόλις επτά 
πόντους! Και με το επιμέ-
ρους σκορ στο σύνολο να 
ήταν 7-15 υπέρ της ελληνι-
κής ομάδας, η οποία είχαν 
έως το 30′ 12/25 δίποντα, 
8/16 τρίποντα, 16/22 βο-
λές, 20-6 ριμπάουντ και 
10 ασίστ για 9 λάθη, ενώ 
οι Μαδριλένοι μετρούσαν 
13/24 δίποντα, 8/25 τρί-
ποντα, 11/13 βολές και 12 
ασίστ για 5 λάθη.
Το +5 επέστρεψε για τον 
Παναθηναϊκό (61-66 στο 
31′) και παρά το 4-0 της 
Ρεάλ, υπήρξε άμεση «απά-
ντηση» με 8-0 για το 65-73 
στο 33′. Ακολούθησε απά-
ντηση των Μαδριλένων με 
6-0 ύστερα από έμμεσο τρί-
ποντο του Χεζόνια και άμε-
σο Γιουλ για το 71-73, πριν 
«οπλίσει» εκ νέου ο Σλού-
κας για 71-79 στο 35′. 
Σέρχιο Γιουλ ξανά τρίποντο 
για το 74-79 ενώ ακολού-
θησε καλάθι στο επιθετι-
κό τρανζίσιον της Ρεάλ με 
κάρφωμα του Ταβάρες με 
το οποίο η Ρεάλ πλησίασε 
και πάλι στο τρίποντο (76-
79) ένα λεπτό αργότερα.

Δύο καλάθια του Ναν και 
ένα τρίποντο του Μήτογλου 
έφεραν σερί 8-0 για τον 
Παναθηναϊκό για το πρώτο 
διψήφιο προβάδισμα των 
«πρασίνων» στα 2:29 πριν 
από το τέλος του αγώνα.

Οι βολές του Λεσόρ συνέ-
χισαν το σερί στο 10-0 για 
το 76-88 το οποιο ήταν αρ-
κετό για το 7ο ευρωπαϊκό 
τρόπαιο στην ιστορία του 
Παναθηναϊκού!

Τα δεκάλεπτα: 36-25, 54-
49, 61-64, 80-95.

ΠΟΥ ΚΡΙΘΗΚΕ: Στην τρομε-
ρή άμυνα του Παναθηναϊ-
κού στο δεύτερο ημίχρονο 
και όταν δέχθηκε μόλις 
επτά πόντους στην 3η περί-
οδο, όπως επίσης και σ’ ένα 
σερί το οποίο μετέτρεψε το 
76-79 σε 76-88!
Ο ΚΑΛΥΤΕΡΟΣ ΟΛΩΝ: 

Ο Κώστας Σλούκας ήταν 
ηγέτης όνομα και πράγμα 
πραγματοποιώντας επική 
εμφάνιση στον τελικό.

ΠΕΡΙΜΕΝΑΝ ΠΕΡΙΣΣΟΤΕ-
ΡΑ: Εκτός από το 1ο δεκά-
λεπτο, όλοι οι παίκτες της 
Ρεάλ… ψαχνόντουσαν από 
ένα σημείο και μετά και δεν 

μπόρεσαν να ακολουθή-
σουν τον Παναθηναϊκό!

ΣΥΜΠΡΩΤΑΓΩΝΙΣΤΕΣ ΣΤΗ 
ΝΙΚΗ: Κέντρικ Ναν, Ματίας 
Λεσόρ και Τζέριαν Γκραντ 
υπέγραψαν την επιστροφή 
του Παναθηναϊκού στον 
ευρωπαϊκό θρόνο.

ΠΗΓΕ ΣΤΡΑΦΙ Η ΑΠΟΔΟ-
ΣΗ ΤΟΥ: Πολύ καλό ματς 
αλλά… μόνος του ο Μούσα.

ΤΟ ΣΤΑΤΙΣΤΙΚΟ ΤΟΥ ΜΑΤΣ: 
Τα υψηλά ποσοστά του Πα-
ναθηναϊκού (18/35 δίποντα 
και 12/22 τρίποντα) και 
αντίθετα τα μόλις 11/36 
τρίποντα της Ρεάλ.

Μαγική νύχτα 
Ο ΠΑΟ έραψε το 7ο αστέρι, κέρδισε τη Ρεάλ με 95-80 στον 
τελικό της Euroleague

Ο Δημήτρης Διαμαντί-
δης μίλησε στο pre game 
του τελικού του ΠΑΟ με 

τη Ρεάλ και οι ατάκες του 
ήταν εξαιρετικές για όλα τα 
ζητήματα που του τέθηκαν.

Το πρώτο αφορούσε την 
αποθέωση από τον κόσμο: 
«Είναι πάντα υπέροχο να 
ακούω το όνομα μου από 
τον κόσμο του Παναθηνα-
ϊκό… Έπαιξα τόσο χρόνια 
στον ΠΑΟ, είχαμε πολλές 
επιτυχίες και υπάρχει πολύ 
μεγάλη αγάπη»
Μας έχεις πληγώσει εμάς 
τους Γάλλους ειδικά το 
2005 στον ημιτελικό του 
Ευρωμπάσκετ: «Εκεί κά-
νατε λάθη και μας δώσατε 
την ευκαιρία να φτάσουμε 
στην ανατροοπή. Αλλά έτσι 
είναι η ζωή στον αθλητισμό 
και το ξεπεράσατε και έχετε 
πολλές επιτυχίες από τότε»

Τα τελευταία χρόνια ήταν 
λίγο περίπλοκα για τον 
ΠΑΟ: «Ναι αλλά επιστρέ-
φει μετά από 13 χρόνια σε 

τελικό. ¨Εχει σίγουρα έναν 
πολύ δύσκολο αντίπαλο 
όπως η Ρεάλ. Ας κερδίσει 
ο καλύτερος αλλά θέλω να 
το πάρει ο Παναθηναϊκός»

Το περασμένο καλοκαίρι ο 
Κώστας Σλούκας έκανε μια 
μεγάλη μεταγραφή. Στην 
εποχή σου νομίζεις ότι θα 
μπορούσες να κάνεις κάτι 
ανάλογο; «Εγώ μπορεί να 
μην το έκανα αλλά εγώ εί-
μαι ο Δημήτρης, αυτός είναι 
ο Κώστας. Ο Κώστας Σλού-
κας διάλεξε ό,τι ήταν καλύ-
τερο για εκείνον, είμαστε 
πολύ χαρούμενοι που τον 
έχουμε στον Παναθηναϊκό».

protothema.gr

Διαμαντίδης 
Εγώ μπορεί να μην έκανα ότι ο Σλούκας, είμαστε χαρούμενοι 
που είναι στον ΠΑΟ
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Εξαιρετική εμφάνιση του αθλητή από την Ελευθερούπολη στο Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Στίβου στην Ιαπωνία

Eξαιρετική εμφάνιση πραγματοποίησε ο αθλητής από την Ελευθερούπολη, Γαβριήλ Αραμπατζής στο Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Στίβου της κατηγορίας 
Τ20 το οποίο πραγματοποιείται στο Κόμπε της Ιαπωνίας,

Ο αθλητής του ΟΚΑ Καβάλας με προπονητή τον Θανάση Κωνσταντινίδη κατετάγη έβδομος με χρόνο 4.04.64 στα 1.500 μέτρα και αποκομίζοντας μια 
ακόμη μεγάλη εμπειρία υψηλού επιπέδου, οδεύει για τους Παραολυμπιακούς Αγώνες στο Παρίσι.

www.kavalapost.gr

Γαβριήλ Αραμπατζής 
Εξαιρετική εμφάνιση του αθλητή από την Ελευθερούπολη στο 
Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Στίβου στην Ιαπωνία

Ο πρόεδρος του συλ-
λόγου θα συνεχίσει και 
στην επόμενη θητεία στη 
θέση του, όχι όμως και 
ο προπονητής που μετά 
από 4 χρόνια έλυσε τη 

συνεργασία του

Οένας παραμένει στη θέση 
του, ο άλλος αποχωρεί! Ο 
λόγος για τον Χρυσόστο-
μο Μανωλαρά ο οποίος 

παραμένει στην προεδρία 
του Ορφέα Ελευθερούπο-
λης μετά τις πρόσφατες 
εκλογές που πραγματοποι-
ήθηκαν στον σύλλογο, ενώ 
αντίθετα ο Στέλιος Κατρα-

κυλάκης ολοκλήρωσε την 
παρουσία του στην τεχνική 
ηγεσία μετά από 4 χρόνια.

Οι δύο επίσημες ανακοι-
νώσεις έγιναν γνωστές το 
βράδυ της Πέμπτης 23/5 με 
διαφορά λίγων λεπτών.

Στη διοίκηση του Ορφέα, 
παραμένει ορισμένοι «πα-
λιοί» όπως ο Τ. Μανωλα-
ράς και ο Νίκος Χωλίδης, 
αλλά και κάποιοι νέοι όπως 
ο Νάσος Αθανασίου. Η ανα-
κοίνωση αναφέρει σχετικά:

«Η σύνθεση του νέου δι-
οικητικού συμβουλίου της 
ομάδας μας.
Συνήλθε σε σώμα η νέα 
διοίκηση του Ορφέα μετά 
από συνεδρίαση η οποία 
ολοκληρώθηκε πριν από 
λίγο.
Η σύνθεση του νέου διοι-

κητικού συμβουλίου είναι η 
ακόλουθη.

Πρόεδρος: Χρυσόστομος 
Μανωλαράς
Α’ Αντιπρόεδρος: Δημήτρης 
Κάζος
Β’ Αντιπρόεδρος: Νάσος 
Αθανασίου
Γενικός Γραμματέας: Νίκος 
Χωλίδης
Ταμίας: Μίμης Αντωνιάδης
Γενικός Αρχηγός: Αλέξης 
Μπαμπατζάνης
Μέλος : Ανδρέας Καλλινικί-
δης».
Η πόρτα θα είναι ανοιχτή πά-
ντα στον Στέλιο
Μετά από 4 χρόνια η συ-
νεργασία του Ορφέα με 
τον Στέλιο Κατρακυλάκη 
ολοκληρώθηκε! Η διοίκηση 
με ανακοίνωση της τον ευ-
χαρίστησε και τόνισε ότι η 
«πόρτα» της ομάδας θα είναι 
πάντα ανοιχτή γι’ αυτόν.

Αναλυτικά: «Ολοκληρώθηκε 
μια μεγάλη και σπουδαία συ-
νεργασία. Το ΔΣ του Ορφέα 
ανακοινώνει τη λύση της συ-
νεργασίας με τον προπονητή 
Στέλιο Κατρακυλάκη. Ο Στέ-
λιος παραμένει ένα εκλεκτό 
μέλος του συλλόγου.

Η προσφορά του ήταν μεγά-
λη και τα 4 τελευταία χρόνια.  
Η παρουσία του συνοδεύ-
τηκε με την κατάκτηση του 
πρωταθλήματος τη σεζόν 
2022-2023 στην Α’ κατηγο-
ρία. Η πόρτα πάντα θα είναι 
ανοιχτή για τον Στέλιο.

Τον ευχαριστούμε μέσα από 
την καρδιά μας και τον θέ-
λουμε κοντά μας, στα 100 
χρόνια του συλλόγου».

www.kavalapost.gr

Ορφέας Ελευθερούπολης: Ο Μανωλαράς παρέμεινε (στην 
προεδρία), ο Κατρακυλάκης έφυγε (από τον πάγκο)

Μετά από τις δύο επιτυ-
χημένες χρονιές, όπου 
συνέβαλε στην οργάνω-

ση της Ακαδημίας του 
συλλόγου, ήρθε η ώρα 
της ανάληψης των κα-

θηκόντων του πρώτου 
προπονητή και στους 
άνδρες

Εκτός από προπονητής στις 
Ακαδημίες του συλλόγου ο 
Βαγγέλης Καρατσομπάνης 

θα αναλάβει από τη νέα 
αγωνιστική περίοδο και την 
ανδρική ομάδα του ΑΟ Κα-
βάλα. Αυτό έγινε γνωστό 
από την ανακοίνωση του 
συλλόγου, όπου τονίζεται 
ότι μετά τα δύο χρόνια όπου 
συνέβαλε επιτυχημένα στην 
οργάνωση της Ακαδημίας 
ήρθε η ώρα να αναλάβει 
και ως πρώτος προπονητής 
στην ανδρική ομάδα.

Η ανακοίνωση του ΑΟ Κα-
βάλα αναφέρει σχετικά: 
«Μετά την δυο χρονών ήδη 
πετυχημένη συμβολή στην 
οργάνωση της Ακαδημίας 
μας, ήρθε η στιγμή για τον 
Βαγγέλη Καρατσομπάνη 
για την ανάθεση της ανδρι-
κής μας ομάδας ως πρώτου 
προπονητή…

Ο Βαγγέλης Καρατσομπά-
νης είναι άρρηκτα συν-
δεδεμένος με την ομάδα 
μας καθώς αγωνίστηκε ως 
παίκτης με την ομάδα στο 
πρωτάθλημα Β’ Εθνικής 
πριν πάρει η ομάδα την 
φθίνουσα πορεία και φτά-
σει στη διάλυση της στις 
αρχές της δεκαετίας του 
2000.

Ως παίκτης επίσης αγωνί-
στηκε στην Ένωση Καβά-
λας, ΓΣΕ , Αγία Βαρβάρα, 
ΑΟΧ, ΚΑΟΔ ,Τιτάνες Δρά-
μας, Απόλλων Δράμας, 

Προσοτσάνη, ΓΑΣ Κομοτη-
νής και ΑΕ Κομοτηνής. Πλέ-
ον είναι απόφοιτος ΤΕΦΑΑ 
Κομοτηνής με ειδικότητα 
στο μπάσκετ και ξεκίνησε 
το πλούσιο βιογραφικό του 
ως προπονητής.

Αρχικά με το παιδικό του ΓΣ 
Ελευθερούπολης και στη 
συνεχεία Τιτάνες Δράμας 
Ακαδημία αγοριών, κορα-
σίδων, νεανίδων και γυναί-
κειο στην Α2, Πανσσερα-
ϊκός γυναικείο Α2, Ένωση 
Καβάλας νεάνιδες-κορα-
σίδες, Πάνθηρες νεανίδες-
κορασίδες και γυναικείο Α2 
και τελευταίος σταθμός η 
Ακαδημία ΑΟ Καβάλας.

Από τη νέα χρονιά ανα-
λαμβάνει το ανδρικό μας 
τμήμα και φυσικά παραμέ-
νει υπεύθυνος και της Ακα-
δημίας μας που πλέον έχει 
τρία τμήματα σε διάφορες 
ηλικίες.

Βαγγέλη σου ευχόμαστε 
καλή επιτυχία και να οδη-
γήσεις το «καραβάκι» σε 
μεγάλες επιτυχίες»!

www.kavalapost.gr

Μπάσκετ-ΑΟ Καβάλα 
Ο Βαγγέλης Καρατσομπάνης αναλαμβάνει (και) 
την ανδρική ομάδα


